

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၂၅-၄-၂၀၁၅ စနေနေ့

ဘန်ဒေါင်းစိတ်ဓာတ်ကိုအခြေခံ

ကုန်လွန်ခဲ့သည့် နှစ်ပေါင်း ၆၀ ကာလ၊ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အပြီး စစ်အေးတိုက်ပွဲကာလတွင် အာရှ-အာဖရိကနှင့် လက်တင်အမေရိကနိုင်ငံများသည် နိုင်ငံလွတ်မြောက်ရေးနှင့် လွတ်လပ်ရေးရရှိရန် ရုန်းကန်လှုပ်ရှားတိုက်ပွဲဝင်ခဲ့ကြသည်။ ထိုကာလအတွင်း လွတ်လပ်ရေးရပြီးစ နိုင်ငံများ၏ တူညီထက်သန်သည့်ဆန္ဒမှာ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများတွင် နိုင်ငံ၏ အချုပ်အခြာကို တန်းတူညီမျှမှုနှင့် အပြန်အလှန်လေးစားမှုကိုအခြေခံသည့် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးပုံစံသစ်တည်ဆောက်ရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

လွတ်လပ်ပြီးစဉ်များ၏ ထက်သန်ပြင်းပြသည့် ရည်မှန်းချက်များကို တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် အာရှ-အာဖရိကနိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များကလည်း စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အခြေခံမူများအနက် အဓိကရပ်တည်ချက်ဖြစ်သည့် ၁၉၅၅ ခုနှစ် အာရှ-အာဖရိက ညီလာခံတွင် ချမှတ်ခဲ့သော ဘန်ဒေါင်းအခြေခံမူ(၁၀)ချက်ကို မဟာဗျူဟာမြောက် ရည်မှန်းချက်သမိုင်းမှတ်တိုင်အဖြစ် ရဲဝံ့စွာဖော်ထုတ်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ ဘန်ဒေါင်းအခြေခံမူ(၁၀)ချက်သည် ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့်

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကို ထိန်းသိမ်းရန်ဟူသည့် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီး၏ ပဋိညာဉ်စာတမ်းပါ မွန်မြတ်သောရည်ရွယ်ချက်နှင့် အခြေခံမူများနှင့်အညီ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ ၁၂၀ ပါဝင်သည့် ဘက်မလိုက်လှုပ်ရှားမှုကို ပေါ်ပေါက်စေခဲ့သည်။ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့်ငြိမ်းချမ်းစွာအတူနေထိုင်လိုမှု တို့မှာ မြန်မာနိုင်ငံကျည်လှသဖြင့် နိုင်ငံ ၁၂၀ သည် ယနေ့ထက်တိုင် အတူတကွ ပူးပေါင်းပါဝင်လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်နေကြသည်ကို နှစ်(၆၀)ပြည့် ဘန်ဒေါင်း ညီလာခံက သက်သေပြလျက်ရှိသည်။ ထို့နိုင်ငံ ၁၂၀ တွင် မြန်မာနိုင်ငံလည်း ပါဝင်ခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၊ သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ၊ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံနှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံတို့နှင့်အတူ ၁၉၅၅ ခုနှစ်တွင် ပထမဆုံးဘန်ဒေါင်းညီလာခံကို ပူးတွဲအဆိုပြုခဲ့သည့် ငါးနိုင်ငံထဲတွင် ပါဝင်နေသည်မှာ များစွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ဖွယ်ကောင်းလှပေသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ယမန်နှစ်က ဘင်းမိစတက် အလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌ၊ အာဆီယံအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌတာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ်တွင်လည်း ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာကဏ္ဍများ၌ တက်တက်ကြွကြွ လက်တွဲအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ခဲ့ပေသည်။ ဒေသတွင်း၌ ဦးဆောင်ပါဝင်နိုင်ခဲ့ပြီးမှ ယခုကျင်းပသည့်ညီလာခံကြီးတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ဖော်ဆောင်နိုင်ခြင်းသည်လည်း ထူးကဲသည့်လက္ခဏာများပင်ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပြည်သူများ၏မျှော်လင့်ချက်ဖြစ်သည့် ငြိမ်းချမ်းရေးကို

ဖော်ဆောင်ပေးနေသလို ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် သာယာဝပြောမှုတိုးတက်စေရေးတွင်လည်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့အပြင် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့်တင်ရေးကဏ္ဍများတွင်လည်း အတူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ယင်းဆောင်ရွက်ချက်များသည် အာရှ-အာဖရိက ညီလာခံ၏ နှစ်(၆၀) ပြည့် အထိမ်းအမှတ် (ဘန်ဒေါင်းညီလာခံ)ကို ပြန်လည်သတိရအမှတ်ရစေသည့် ဆောင်ရွက်ချက်များဖြစ်သည်။

ယင်းသို့သော အချိန်ကာလတွင် အာရှ-အာဖရိက နိုင်ငံများအကြား ပိုမိုတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် သာယာဝပြောမှုကိုရှေးရှုပြီး ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ဆက်လက်တိုးမြှင့်စေရန်နှင့် အခွန်ရည်တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကျင်းပခဲ့သည့်ညီလာခံကြီးတွင် ထပ်မံကတိပြု ပြောကြားထားသည်ကို တွေ့ရပါသည်။

ညီလာခံကြီးတွင် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ တရုတ်၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံတို့နှင့် စီးပွားရေးစင်္ကြံအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့် စီးပွားရေးကဏ္ဍများ မြှင့်တင်နိုင်ရေး၊ နယ်စပ်ဒေသလုံခြုံရေးနှင့်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကိစ္စများကိုလည်း ဆိုင်ရာနိုင်ငံများနှင့်အမြင်ချင်းဖလှယ်နိုင်ခဲ့သည်။

သို့ဖြစ်ရာ (၁၀)နှစ်ပြည့် အာရှ-အာဖရိက ထိပ်သီးညီလာခံနှင့် မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေးများသို့ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ပါဝင်တက်ရောက်ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့ခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံအတွက်သာမက ဒေသတွင်းနှင့်နိုင်ငံတကာအတွက်ပါ အကျိုးစီးပွားများစွာဖြစ်ထွန်းစေမည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ ။

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

Table with exchange rates for gold, silver, and various currencies. Includes columns for item name, unit, and price.

Table with international exchange rates for various countries like Thailand, Singapore, etc. Includes columns for country, unit, and rate.

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ မလေးရှားနိုင်ငံသို့ထွက်ခွာ



ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၄ ရက်မှ ၂၈ ရက်ထိ ကျင်းပမည့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယ နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာသည် မလေးရှား နိုင်ငံ ကွာလာလမ်ပူမြို့၌ ဧပြီ ၂၄

Advertisement for English Conversation Practice classes at Sayar Yang and Great Wall centers. Includes contact information and course details.



လားရှိုးမြို့နယ် ဆုံကွယ်ကျေးရွာအုပ်စု၌ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားပေးအပ် လားရှိုး ဧပြီ ၂၄ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လားရှိုးမြို့နယ် ဆုံကွယ်ကျေးရွာအုပ်စု၌ မိုးပွင့်(အထူး)စိစစ်ချက်အရ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဧပြီ ၂၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက လားရှိုးမြို့ ဆုံကွယ်ကျေးရွာအုပ်စု ကျေးရွာခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) တွဲဖက်ပြည်နယ်ဦးစီးဌာနမှူး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစောနိုင်က ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းလွတ် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ၄၂၈ ကတ်ကို ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

Advertisement for Hantha Saha (since 1984) featuring a 'တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်များ' (University Entrance Exams) section with dates and times for various subjects.

Advertisement for CNG Taxi services featuring Toyota Corolla Van (2001) and CNG (70L) with contact number 09-5174219.

ပြည်တွင်းရေးရာ

အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကိစ္စရပ်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၄
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းသည် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ အစိုးရစုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့၏ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးမှူးချုပ် မစ္စတာဟေဖောင်ထျန် ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတ

အိမ်တော်ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။(ယာဝုံ)
တွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်ကျော်ကျော်ထွန်း၊ ဦးတင်ဦးလွင်၊ အဂတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်ကျော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထိုသို့လက်ခံတွေ့ဆုံပွဲ၌ မြန်မာနိုင်ငံ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်နှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ အစိုးရ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့တို့အကြား အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



ရန်ကုန်(၁၀)မြို့နယ်တွင် အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်း ကြည့်ရှုသူ သုံးသောင်းကျော်ရှိ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၄
ရန်ကုန်(၁၀)မြို့နယ် အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းအရ အသက်(၁၈) ပြည့်ပြီး၍ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်သူ မဲဆန္ဒရှင် ၂၄၀၀၀၀ ကျော် ရှိကြောင်း သိရသည်။ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းကပ်ခဲ့သည့် ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စု

အိမ်နီးနားချင်းတွေအတွက်လည်း ကြည့်ပေးလို့ရတာပေါ့”ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ပထမအဆင့်တွင် (၁၀)မြို့နယ်၊ ဒုတိယအဆင့်တွင် (၁၄)မြို့နယ်နှင့် တတိယအဆင့်တွင်

လမ်းမတော်မြို့နယ်ရှိ အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းတွင် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်သူဦးရေ ၂၇၈၁၅ ဦး ရှိပြီး မဲဆန္ဒရှင်စာရင်း လာရောက်ကြည့်ရှုသူဦးရေ ၂၇၂၀ ရှိကြောင်း မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲမှ သိရသည်။
၂၀၁၅ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ

နေရပ်လိပ်စာများ မှားယွင်းနေပါက ပုံစံ (၄-၀)ဖြင့် ပြင်ဆင်ရန် တောင်းဆိုရမည်ဖြစ်သည်။
လမ်းမတော်မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲမှူးသို့ ပုံစံ (၃) တွင် ၃၄၁ ဦး၊ ပုံစံ (၄)တွင် ၁၂၅ ဦးနှင့် ပုံစံ (၄-၀) တွင် ၂၅၆ ဦး ရှိကြောင်း သိရသည်။

“ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရဲ့ အခြေခံမဲစာရင်းပြုစုတဲ့ပုံစံက အိမ်ထောင်စု ဇယားတွေပေါ်အခြေခံပြီး မဲစာရင်းပြုစုတယ်။ လက်ရှိပြုစုတဲ့ နည်းစနစ်ပုံစံကြောင့်လည်း မဲစာရင်းက သွားပြီး ကြည့်ဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။မဲစာရင်းမှာ ကိုယ့်နာမည်မပါရင် အသေချာဆုံးအချက်ကတော့ ရွေးကောက်ပွဲနေ့မှာ မဲထည့်လို့ ရမှာမဟုတ်ဘူး။ နောက်တစ်ခုကတော့ ဆုံးသွားတဲ့သူတွေ၊ ပြောင်းရွှေ့သွားတဲ့သူတွေ မဲစာရင်းမှာပါနေပြီး ပယ်ဖျက်ပေးဖို့ လာမပြောဘူးဆိုရင် ဒီဟာအပေါ်မှာ အခွင့်အရေးယူပြီးတော့ မသမာမှုလုပ်နိုင်တယ်။ ဒီတော့ ပြည်သူတွေက မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းကို လာရောက်ကြည့်ရှုမှု မလုပ်ဘူးဆိုရင် ပထမအချက်က မိမိရဲ့ နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးကို ဆုံးရှုံးမယ်။ ပြီးရင် ဒီအပေါ်မှာ တမင်သက်သက်ပဲဖြစ်ဖြစ်၊ မတော်တဆပဲဖြစ်ဖြစ် မဲမသမာမှုတွေဖြစ်လာနိုင်တယ်” ဟု ဒီမိုကရေစီရွေးကောက်ပွဲစနစ်၌ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းအမည်ပါရှိရေးသည် အဓိကအကျဆုံးလုပ်ငန်းစဉ်တစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်းကို ရွေးကောက်ပွဲလေ့လာစောင့်ကြည့်သည့် PACE အဖွဲ့၏ အမှုဆောင် ဒါရိုက်တာ ဦးစိုင်းရဲကျော်စွာမြင့်က သုံးသပ်ပြောကြားသည်။

သတင်း-မြတ်သန္တာမောင်
ခါတ်ပုံ-အငယ်လေး



လမ်းမတော်မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲမှူး အခြေခံမဲစာရင်းပြုစုသူလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်စဉ်။

ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲမှူးများ၌ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်း လာရောက်ကြည့်ရှုသူပေါင်း ၃၁၀၀၀ ကျော်ရှိခဲ့သည်ဟု ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးကိုကိုထံမှ သိရသည်။
“စိတ်ပါဝင်စားမှု နည်းသလား၊ များသလားဆိုတာကိုတော့ ပြောဖို့ခက်ပါတယ်။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ လူသုံးသောင်းလာကြည့်လို့ ဒီသုံးသောင်းအတွက်ပဲလို့ ပြောလို့မရပါဘူး။ လူတစ်ယောက်ထဲက အသက်(၁၈) နှစ်ပြည့်ပြီးတဲ့ သူ့မိသားစုဝင်တွေနဲ့

ကျန် (၂၁) မြို့နယ်တို့ကို အဆင့်သုံးဆင့်ခွဲကာ အခြေခံမဲဆန္ဒရှင် စာရင်းပြုစုလျက်ရှိသည်။
ပထမအဆင့် အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းကော်မရှင်အဖွဲ့သည် လမ်းမတော်၊ လသာ၊ ဒဂုံ၊ ဗိုလ်တထောင်၊ ကမာရွတ်၊ ကျောက်တံတား၊ ပုဇွန်တောင်၊ ဆိပ်ကမ်း၊ ဒေါပုံနှင့် ဆိပ်ကြီးခနောင်တို့ မြို့နယ်များရှိ သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲမှူးများ၌ မတ် ၃၀ ရက်မှ ဧပြီ ၁၂ ရက်အထိ စာရင်းထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။

ကျင်းပမည့် ရက်စွဲအတိုအကျကို မကြေညာရသေးမီကာလအတွင်း၌ အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်း ကောက်ယူ၍ ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်းဖြစ်သည်။ သတ်မှတ်ထားသည့် မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းထုတ်ပြန်ကြေညာသည့် ကာလအတွင်း၌ အသက်(၁၈)နှစ်ပြည့်ပြီး ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများအနေဖြင့် မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းတွင် နာမည်မပါရှိပါက ပုံစံ(၃)၊ သေဆုံးပြီးသူများ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းတွင် ပါရှိပါက ပုံစံ(၄)ဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပြီး မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းတွင် အမည်၊ မှတ်ပုံတင်နှင့်

ရန်ကုန်မြို့တွင်း ရေပေးဝေရေးလျော့နည်းမှုအခြေအနေ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၄
ဧပြီ ၂၃ ရက် ညနေ ၅ နာရီ မိနစ် ၄၀ ခန့်တွင် မိုးသက်လေပြင်းများ တိုက်ခတ်မှုကြောင့် လှော်ကားဓာတ်အားဌာနမှ ညောင်နှစ်ပင်ရေတွန်းစက်ရုံသို့ သွယ်တန်းထားသော 33 KVA ဓာတ်အားလိုင်းများပေါ်သို့ သစ်ပင်များ လဲကျမှုကြောင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့ရာ ရန်ကုန်မြို့သို့ ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများ ခေတ္တရပ်ဆိုင်းခဲ့ရသည်။
လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုကြောင့် ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် မြို့နယ်များဖြစ်သော မြောက်ဥက္ကလာပ၊ တောင်ဥက္ကလာပ၊ သယံဇာတကျွန်း၊

ဒဂုံမြို့သစ်(၄)မြို့နယ်နှင့် အနောက်ပိုင်းခရိုင်မြို့နယ်များဖြစ်သော အလုံ၊ ကြည့်မြင်တိုင်၊ စမ်းချောင်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်များတွင် ရေအားလျော့နည်းမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။ ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းမှ သစ်ပင်သစ်ကိုင်များကို ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဧပြီ ၂၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီ မိနစ် ၄၀ မှာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြန်လည်ရရှိခဲ့ပြီး ညောင်နှစ်ပင်ရေတွန်းစက်ရုံမှ ရေတွန်းစက်များကို အစဉ်အတိုင်းစတင်မောင်းနှင်၍ ရေပေးဝေလျက်ရှိရာ ယနေ့နှင့် ဧပြီ ၂၅ ရက်တို့တွင် ရေအားအနည်းငယ်လျော့နည်းမှုဖြစ်ပေါ်နိုင်ကြောင်း ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အင်ဂျင်နီယာဌာန (ရေ နှင့် သန့်ရှင်းမှု)မှ အသိပေးကြေညာထားကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

မြန်မာနိုင်ငံ၌ အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၃၀၀ တန် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံးစာတ်အားပေးစက်ရုံ တည်ဆောက်ရန် စင်ကာပူ ကန်ထရိုက်ရရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၄
စင်ကာပူအခြေစိုက် Sembcorp Industries Ltd သည် မြန်မာနိုင်ငံ အလယ်ပိုင်း၌ ၂၂၅ မီဂါဝပ်ရှိသည့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံတစ်ရုံ တည်ဆောက်လည်ပတ်ရန် ကန်ထရိုက်တစ်ခု လက်ခံရရှိခဲ့ကြောင်း ဧပြီ ၂၄ ရက်က ပြောကြားလိုက်သည်။
အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၃၀၀ ကျော်ကျယ်သည့် မျှော်မှန်းထားသော အဆိုပါစက်ရုံမှာ မြန်မာနိုင်ငံတွင် အကြီးဆုံးသဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖြစ်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း Sembcorp က ထုတ်ပြန်ချက်တစ်ခုတွင် ဖော်ပြထားသည်။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ ကမ်းလှမ်းသည့် အဆိုပါစာချုပ်သည် လာမည့် ၁၅ နှစ်တာကာလအတွင်း နှစ်စဉ်တိုးတက်မှုနှုန်း ၁၃ ရာခိုင်နှုန်းထိ မြင့်တက်လာမည်ဟု မျှော်မှန်းထားသော လျှပ်စစ်လိုအပ်ချက်ဖြစ်ပေါ်နေသည့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အလျင်အမြန်ကြီးမားလာသော လျှပ်စစ်စွမ်းအားဈေးကွက်အတွင်း စင်ကာပူအခြေစိုက်ကုမ္ပဏီများ ဝင်ရောက်လာသည့် အမှတ်အသားပင်ဖြစ်ကြောင်း Sembcorp က ဆိုသည်။
အဆိုပြုထားသည့် ယင်းစက်ရုံမှာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံခရိုင်တွင် တည်ရှိမည်ဖြစ်သည်။ လျှပ်စစ်စွမ်းအား မဂ္ဂဝပ် ၅၀၀ အမြင့်မားဆုံးထုတ်လုပ်ရန် ခန့်မှန်းတွက်ချက်ထားသည့် အဆိုပါစက်ရုံသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကြီးမားသော လျှပ်စစ်စွမ်းအားလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးမည်ဖြစ်သည်။ (သုတ)

ချန်ပီယံလိဂ်မှ
ချန်ပီယံလိဂ်ဖလားကို (၁၀)ကြိမ် အထိ ဆွတ်ခူးထားနိုင်ခဲ့သည့် ဇီယိုလ်မက်ဒရစ်အသင်းသည်လည်း ဇီယိုလ်မက်ဒရစ်အသင်းနှင့် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ်လိဂ်အုပ်စုအဆင့်တွင် ထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံမှုရှိခဲ့ပြီး ဘာနေဗျူတွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ရာတွင် ဇီယိုလ်မက်ဒရစ် အသင်းက ဂျူပင်တပ်အသင်းကို ၃-၀ နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကာ ဂျူပင်တပ်အသင်း၏ အိမ်ကွင်းတွင် တစ်ဖက်နှစ်ဂိုးစီသရေရလဒ်ထွက်ပေါ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါနှစ်သင်းသည် ၁၉၉၇-၁၉၉၈ ဘောလုံးရာသီက ချန်ပီယံလိဂ် နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲတွင် တစ်ကြိမ်ဆုံတွေ့ခဲ့ပြီး ယင်းတွေ့ဆုံမှုတွင်လည်း ဇီယိုလ်မက်ဒရစ်အသင်းကသာ အနိုင်ရရှိထားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ချန်ပီယံလိဂ်ဆီမီးဖိုင်နယ်ပထမအကျော့ပွဲစဉ်များကို မေ ၅ ရက်နှင့် ၆ ရက်တို့တွင် ယှဉ်ပြိုင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ဒုတိယအကျော့ပွဲစဉ်များ

အဆိုပါနှစ်သင်းသည် ၁၉၉၇-၁၉၉၈ ဘောလုံးရာသီက ချန်ပီယံလိဂ် နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲတွင် တစ်ကြိမ်ဆုံတွေ့ခဲ့ပြီး ယင်းတွေ့ဆုံမှုတွင်လည်း ဇီယိုလ်မက်ဒရစ်အသင်းကသာ အနိုင်ရရှိထားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ချန်ပီယံလိဂ်ဆီမီးဖိုင်နယ်ပထမအကျော့ပွဲစဉ်များကို မေ ၅ ရက်နှင့် ၆ ရက်တို့တွင် ယှဉ်ပြိုင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ဒုတိယအကျော့ပွဲစဉ်များ

ကိုမူ မေ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်တို့တွင် ယှဉ်ပြိုင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ချန်ပီယံလိဂ်နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲကိုမူ ဇွန် ၆ ရက်တွင် ဂျာမနီနိုင်ငံ ဘာလင်မြို့၌ ယှဉ်ပြိုင်သွားမည်ဖြစ်သည်။
ယူရိုပါလိဂ်ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို မဲဒွဲဆုံးဖြတ်ခဲ့ရာတွင် ပြင်သစ်ပထမတန်းကလပ် နာပိုလီအသင်းသည် ဒီနီပရိုအသင်းနှင့်လည်းကောင်း၊ စပိန်လာလီဂါကလပ် ဆီဗီလာအသင်းသည် အီတလီစီးရီးအေကလပ် ဖီအိုရင်တီးနားအသင်းနှင့် လည်းကောင်း ထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံခဲ့သည်။
ယူရိုပါလိဂ်ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များ၏ ပထမအကျော့ကို မေ ၇ ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ ဒုတိယအကျော့ကို မေ ၁၄ ရက်တွင်လည်းကောင်း ယှဉ်ပြိုင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲကိုမူ ဝါဆောမြို့ရှိ နေရှင်နယ်ကွင်းကြီးထဲတွင် ယှဉ်ပြိုင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (နိုင်လင်းကြည်)

နျူထိပ်ဖူးအလုံး ၄၀ အထိ မြောက်ကိုရီးယားပိုင်ဆိုင်လာဖွယ်ရှိ

ပေကျင်း ဧပြီ ၂၄

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသည် ၂၀၁၆ ခုနှစ်ထက်နောက် မကျဘဲ ယင်း၏ နျူကလီးယားလက်နက်တိုက်ကို အင်အား နှစ်ဆဖြည့်တင်းနိုင်ဖွယ်ရှိကြောင်း တရုတ်ကျွမ်းကျင်သူ ပညာရှင်များက အမေရိကန်လက်နက်ပါရဂူများအား ပြောကြားလိုက်ကြောင်း ဝေါစထရီဂျာနယ် သတင်းစာက ရေးသားဖော်ပြသည်။

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၏ လက်နက်တိုက်တွင် ၂၀၁၆ ခုနှစ်ထက် နောက်မကျဘဲ နျူကလီးယားထိပ်ဖူး အလုံး ၄၀ အထိ ရှိလာနိုင်သည်ဟု တရုတ်ကျွမ်းကျင်သူ ပညာရှင် များက ခန့်မှန်းကြသည်ဆို၏။

တရုတ်ကျွမ်းကျင်သူ ပညာရှင်များ၏ ထုတ်ဖော် ပြောဆိုချက်အရ မြောက်ကိုရီးယားက ပိုင်ဆိုင်လာနိုင် ဖွယ်ရှိသော နျူကလီးယားထိပ်ဖူးအရေအတွက်မှာ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက ယခင်ခန့်မှန်းခဲ့သည့် အရေ အတွက်ထက်များစွာကျော်လွန်နေကြောင်း အမေရိကန်၌ ထုတ်ဝေသည့် အဆိုပါသတင်းစာတွင် ရေးသားဖော်ပြ သည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ်ကျော်တွင် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၌ နျူကလီးယားထိပ်ဖူး အလုံး ၂၀ ရှိသည်ဟု တရုတ်တာဝန် ရှိသူများက အမေရိကန်တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖေဖော်ဝါရီလ အတွင်းက တွေ့ဆုံခဲ့ရာတွင်ပြောကြားခဲ့သည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသည် တောင်ကိုရီးယား၊ ဂျပန်နိုင်ငံတို့နှင့် အပြန်အလှန်ကာကွယ်ရေးသဘောတူညီ ချက်များကို ချုပ်ဆိုထားသည်။ ယင်းသဘောတူညီချက် များအရ တောင်ကိုရီးယားသို့မဟုတ် ဂျပန်နိုင်ငံ တိုက်ခိုက်ခံရပါက အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတိုက်ခိုက် ခံရသည်ဟု မှတ်ယူကာ တုံ့ပြန်တိုက်ခိုက်မည်ဆိုသည်။

မြောက်ကိုရီးယားဘေးအန္တရာယ်မှ ကာကွယ်ရန် အမေရိကန်က ယင်း၏အာရှမဟာမိတ်နိုင်ငံများ၌ ခုံးခွင်းခုံးကာကွယ်ရေးစနစ်ကို အဆင့်မြှင့်တင်ဖွယ်ရှိ ကြောင်း ဝေါစထရီဂျာနယ်သတင်းစာတွင် ရေးသားဖော်ပြ ထားသည်။

ထိုင်းနှင့် တရုတ်စစ်ဘက် ဆက်ဆံရေးတိုးမြှင့်ရန် သဘောတူ

ဘန်ကောက် ဧပြီ ၂၄

ထိုင်းနိုင်ငံနှင့်တရုတ်နိုင်ငံတို့သည် နှစ်နိုင်ငံကြား စစ်ဘက်ဆက်ဆံရေးကို နက်နက်ရှိုင်းရှိုင်းတိုးမြှင့်ရန် ဧပြီ ၂၄ ရက်တွင် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။ ယင်းသဘော တူညီချက်ကို ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ် ပရာရွတ်ချန်အိုချာနှင့် တရုတ်ဗဟိုစစ်ကော်မရှင် ဒုတိယအကြီးအကဲ ဂျူကီလျန် တို့တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပြီးနောက် ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ်က တရုတ်နိုင်ငံက ထိုင်းနိုင်ငံအပေါ် ကိုယ်ကျိုးမဲ့သော ကူညီထောက်ပံ့မှုများအတွက် ကျေးဇူး တင်ကြောင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံက ထိုင်းနိုင်ငံတွင်တည်ဆောက် မည့် ရထားလမ်းစီမံကိန်းသည် နှစ်နိုင်ငံကြားဆက်ဆံရေး ကဏ္ဍသစ်၏ ပြယုဂ်တစ်ခုဖြစ်လာမည်ဟု ယုံကြည်ကြောင်း၊ ထိုင်းနိုင်ငံတွင် အထူးစီးပွားရေးဇုန်တည်ဆောက်ရေး အတွက် တရုတ်နိုင်ငံပါဝင်မှုကို ကြိုဆိုထောက်ခံကြောင်းနှင့် နှစ်နိုင်ငံကြား စိုက်ပျိုးရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ကာကွယ် ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပိုမိုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ် ကြောင်း မျှော်လင့်လျက်ရှိသည်။

နှစ်နိုင်ငံကြား သဘောတရားထက် လက်တွေ့ဆန် သော စစ်ရေးပူးပေါင်းလေ့ကျင့်မှုများသည် စစ်ဘက် ဆက်ဆံရေးကို ပိုမိုတိုးတက်ခိုင်မာစေမည်ဟုလည်း ပရာရွတ်ချန်အိုချာက ယုံကြည်နေသည်။

ဂျူကီလျန်က တရုတ်နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့သည် နယ်ပယ်စုံ၊ ကဏ္ဍစုံတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားသင့်ကြောင်း၊ ပိုးလမ်းမစီးပွားရေးရပ်ဝန်းနှင့် ၂၁ ရာစုပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမကို ရည်ညွှန်းသော တစ်ခုတည်းသောရပ်ဝန်း၊ တစ်ခုတည်းသောလမ်းကြောင်း အကောင်အထည် ဖော်မှုသည် လမ်းကြောင်းတစ်လျှောက်ရှိ နိုင်ငံများကို မဟာဗျူဟာကျကျဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေသကဲ့သို့ ဒေသတွင်း၌ လုံခြုံရေးနှင့်တည်ငြိမ်ရေးကိုပါ တိုးတက်ရရှိစေမည်ဖြစ် ကြောင်း ပြောကြားသည်။

တရုတ်နိုင်ငံအနေဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံကိုမိတ်ဖက်နိုင် ခဲ့အဖြစ် အပြန်အလှန်ဆက်ဆံ၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ၊ စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုများ၊ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှုများ၊ နည်းပညာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ နယ်ပယ်ကဏ္ဍ စုံလုံခြုံရေးနှင့် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးတို့တွင် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း ဂျူကီလျန်က ပြောကြား သည်။ **ဆင်ဟွာ။**



ဩစတြေးလျနိုင်ငံရှိ ဒိုင်နိုဆောများသွားလာခဲ့သည့် နေရာများကို ဒရုန်းများဖြင့် ရှာဖွေလျက်ရှိ

ဆစ်ဒနီ ဧပြီ ၂၄

ဩစတြေးလျ ကျောက်ဖြစ်ရုပ်ကြွင်းပညာရှင်များသည် ရှေးခေတ် ဒိုင်နိုဆောသတ္တဝါနှင့်ပတ်သက်သည့် ထူးခြားသောသတင်းအချက်အလက်များ ရှာဖွေရန် ခေတ်မီနည်းပညာအသုံးပြုထားသည့် မောင်းသူမဲ့လေယာဉ်များ သုံးစွဲနေကြောင်းသိရသည်။

သိပ္ပံပညာရှင်များသည် ဝေးလံခေါင်ဖျားသော ဩစတြေးလျနိုင်ငံ အနောက်ပိုင်းရှိ ခြေလေးချောင်းသတ္တဝါကြီးများ ကူးချည်သန်းချည်သွား ရောက်သည့်နယ်မြေများတွင် ကျောက်ဖြစ်ရုပ်ကြွင်းဖြစ်နေသော ခြေရာ များကိုလေ့လာရန် ခေတ်မီကင်မရာများတပ်ဆင်ထားသည့် မောင်းသူမဲ့ လေယာဉ်များကို အသုံးပြုနေကြသည်။ သမားရိုးကျလေယာဉ်နှင့်မတူသည်မှာ မောင်းသူမဲ့လေယာဉ်များသည် မြေပြင်မှ ပေအနည်းငယ်အကွာထိ ရောက်ရှိကာ ရစ်ဝဲနိုင်သောကြောင့် သွားလာရန်ခက်ခဲသည့်နေရာများထိ ဝင်ရောက်ကာ ဓာတ်ပုံများအသေးစိတ်ရိုက်ကူးနိုင်သည်။ အဆိုပါ သိပ္ပံ ပညာရှင်များအဖွဲ့သည် လွန်ခဲ့သောနှစ်သန်းပေါင်း ၁၃၀ ဝန်းကျင်က ဩစတြေးလျနိုင်ငံ အနောက်မြောက်ပိုင်း အနောက်ကင်ဘာလေကမ်းခြေ တစ်လျှောက် ကျန်ရစ်နေသည့် ရာပေါင်းများစွာသော ဒိုင်နိုဆောခြေရာများကို မှတ်တမ်းတင်သည့် သုံးနှစ်ကြာစီမံကိန်းမှာ လမ်းခွဲလတ်ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်သည်။

စီမံကိန်းအကြီးအကဲ စတိဗင်ဆာလစ်ဘူရီက ယခုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက် မှုမှာ အမြင့်စီးမြင့်ရသည့် ဒိုင်နိုဆောခြေရာရရှိရန် မောင်းသူမဲ့လေယာဉ် တစ်စင်း အသုံးပြုမှုအပေါ် အလေးထားကြောင်းပြောကြားသည်။ မောင်းသူမဲ့ လေယာဉ်သည် ပိုမိုစိတ်ဝင်စားစရာကောင်းသော ဒိုင်နိုဆောခြေရာများ ရှိရာနယ်မြေများပေါ် ရောက်ရှိစေပြီး ပုံထွက်ကောင်းမွန်သည့် ဗီဒီယိုရိုက်ချက် အများအပြားရရှိစေကြောင်း ၎င်းက ဩစတြေးလျရုပ်သံလွှင့်ကော်ပိုရေးရှင်း သို့ ပြောကြားသည်။ ရရှိလာသည့် ရိုက်ချက်မြင်ကွင်းများကို သန့်ဒီပိုများအဖြစ် ကွန်ပျူတာဖြင့် ပြောင်းလဲသွားမည်ဖြစ်ပြီး ဒိုင်နိုဆောများ၏ လှုပ်ရှားမှုများကို ထုတ်ဖော်ပြသမည်ဖြစ်သည်။ **ဆင်ဟွာ။**

လျှို့ဝှက်ချက်ပေါက်ကြားမှုဖြင့် အမေရိကန် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးဟောင်းကို အပြစ်ပေး

ဝါရှင်တန် ဧပြီ ၂၄

အမေရိကန် အငြိမ်းစားကြယ်လေးပွင့် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးဟောင်းလည်းဖြစ်၊ စီအိုင်အေညွှန်ကြား ရေးမှုဟောင်းလည်းဖြစ်သော ဒေးဗစ်ပီထရော့ကို ၎င်း၏ အမြှောင်မယားအား လျှို့ဝှက်သတင်းအချက် အလက်များ ပေါက်ကြားစေမှုဖြင့် ခံဝန်ချုပ်နှင့်အတူ ငွေဒဏ်များချမှတ်လိုက်ကြောင်း ယနေ့ ဘီဘီစီ သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ဗိုလ်ချုပ်ကြီးဟောင်းသည် ၎င်းအားကိုယ်ရေး အတ္ထုပ္ပတ္တိရေးပေးသူ ပေါ်လာဘရွတ်ဝဲလ်နှင့် မရှင်းမလင်းဖြစ်နေကြောင်း သတင်းများထွက်ပေါ် လာပြီးနောက် ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် စီအိုင်အေညွှန်ကြား ရေးမှုရာထူးမှ နုတ်ထွက်ခဲ့သည်။ လွန်ခဲ့သည့်နှစ်လခန့်က အပြစ်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ ခဲ့ပြီး ထောင်ဒဏ်တစ်နှစ် အပြစ်ပေးခံရဖွယ်ရှိမှုနှင့် ရင်ဆိုင်ခဲ့ရသည်။

၎င်းသည် ၂၀၀၇ ခုနှစ်တွင် အီရတ်၌တိုက်ပွဲများ ပြင်းထန်နေချိန်၌ အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့များကို ဦးဆောင်ခဲ့ပြီး အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံတွင်လည်း နေတိုးနှင့် အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့များ၏ တပ်ဖွဲ့အဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။

မစ္စတာရွတ်ဝဲလ်သည် ၎င်း၏ ကိုယ်ရေး အတ္ထုပ္ပတ္တိစာအုပ်ကိုပြုစုရန် အလုပ်လုပ်နေစဉ် အရေးကြီးသော လျှို့ဝှက်သတင်းအချက်အလက် များ သူ့ထံသို့ ပေါက်ကြားခဲ့ကြောင်း ၎င်းက ဝန်ခံခဲ့သည့်အတွက် အစိုးရရှေ့နေများက ပြစ်ဒဏ် လျှော့ပေါ့ပေးရန် သဘောတူညီခဲ့သည်။



ဗိုလ်ချုပ်ကြီးသည် အာဖဂန်နစ္စတန်၌ တပ်ဖွဲ့ မြောက်ကာရိုလင်းနား ချာလော့မြို့ရှိ အပြစ် တာဝန်ယူနေစဉ် ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် အရေး ပြည်ထောင်စုအဆင့်တရားရုံးက ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ပါသော လျှို့ဝှက်သတင်းအချက်အလက်ရှစ်ခုကို ဟောင်းကို ခံဝန်ချုပ်နှစ်နှစ်ဖြင့် နေထိုင်ရန်နှင့် မစ္စတာရွတ်ဝဲလ်အား ပေးအပ်ခဲ့သည်ဟု အစိုးရ ဒဏ်ငွေဒေါ်လာ ၁၀၀၀၀၀ ပေးဆောင်ရန် အမိန့် ချမှတ်ခဲ့သည်။ **ဘီဘီစီ။**



ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆုချီးမြှင့်ရေး စိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ ညှိနှိုင်းစည်းဝေး

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၄

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆုချီးမြှင့်ရေး စိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ၏ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက် ၁ နာရီက နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ စိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်းက နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆုချီးမြှင့်နိုင်ရေးအတွက် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးကြည့်ရှု ကော်မတီများ၏ နောက်ဆုံးကွင်းဆင်းစစ်ဆေးအတည်ပြုချက်များကို အတည်ပြုသွားကြရမည်ဖြစ်ပြီး မပြီးပြတ်သေးသည့် ကိစ္စရပ်များကို ဆက်လက်တင်ပြဆောင်ရွက်သွားကြရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆုချီးမြှင့်ရေးအခမ်းအနားကျင်းပနိုင်ရန် စီမံချက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ထားရှိပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဘွဲ့ခံဆရာတော်များနှင့် ဆုလက်ခံရသူကြမည့် လူပုဂ္ဂိုလ်များအား ဖိတ်ကြားရေးတို့ကို အစီအစဉ်တကျ ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။



ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းက ဂန္ထဝင် ဝိပဿနာဓမ္မစာအုပ်အပြင် ပြည်သူများ၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများကို စွမ်းစွမ်းတံဆောင်ရွက်သည့် ဆရာတော်ကြီးများအား နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ဆက်ကပ်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားမှုများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ဆက်လက်ပြီး မြို့ပြ/ကျေးရွာအဆင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအကောင်းဆုံးနှင့် စိုက်/မွေးဆိုင်ရာဆုချီးမြှင့်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ၊ လူမှုရေးဆိုင်ရာဆုချီးမြှင့်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ဆုချီးမြှင့်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီနှင့် ပညာရပ်ဆိုင်ရာ

အကြံပြုချက်များကို လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးပိုင်ထွေးက သတင်းထုတ်ပြန်နိုင်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လည်းကောင်း ဆွေးနွေးတင်ပြခဲ့ကြပြီး ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန၊ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာန၊

နေပြည်တော်ကောင်စီနှင့် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတို့မှ တာဝန်ရှိသူများကလည်း ဆုရွေးချယ်ချီးမြှင့်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)

(၂၁) ကြိမ်မြောက် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲအတွက် အလှူငွေများ ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်

၂၀၁၅ ခုနှစ် (၂၁) ကြိမ်မြောက် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲအား ၇-၅-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၁၃-၅-၂၀၁၅ ရက်နေ့အထိ နေပြည်တော်၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အလှူငွေများထည့်ဝင်လှူဒါန်းလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များထံသို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

စဉ်	အမည်	ရာထူး	ဌာန	ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်
၁။	ဦးထွန်းထွန်းနိုင်	ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်	နိုင်ငံခြားစီးပွားဆက်သွယ်ရေး ဦးစီးဌာန နေပြည်တော်	၀၆၇-၄၀၇၃၄၂ ၀၉-၈၆၀၁၅၇၂
၂။	ဒေါ်ချယ်ရီမာမန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူး	နိုင်ငံခြားစီးပွားဆက်သွယ်ရေး ဦးစီးဌာန နေပြည်တော်	၀၆၇-၄၀၇၁၅၃ ၀၉-၄၂၁၁၃၇၇၆၈
၃။	ဒေါ်နွယ်နီဦး	ညွှန်ကြားရေးမှူး	ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီများညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာန (မန္တလေး)	၀၂-၈၆၆၆၂ ၀၉-၇၉၅၉၆၅၇၀၅

ယူကလစ်ပင်၏အမြစ်ရေစုပ်အားကြောင့် မြစ်ကမ်းပါးနံရံများ ရေစိမ့်ထွက်မှုမရှိ

လွန် ဧပြီ ၂၄

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လွန်မြို့ ကျီးပင်တည်ရှိရာ ပင်မရေကာတာ၏ ကမ်းနားဘက်အခြမ်း ပလပ်မြေပေါ်တွင် “၂၀၁၂-၂၀၁၃ ခုနှစ် ဧရာဝတီမြစ်ကမ်းပါးထိန်းသိမ်းရေး တစ်အုပ်တစ်မစိုက်ခင်း ယူကလစ်ပင် ၅၀၀၊

သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန”ဟူ၍ စိုက်ပျိုးခဲ့ရာ ယူကလစ်ပင်များ အောင်မြင်ကြီးထွားနေသည်ကို တွေ့မြင်ရကြောင်း လွန်မြို့နယ် သစ်တောတာဝန်ခံ ဦးထွန်းထွန်းနိုင်က ပြောကြားသည်။

ကမ်းပါးနံရံမှ ရေစိမ့်ထွက်မှုကြောင့်

ကမ်းပါးများ ကမ်းပြိုမှုသည်လည်း အကြောင်းတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ သို့အတွက် ယူကလစ်ပင်များ၏ အမြစ်မှ မြေကြီးအတွင်း ရေစုပ်အားကောင်းခြင်းကြောင့် လွန်စွာစိုစွန်းနေသော ကျီးပင်ကမ်းပါးနံရံများ ရေစိမ့်ထွက်မှုမရှိတော့ဘဲ ကမ်းပါးမြေသားများ

ခိုင်မာကျစ်လျစ်နေသည်ကို တွေ့ရ၍ သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနအား ဒေသခံများက ကျေးဇူးတင်နေကြကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

အေးခိုင်(လွန်)



(၂၁) ကြိမ်မြောက် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ ပတ္တလားအတီးပြိုင်ပွဲအတွက် ယှဉ်ပြိုင်ရန် သတ်မှတ်ထားသည့် တေးသီချင်းများ

(ယမန်နေ့မှ အဆက်)

- ၁။ **ဝါသနာရှင်(ပထမတန်း) အဆင့် (အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး)**
 - (က) သီရိရွှေရောင် (ပတ်ပျိုး)
 - (ခ) မြူပြာမူရာ (ပတ်ပျိုး)
 - (ဂ) ပုံပမာ (ကြိုး)
 - (ဃ) ဇမ္ဗူကျွန်းလုံး (သီချင်းခံ)
 - (င) တောမြိုင်ခြေလှမ်း (ယိုးဒယား)
 - (စ) ထောင်ရောင်နေကသာ (သီချင်းခံ)
 - (ဆ) ပန်းမြိုင်လယ် (ယိုးဒယား)
 - (ဇ) ညင်းညင်း (မွန်)
- ၂။ **ဝါသနာရှင် (ဒုတိယတန်း) အဆင့် (အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး)**
 - (က) မြိုင်ဟေမာ (ယိုးဒယား)
 - (ခ) ရွှန်းရွှန်းမြ (သီချင်းခံ)
 - (ဂ) မဲဇာတောင်ခြေ (ပတ်ပျိုး)
- ၃။ **အဆင့်မြင့်ပညာအဆင့် (အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး)**
 - (က) မှန်ရေဝ (ပတ်ပျိုး)
 - (ခ) တောနှင့်တောင်စွယ် (ယိုးဒယား)
 - (ဂ) သီလာမြေယံ (ကြိုး)
- ၄။ **အခြေခံပညာ (၁၅-၂၀) အဆင့် (အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး)**
 - (က) ညဉ့်သုံးယံခါ (ပတ်ပျိုး)
 - (ခ) မိုးမင်းလွန်ကဲ (ကြိုး)
 - (ဂ) သောင်းသောင်းညံ (ယိုးဒယား)
- ၅။ **အခြေခံပညာ (၁၀-၁၅) အဆင့် (အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး)**
 - (က) မင်းလွင်မင်းလွင်ပိုင်းအံ့ (ကြိုး)
 - (ခ) ဂန္ဓမာတောင် (ဘွဲ့)
 - (ဂ) ဟေမန်ပွေဟန် (ပတ်ပျိုး)

(၂၁) ကြိမ်မြောက် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ အတီးပြိုင်ပွဲအတွက် ယှဉ်ပြိုင်ရန် သတ်မှတ်ထားသည့် တေးသီချင်းများ

- ၁။ **ဝါသနာရှင် (ပထမတန်း) အဆင့် (အမျိုးသား)**
 - (က) အောင်မြေသာစံ (ပတ်ပျိုး)
 - (ခ) နှင်းယွန်းဂိဗွာန် (မွန်)
 - (ဂ) ညင်းညင်း (မွန်)
 - (ဃ) ကြိတ်ဖန်ဖန် (ယိုးဒယား)
 - (င) သီရိရွှေရောင် (ပတ်ပျိုး)
 - (စ) ဇမ္ဗူကျွန်းလုံး (သီချင်းခံ)
 - (ဆ) မြိုင်ဂန္ဓမာ (ယိုးဒယား)
 - (ဇ) ညိုညိုဆိုင်းဆိုင်း (ပတ်ပျိုး)
- ၂။ **ဝါသနာရှင် (ဒုတိယတန်း) အဆင့် (အမျိုးသား)**
 - (က) ယမုန်နာ (ပတ်ပျိုး)
 - (ခ) မှော်ရုံဟေဝန် (ယိုးဒယား)
 - (ဂ) ဆဒွန်အိုင်သာ (သီချင်းခံ)
- ၃။ **အဆင့်မြင့်ပညာအဆင့် (အမျိုးသား)**
 - (က) ဇေယျာအောင်ချာ (ကြိုး)
 - (ခ) နှစ်ကိုယ်သစ္စာ (ပတ်ပျိုး)
 - (ဂ) ဂန္ဓမာတောင် (ဘွဲ့)
- ၄။ **အခြေခံပညာ (၁၅-၂၀) အဆင့် (အမျိုးသား)**
 - (က) မြန်ခန်းကျွန်းတွင်း (ကြိုး)
 - (ခ) မင်္ဂလာသီရိ (ဘွဲ့)
 - (ဂ) မှန်ရေဝ (ပတ်ပျိုး)
- ၅။ **အခြေခံပညာ (၁၀-၁၅) အဆင့် (အမျိုးသား)**
 - (က) ဘုံဆောင်မြင့် (ကြိုး)
 - (ခ) လာချေပြီ (ကြိုး)
 - (ဂ) စိမ်းလဲ့လဲ့ညိုပြာ (ကြိုး)

(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။)

ပါချန်မြစ်ရဲ့ နံဘေး... ခြေဖျားမြို့လေးဆီက... အဖြူရောင်အလင်းရှင်...တွေ

ဒေါက်တာနီလာသိန်း (လင်းရောင်သစ်)

၂၀၁၅ ခုနှစ်ရဲ့ မင်္ဂလာနှစ်သစ်မှာ မြန်မာပြည်တောင်ဖျားစွန်းက ကော့သောင်း မြို့လေးဆီကို ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ကော့သောင်းမြို့နယ်အသင်း (ရန်ကုန်)ရဲ့ ဖိတ်ခေါ်မှု၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနရဲ့ တာဝန်ပေးအပ်မှုကြောင့်ပဲ ကော့သောင်းခရီးစဉ်ရယ်လို့ ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့ရပါတယ်။ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်ကစလို့ မျက်စိအခမဲ့ ခွဲစိတ်ကုသမှုခရီးစဉ်တွေကို မြန်မာနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံတစ်လျှား သွားရောက်ခဲ့ကြတဲ့ ကျွန်မတို့အဖွဲ့အနေနဲ့ ၁၅ နှစ်တာကာလအတွင်းမှာ ခရီးစဉ်ပေါင်း ၇၀ ကျော်ရှိခဲ့ပါပြီ။ ပြည်သူတွေ ရှိရာကို အလင်းတွေပေးဝေနိုင်ဖို့ မြန်မာပြည်မြောက်ဖျားစွန်း ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းမှသည် အခုဆိုရင် တောင်ဖျားစွန်း ဖြစ်တဲ့ ကော့သောင်းမြို့အထိ ခရီးဆန်နိုင်ခဲ့ကြပါပြီ။

ကော့သောင်းမြို့လေးကတော့ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးရဲ့ “ကင်း”မြို့ နိုင်ငံတော်ရဲ့ တောင်ဘက်တံခါးဝ မျက်နှာစာပြရာမြို့ပင်လဲ။ ရေပေါ်ရေအောက် သယ်ဇာတ၊ သဘာဝရှုခင်းတွေနဲ့ နိုင်ငံခြားခရီးသွားဧည့်သည်တွေ မျက်စိကျစေတဲ့ မြို့ဖြစ်ပါတယ်။ စတုရန်းမိုင် ၁၀၄၁ ဒဿမ ၉၉၄ မိုင် ကျယ်ဝန်းပြီး တောင်ကုန်းတောင်တန်းများအကြား ချစ်စဖွယ်တည်ရှိနေတဲ့ မြို့လေးမှာ မွန်၊ ကရင်၊ ရခိုင်၊ ဆလုံ၊ ထားဝယ်၊ ဗမာ စတဲ့ တိုင်းရင်းသားတွေ နေထိုင်ကြပါတယ်။ ဆီအုန်း၊ ရော်ဘာ၊ သီဟိုဠ်၊ သရက်၊ ကွမ်း၊ ငရုတ်ကောင်းတွေနဲ့ စီးပွားရေး အချက်အချာကျလှတဲ့ မြို့ဖြစ်ပါတယ်။

ပြာလွဲစိမ်းမှောင်နေတဲ့ အဏ္ဏဝါပင်လယ်ပြင်၊ စိမ်းစိုနေတဲ့ ကျွန်းတန်း ကျွန်းစုများ၊ ကျောက်ဆောင် ကျောက်တန်းများနဲ့ ရှုလေတိုင်းဟာ သာယာလွမ်းမောစရာ ကောင်းလှပါတယ်။

ကျွန်မဟာ ၇-၂-၂၀၁၅ ရက်မှာ ကော့သောင်းမြို့ကို ကြိုတင်သွားရောက်ခဲ့ပါတယ်။ မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာနေလင်းနဲ့အတူ ဌာနဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများ၊ NGO ပရဟိတအဖွဲ့များ၊ မြို့မိ မြို့ဖများနဲ့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းစဉ်ချောမွေ့ရေးအတွက် ကြိုတင်ညှိနှိုင်းခြင်း၊ လုပ်ငန်းအဖွဲ့များ ဖွဲ့စည်းခြင်းတွေကို စနစ်တကျ စီစဉ်ခဲ့ကြပါတယ်။ ကော့သောင်းမြို့နယ်အသင်း (ရန်ကုန်) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်အောင်၊ တာဝန်ခံ ဒေါ်ချမ်းကြည်၊ အဝေးရောက်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျင်းဖိန်၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးဘိုဘိုအောင်နဲ့ အသင်းဝင်များ၊ နာယကကြီးများ၊ ကော့သောင်းခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးကျော်ဇာနည်သွင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးပီစိန် အသင်းအဖွဲ့များက ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးခဲ့ကြပါတယ်။

အေးမြကန်သာ ရပ်ကွက်မှာ တည်ရှိတဲ့ ကော့သောင်းမြို့နယ်ဆေးရုံကြီးဟာ ခုတင် (၁၀၀) ဆံ့ဖြစ်ပြီး ဆေးရုံရဲ့ တည်ဆောက်ပုံ အနေအထား ပတ်ဝန်းကျင် သဘာဝအလှ ရှုခင်းတွေကို မြင်လိုက်ရတဲ့ အခါ ကျွန်မတို့ သွားရောက်ခဲ့ဖူးတဲ့ ဆေးရုံတွေ အားလုံးထဲမှာဖြင့် အလှပဆုံး၊ အခွဲညားဆုံးနဲ့ အသစ်လွင်ဆုံး၊ အသန့်ရှင်းဆုံး ပါပဲလို့ မှတ်ချက်ချမိပါတယ်။ ဆေးရုံကို ရောက်တာနဲ့ အဓိကအချက်ဖြစ်တဲ့ မျက်စိခွဲစိတ်ခန်းအဖြစ် အသုံးပြုမယ့် နေရာကို စံချိန်စံညွှန်းနဲ့ ကိုက်ညီစေဖို့ ပြင်ဆင်ခြင်း၊ ပိုးသတ်ခြင်း၊ လာရောက်ပြသတဲ့ လူနာမှန်သမျှ တစ်ယောက်မကျန် ကြည့်ရှုပေးနိုင်ဖို့ အရေးတွေကို ကြိုတင်စီစဉ်ခဲ့ပါတယ်။

အဲဒီ ကြိုတင်အစည်းအဝေးမှာ တက်ရောက်လာကြတဲ့ မြို့ခံလူထုရဲ့

တက်ကြွမှု၊ စည်းလုံးမှု၊ မိမိရပ်ရွာအကျိုးကို မြှင့်တင်လိုမှုတွေကို မြင်တွေ့ခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒီနေ့မှာပဲ မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီးနဲ့ အထူးကုဆရာဝန်များ ကွင်းဆင်းကုသရေးအဖွဲ့ရဲ့ ယူဇနဆီအုန်းခြံ ဝန်ထမ်းမိသားစုတွေကို ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးတာနဲ့ ကြိုကြိုကာမို့ ကျွန်မ လိုက်ပါဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ ဆီအုန်းခြံမိသားစုတွေထဲက မျက်စိလာပြတဲ့ လူနာ ၁၀၀ မှာ အတွင်းတိမ် ငါးဦးလောက်ပဲ တွေ့ရပြီး မျက်သားတက်လူနာ ၂၂ ဦးကို တွေ့ခဲ့ရတော့ ဒီကော့သောင်းခရီးစဉ်မှာ လည်း ရခိုင်ဒေသ၊ အညာဒေသတွေလို အတွင်းတိမ်လူနာ သိပ်ရှိမှာမဟုတ်ဘူးလို့ ထင်လိုက်မိပါတယ်။ ဒါပေမယ့် တကယ်လက်တွေ့လာတဲ့အခါမှာတော့ အတွင်းတိမ် ဝေဒနာရှင်တွေ အများကြီးရှိနေတာ တွေ့လိုက်ရပါတယ်။ ဒါပေမယ့်လည်း ကျွန်မရဲ့အတွေ့အကြုံအရ မျက်စိခွဲစိတ်ပစ္စည်းတွေကို ပိုပိုလျှံလျှံ ယူဆောင်လာခဲ့တာကြောင့် လိုအပ်ချက်ဆိုတာ မရှိခဲ့ပါဘူး။

ခရီးစဉ်တစ်ခုအောင်မြင်နိုင်ဖို့ဆိုတာမှာ အချက်များစွာ လိုအပ်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့ ဆရာဝန် ဆရာမတွေရှိနေရုံနဲ့ မပြီးပါဘူး။ ဒေသခံတွေရဲ့ ပံ့ပိုးမှု၊ အလှူရှင်တွေရဲ့ စားရေး၊ နေရေး၊ သွားလာရေး ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မှုတွေအပြင် လာရောက်ပြသကြမယ့် ဒေသခံဝေဒနာရှင်တွေရဲ့ အားကိုးမှုတွေလည်း လိုအပ်ပါတယ်။ ကော့သောင်းခရီးစဉ်မှာတော့ အားသုံးခုကို တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။ နံပါတ်တစ်က လိုက်ပါလာခဲ့ကြတဲ့ ကျွန်မတို့ မျက်စိဆရာဝန်၊ ဆရာမတွေရဲ့ စည်းလုံးညီညွတ်မှုအားတွေ ဆရာကြီးပါမောက္ခ ဒေါက်တာဦးကံညွှန်ရဲ့ ဦးဆောင်မှုအောက်မှာ မွန်ပြည်နယ်မော်လမြိုင်ဆေးရုံက ဒေါက်တာဥက္ကဋ္ဌရီ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြဆေးရုံက ဒေါက်တာစောသွင်မွန်သိန်း၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်ဆေးရုံက ဒေါက်တာမင်းသန်းနိုင်ဦး၊ မြိတ်ဆေးရုံက ဒေါက်တာအေးမြတ်ဦး၊ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းဆေးရုံက ကျွန်မနဲ့အတူ သူနာပြုဆရာမတွေ၊ မျက်မှန်ကျွမ်းကျင်အင်ဂျင်နီယာ ဦးဝင်းနိုင်ထွန်း အားလုံးတို့ဟာ မောင်နှမရင်းချာပမာ တက်ညီ လက်ညီ၊ မခိုမကပ်၊ ပျော်ပျော်ရွှင်ရွှင်နဲ့ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြတဲ့ အားတွေပါ။ နောက်အားတစ်ခုကတော့ အလှူရှင်တွေရဲ့ လှူဒါန်းလိုစိတ်၊ မိမိတို့နယ်သူ နယ်သားတွေအပေါ်မှာထားရှိတဲ့ ဖြူစင်တဲ့စေတနာ အားတွေနဲ့ဖြစ်လို့ ဆန္ဒအားတွေပါ။ “လူ့အလိုနတ်မလိုက်နိုင်” ဆိုပေမယ့် ကျွန်မတို့ဖြစ်လို သမျှကို အဘက်ဘက်က ဖြည့်ဆည်းပံ့ပိုးပေးခဲ့တာတွေကြောင့် “လက်ညှိုးညွှန်ရာ ရေဖြစ်တဲ့မြို့” လို့ တောင် ကျွန်မတင်စားခဲ့မိပါတယ်။

နောက်အားတစ်ခုက မြို့ခံ၊ မြို့မိ မြို့ဖ အသင်းအဖွဲ့တွေနဲ့ ဆေးရုံဝန်ထမ်းတွေရဲ့ မောတယ်ပန်းတယ်မရှိ ထက်သန်လှတဲ့ စေတနာအားတွေပါပဲ။ ဒါကြောင့်လည်း ၂၈-၂-၂၀၁၅ ရက်မှ ၃-၃-၂၀၁၅ ရက်အထိ အချိန်တိုလေးအတွင်းမှာ လူနာပေါင်း ၂၈၃၁ ဦးကို ကြည့်ရှုပေးနိုင်ခဲ့ပြီး အတွင်းတိမ်လူနာ ၂၈၀၊ ရေတိမ်တစ်ဦး၊ မျက်သားတက် ၂၂ ဦး၊ အသေးစားခွဲစိတ်မှု ၂၅ ဦးတို့ကို အောင်မြင်စွာ ခွဲစိတ်ကုသပေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ထူးခြားချက်

အနေနဲ့ မွေးရာပါ အတွင်းတိမ် ကလေးငယ်နှစ်ဦးကို မေဆေးဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာမော်မော်ရဲ့ အကူအညီနဲ့ အောင်မြင်စွာ ခွဲစိတ်ပေးနိုင်ခဲ့တာကြောင့် အဘက်ဘက်က ပြီးပြည့်စုံတဲ့ အောင်မြင်မှုအပေါင်းနဲ့ ခညောင်းတဲ့ ပွဲလို့ ဆိုလိုက်ချင်မိပါတယ်။

ဒီလိုနဲ့ ကျွန်မတို့ရဲ့ ကုသမှုလုပ်ငန်းတွေ အောင်မြင်ပြီးစီးခဲ့ပြီမို့ ကော့သောင်းမြို့ရဲ့ အထင်ကရ နေရာတွေကို လည်ပတ်ကြည့်ရှုဖို့ စီစဉ်ကြပါတယ်။ ပြည်တော်အေးဘုရား၊ မွေတော်ကျွန်း၊ ဇာတိမာန်တက်ကြွဖွယ်ရာ ဘုရင့်နောင်ရုပ်တုတည်ရှိရာ ဘုရင့်နောင်ကုန်းမြေ၊ ဘုရင့်နောင်အင်္ဂု၊ ကြယ်ငါးပွင့်အဆင့် သူဌေးကျွန်းဟိုတယ်၊ မလိဝမ်းရေတံခွန်နဲ့ အောင်သပြေ ရေပူစမ်း၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ အရှည်ဆုံး သစ်သားပုလုံးတုံတုံတံတား စတဲ့ အလှတရားတွေကို လိုက်လံကြည့်ရှုရင်း ပင်ပန်းသမျှတွေ ပြေပျောက်ခဲ့ရပါတယ်။

ဘုရင့်နောင်ရုပ်တုကြီး တင့်တယ်စွာ ရှိနေတဲ့ တောင်ကုန်းပေါ်ကနေပြီး ကော့သောင်းမြို့ရဲ့ အလှအပတွေကို တမေ့တမော ကျွန်မငေးကြည့်နေမိတယ်။ တစ်ဖက်က မွေတော်စေတီ၊ တစ်ဖက်မှာက စိမ်းညိုညို ကျွန်းလေးကြားက ခဲညားထည်ဝါစွာ ခေါင်းမောကြည့်နေတဲ့ အက်ဒမန်ဟိုတယ်။ ဘုရင့်နောင်ရုပ်တုကြီးကို မော့ကြည့်မိပြန်တော့ “တို့မြေကို တစ်လက်မ အထိမခံ၊ တို့ကာကွယ်မည်ဆိုတဲ့ ဓားဆွဲတဲ့ဟန်” “ဘယ်ခြေဖြင့် မြေကြီးကိုနင်းပြီး တို့မြေကို တို့ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ဖော်ပြတဲ့ဟန်” “မျိုးချစ်စိတ်အပြည့်ကို ပုံဖော်ပြနေတဲ့ မျက်နှာအနေအထား” တွေနဲ့ ပန်းပုဆရာကြီး ဦးဟန်တင်ရဲ့ ပြောင်မြောက်လှတဲ့ အံ့ဩဘာန်းအနုပညာလက်ရာကဖြင့် ကျွန်မတို့အားလုံးရဲ့ ရင်ထဲမှာ ဇာတိသွေး၊ ဇာတိမာန်တွေ တဖွားဖွား ဖြစ်ပေါ်လာရပါတယ်။ ဒီဟန် ဒီမာန်တွေကို မြင်တွေ့လိုက်တာနဲ့ ယနေ့ထိတိုင် “ထိုင်း” ခရီးသွားတွေ နေ့စဉ်လိုလို ဒူးတုပ်ခစား ဦးခိုက်ရှိခိုးနေကြတာကိုလည်း တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။

ဘုရင့်နောင်အင်္ဂုကိုရောက်တော့ ခုံတန်းလေးပေါ်မှာ ထိုင်ပြီး ပါချန်မြစ်ကမ်းခြေရဲ့ ညနေဆည်းဆာအလှကို ယစ်မူးစွာ ငေးမောကြည့်နေမိတယ်။ ပင်လယ်ရေပြင်နဲ့ ဆက်နွယ်နေတဲ့ ပါချန်မြစ်ရေဟာ ရုတ်တရက် တိုက်ခတ်လာတဲ့ လေကြောင့် လှိုင်းကြက်ခွပ်လေးတွေ ကနေ ကြီးမားတဲ့ လှိုင်းလုံးကြီးတွေ အဖြစ် တလိပ်လိပ်၊ တတွန့်တွန့် ပြေးရင်း သဲတန်းကမ်းခြေအစပ်ကို နှုတ်ဆက်နေကြသည့် ပုံကို ကြည့်ပြီး “ဆရာနိုင်တာရာ” ရဲ့ ကဗျာလေး

တစ်ပုဒ်က ရင်ထဲ တိုးဝင်လာရတယ်။

“မြေပုံခြေဖျားက . . . မြို့လေး ပါချန်မြစ်ရဲ့ . . . နံဘေး အက်ဒမန်ပင်လယ်ဘေးမှာ ခပ်ကွေးကွေး အိပ်နေရာက ဖီးနစ်ငှက် အလှသဏ္ဍာန်မျိုးနဲ့ ရှင်သန် . . . နိုးထခဲ့ပြီလေ . . . ”

၁၇၅၀ ပြည့်နှစ်ဝန်းကျင်က အစပြုခဲ့ပြီး ၁၈၉၁ ခုနှစ်မှာ ကော့သောင်းကျေးရွာမှသည် မြို့အဖြစ် ပြောင်းလဲလာခဲ့တယ်လို့ ဆိုတဲ့ ကော့သောင်းမြို့ရဲ့ သမိုင်းကြောင်းကလည်း ချစ်စရာပါပဲ။ ပါချန်မြစ်ရိုးချောင်းဖျားဒေသများဆီကို ရေကြည်ရာ မြက်နုရာ ရှာဖွေကြရင်း တိုင်းတစ်ပါးသားများဖြစ်တဲ့ ထိုင်းလူမျိုးများ၊ ရှမ်း၊ ပသျှူး၊ ဆလုံနဲ့ အနည်းငယ်သော ဗမာလူမျိုးတွေဟာ ကျယ်ပြန့်လှတဲ့ မြေအနေအထားနဲ့ နေထိုင်ဖို့ သင့်လှတဲ့ မလိဝမ်းကျေးရွာလေးမှာ စတင် အသက်မွေးခဲ့ကြပါတယ်။ “မလိဝမ်း” ဆိုတာကတော့ ရွာတည်စုမှာ ရွာရိုးတစ်လျှောက် ဇွန်ပန်းတွေ ဝေဝေဆာဆာပွင့်ကြတာကို အစွဲပြုပြီး ထိုင်းဘာသာနဲ့ မာလိ=ပန်း၊ ဝမ်း=တစ်နေ့ “ထိုပန်းတို့ ပွင့်သောနေ့” လို့ အဓိပ္ပာယ်ယူပြီး မလိဝမ်းလို့ ခေါ်တွင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

မလိဝမ်းကနေ ၂၄ မိုင်အကွာမှာ ကော့သောင်းရွာရှိနေခဲ့ပါတယ်။ ပသျှူးလူမျိုးတွေဟာ မိမိတို့နေထိုင်ရာဒေသ အရှေ့မှာရှိတဲ့ မွေကျွန်းနဲ့ ဘာဝါးကျွန်း၊ အဲဒီ ကျွန်းညိုနှစ်လုံးကို အစွဲပြုပြီး ရွာအမည် မှည့်ခေါ်ခဲ့ပါတယ်။ ပသျှူးဘာသာနဲ့ ပုလဲဒူးပါးရွာ (ပုလဲ=ကျွန်း၊ ဒူးပါး=နှစ်) ထိုင်းဘာသာနဲ့ “ကော့စွန်း” (ကော့=ကျွန်း၊ စွန်း=နှစ်)၊ မြန်မာဘာသာနဲ့ “ကော့သောင်း” ရယ်လို့ ခေါ်ဝေါ်ခဲ့ကြတယ်လို့ ဆိုပါတယ်။

“အတိတ်ကာလ ခရီးတစ်ခေတ်က စီးလှုပ်ပဆီဆိုတဲ့ ဆလုံတွေရဲ့ နေထိုင်ခဲ့ရာ ရတနာတွေစုရုံး . . . ခြေဖျားရဲ့ အစွန်ဆုံးမှာ ငါးသုံးလုံးတောင်တန်းကြီးဟာ မြို့လေးပေါ်မှာ ဖြန့်ကြက် တွန့်ရက်တစ်ခုလို လှေဖျားရဲ့ ရေပြင်ကို အရိပ်ထိုး အုပ်ပိုးနေလေရဲ့”တဲ့

ကဗျာလေးကို တီးတိုးရွတ်ဆိုမိရင်း ဘုရင့်နောင်အင်္ဂုရဲ့ အစွန်းလေးမှာ ရပ်နေမိတဲ့ ကျွန်မ၊ မြန်မာပြည်မြေပုံထဲက ခြေဖျားစွန်းလေးပေါ် တကယ်ရောက်နေခဲ့တာပါလားဆိုတဲ့ အတွေးက ဖျတ်ခန်ပေါ်လာတော့ ကြည့်နူးစိတ်နဲ့ ရင်ထဲလှုပ်ခတ်သွားခဲ့ရတယ်။ အဲဒီနောက်မှာတော့ ကျွန်မတို့အဖွဲ့ဟာ

မလိဝမ်းမှာရှိတဲ့ ရေတံခွန်နဲ့ အောင်သပြေ ရေပူစမ်းမှာ အပန်းဖြေအနားယူခဲ့ကြတယ်။ သဘာဝရေပူစမ်းမှာ ရေစိမ့်လိုက်ရတာနဲ့တင် တစ်ပတ်လုံး မောခဲ့ရတဲ့ ဘဝအမောတွေ၊ အလုပ်အမောတွေ၊ တာဝန်ဝတ္တရားတွေ အားလုံး မေ့သွားခဲ့ရတော့တယ်။ ခရီးစဉ်တစ်လျှောက်လုံး ကျွန်မတို့ ပျော်ရွှင်နေခဲ့ကြတယ်။ လေယာဉ်ခရီးနဲ့ ပြန်လာတော့ အပြန်လမ်းမှာ ကျွန်မဘေးမှာထိုင်နေတဲ့ ဒေါက်တာဥက္ကဋ္ဌရီကို တီးတိုးစကား ဆိုမိတယ်။

“ဥက္ကဋ္ဌရီ ဘာမှသာမဟုတ်တယ်။ ၁၅ နှစ်ဆိုတဲ့ကာလတောင် ကြာခဲ့ပြီနော်။ မြန်မာပြည်အနှံ့သွားပြီး ပြည်သူတွေအတွက် ပေးဆပ်ခဲ့တဲ့ ပညာလုပ်အားတွေနဲ့ အလင်းအလှူတွေကဖြင့် အဖြူရောင်သန့်သန့်လေးပါ။ သူတို့ရဲ့ ဘဝတွေကို ဖုံးအုပ်နေတဲ့ တိမ်သလ္လာတွေကို ဖယ်ရှားပေးနိုင်လို့ အမှောင်ခွင်းပေးနိုင်ခဲ့ပြီ။ ကျွန်မတို့ပေးဝေခဲ့တဲ့ အလင်းတွေကိုသာ စုစည်းကြည့်လို့ရမယ့် ဆိုရင်လေ ဟောဒီ စကြဝဠာကြီးတစ်ခုလုံး တုန့်လင်းလို့မရအောင် လင်းလက်တောက်ပနေမှာသေချာတယ်” လို့ ဆိုမိတော့ . . .

“တို့တော့ ဒါတွေကို မတွေးမိပေါင်ဟယ်။ ဒီမြို့ကိုသွား၊ ဒီလူနာတွေကြည့်ပေးပါ၊ ခွဲပေးပါဆို ခွဲလိုက်တာပဲ။ ကိုယ့်အလုပ်က မျက်စိဆရာဝန်ဆိုတော့လည်း မျက်စိခွဲနေရရင်၊ ကိုယ့်ခွဲသမျှ မြင်ရပြီဆိုရင် ပျော်နေတာပါပဲ။ ခုလို ခရီးတွေသွားရမယ့် တို့တစ်တွေ အတုပြန်တွေ့ကြရတာဆိုတော့ အလုပ်လို့ မမှတ်ပါဘူး၊ ပျော်တာပဲသိတယ်။ နီလွာလို တော့ ကဗျာဆန်ဆန်တွေမနေပါဘူး” လို့ ပကတိရိုးသားပွင့်လင်းစွာ ပြန်ပြောတော့ နှစ်ယောက်သား ဟက်ဟက်ပက်ပက် ရယ်မိကြတယ်။

အဟုတ်ကိုပါပဲ။ ကျွန်မတို့အားလုံး ပျော်ရွှင်ခဲ့ရတာပါ။ ဒီခရီးစဉ် စတင်နိုင်ဖို့ ကော့သောင်းမြို့နယ်အသင်း (ရန်ကုန်) နဲ့ ဆက်သွယ်ပေးခဲ့တဲ့ ခရီးစဉ်တစ်လျှောက်လုံး ကျွန်မဖြစ်လိုသမျှကို မညည်းမညူ ပါရမီဖြည့်ပေးခဲ့ကြတဲ့ မသီတာ(ဒေါ်သီတာစိန်)၊ ဒေါ်နီလာဝင်း၊ ဒေါ်ချမ်းကြည်၊ ဒေါ်ခင်ယုလွင် (မန္တလေး)၊ ဒေါ်ခင်သစ်လွင် (မရူပို)၊ သူဌေးကျွန်းဟိုတယ်ပိုင်ရှင် ဦးကျော်လွင်တို့ အားလုံးကို ခရီးစဉ်နဲ့အတူ သတိရနေမှာပါ။

ကျွန်မတို့ရဲ့ အလင်းအလှူဒါန အောင်ပွဲကို ကိုယ်တိုင်လာရောက်အားပေးလမ်းညွှန်ပေးပါသော ဆရာကြီး ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြင့်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့နဲ့ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ အလှူရှင်များ၊ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာနေလင်းနဲ့ ဆေးရုံဝန်ထမ်းများ၊ ပရဟိတ လူမှုရေး အသင်းအဖွဲ့များအားလုံးကို ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိပါကြောင်းနဲ့ ကျွန်မတို့တစ်တွေရဲ့ စုပေါင်းအားနဲ့ ဖန်တီးတည်ဆောက်ပေးခဲ့ကြတဲ့ အလင်းကမ္ဘာသစ်ကြီး အခွန်ရှည်ပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်း တောင်းလိုက်ရပါတော့တယ်။ ။

ခရီးစဉ်တစ်ခု အောင်မြင်နိုင်ဖို့ဆိုတာမှာ အချက်များစွာ လိုအပ်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့ ဆရာဝန် ဆရာမတွေရှိနေရုံနဲ့ မပြီးပါဘူး။ ဒေသခံတွေရဲ့ ပံ့ပိုးမှု၊ အလှူရှင်တွေရဲ့ စားရေး၊ နေရေး၊ သွားလာရေး ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မှုတွေအပြင် လာရောက်ပြသကြမယ့် ဒေသခံဝေဒနာရှင်တွေရဲ့ အားကိုးမှုတွေလည်း လိုအပ်ပါတယ်။

ပြည်တွင်းရေးရာ



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း အမေရိကန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၄

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် အမေရိကန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဒဲရစ်မစ်ချယ်အား ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ် အင်းယားလမ်း အမှတ်(၅၉)ရှိ လွှတ်တော်ရုံးခွဲ(ရန်ကုန်) ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦးနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားများ မိတ်ဖက်ကဲ့သို့ သတ်မှတ်ဆက်ဆံကြရန်လိုအပ်

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၄

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီ က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လိုင်သာယာ စက်မှုမြို့ ကနောင်ခန်းမ၌ လိုင်သာယာ စက်မှုဇုန်မှ အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမား များအား တွေ့ဆုံအမှာစကားပြော ကြားသည်။ အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်တင်ဝင်း၊ အလုပ်သမား၊ အလုပ် အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထင်အောင်နှင့် ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်သိမ်း နှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် များ၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင် များနှင့် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှု လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်မှ တာဝန် ရှိသူများ၊ အလုပ်သမား၊ အလုပ် အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ လိုင်သာယာစက်မှုဇုန် စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူ များ၊ လိုင်သာယာစက်မှုဇုန်မှ အလုပ် ရှင်နှင့် အလုပ်သမားများ တက်ရောက် ကြသည်။

သော အလုပ်သမားများ ပါဝင်ပါ ကြောင်း၊ အဆိုပါအလုပ်သမားများ ထိုက်သင့်သည့် ဝင်ငွေရရှိရန် လိုအပ် သကဲ့သို့ ၎င်းတို့ကို မှီခိုနေရသည့် သက်ကြီးရွယ်အိုနှင့် မိသားစုဝင်များ၏ စားဝတ်နေရေးအတွက်လည်း စဉ်းစား ပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်း ကျင်းပသည့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် အစည်း

ဆိုင်ရာ အများဆန္ဒအရ တစ်ဖက် နှင့်တစ်ဖက် အပေးအယူ လုပ်ဆောင် ခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျန်ရှိနေသည့် အလုပ်သမား၊ အလုပ်ရှင်နှင့် အစိုးရ ကိုယ်စားလှယ်များအနေဖြင့် အလုပ် သမားနှင့် အလုပ်ရှင်အကြား ဖြစ်ပေါ် နေသည့်ကိစ္စရပ်များကို စေတနာပါပါ အရည်အချင်းရှိရှိ ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း ဆောင်ရွက်ပါက ထိုက်သင့်သည့် အခြေ

ဆောင်ရွက်ပေးမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ယင်းနောက် အလုပ်သမားကိုယ် စားလှယ်များဖြစ်ကြသော ဒေါ်တင် မိုးခိုင်(Sakura အထည်ချုပ်စက်ရုံ)၊ ဦးဝင်းဇော်(မော်ဘီ JCB စက္ကူပိုး စက်ရုံ)၊ ဦးပြည့်ဖြိုးအောင် (East Growth အထည်ချုပ်စက်ရုံ)နှင့် ဒေါ်ကြည်ကြည်ထွန်း (New Way



အဝေးတွင် အကြောင်းအရာလေးခု ပါဝင်သည့် အရေးကြီးအဆိုတင်သွင်း ခဲ့ပါကြောင်း။

ယင်းအဆိုတွင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ ကိုယ်ပိုင်ကိုယ်သိက္ခာနှင့်အညီ လစာ တိုးမြှင့်ရရှိရေး၊ တစ်နိုင်ငံလုံး၏ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းသော တောင်သူလယ်သမား များ၏ အကျိုးစီးပွားကာကွယ်ရေးနှင့် မြှင့်တင်ရေးဥပဒေအရ ဥပဒေပါ အခွင့်အရေးများ ခံစားခွင့်ရရှိရေး၊ အလုပ်သမားများ၏ လုပ်ခလစာကို အနည်းဆုံးအကြေးငွေဥပဒေနှင့် အညီ ဆောလျင်စွာသတ်မှတ်ပေးရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ ထိုက်သင့်သည့် ချီးမြှင့်ငွေရရှိရေးအချက်များ ပါဝင် ပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ၏တို့က တွန်းတောင်းဆိုချက်အရ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပတ်စင်စားများ အား နိုင်ငံတော်၏ နေအင်အား ပေါ်မူတည်၍ လစာတိုးမြှင့်ပေးနိုင်ခဲ့ ကြောင်း၊ မျှော်လင့်သလောက်မဖြစ် သော်လည်း ထိုက်သင့်သလောက် ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

အနေတစ်ခု ရရှိမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ယနေ့ကာလသည် နိုင်ငံသားများ၏ အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းရေးကို ဦးစားပေး ဆောင်ရွက်ပေးနေခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူတန်းစားအမြင်ဖြင့် လုပ်ဆောင်ပါ က ခေတ်ဟောင်း၊ စနစ်ဟောင်းကို ပြန်သွားသကဲ့သို့ ဖြစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားသည် စီးပွားဖက်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အလုပ်ရှင် အဆင်ပြေမှု အလုပ်သမား အဆင် ပြေမှုလည်း အလုပ်ရှင်အဆင်ပြေမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ရရှိလာသည့် အကျိုး စီးပွားများသည် နိုင်ငံတော်အတွက် ပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားများအနေဖြင့် တစ်ဖက် နှင့်တစ်ဖက် ရန်သူကဲ့သို့ သဘော မထားဘဲ မိတ်ဖက်ကဲ့သို့ သတ်မှတ် ဆက်ဆံကြရန် လိုကြောင်း။

အထည်ချုပ်စက်ရုံ)တို့က အလုပ် သမားများ၏ လိုအပ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ဆက်လက်၍ အလုပ်ရှင်ကိုယ်စား လှယ်များဖြစ်ကြသော လိုင်သာယာ စက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြတ်သင်းအောင်၊ မြန်မာနိုင်ငံ အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်စိုး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမျိုးလွင်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံကုန်သည်များနှင့် စက်မှု လက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးအေးလွင် တို့က ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အကြံပြု ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် ရွှေပြည်သာမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးတင်မောင်ဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်းနှင့် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေတို့က တင်ပြ ချက်များအပေါ် အကြံပြုဆွေးနွေး တင်ပြကြသည်။ ထို့နောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌက အလုပ်ရှင်ကိုယ်စားလှယ် များနှင့် အလုပ်သမားကိုယ်စားလှယ် များ၏ တင်ပြချက်များနှင့် တာဝန်ရှိ သူများ၏ တင်ပြချက်များအပေါ် ပြန်လည်သုံးသပ်ဆွေးနွေးပြီး နိဂုံးချုပ် အမှာစကားပြောကြားကာ တွေ့ဆုံပွဲ သို့တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်ခဲ့သည်။ (အပေါ်ပို)

(သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကုန်တင်ကုန်ချ အလုပ်သမားဥပဒေအာဏာတည်သည့်နေ့သတ်မှတ် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး အမိန့်ကြော်ငြာစာ အမှတ်၊ ၄/၂၀၁၅ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ကဆုန်လဆန်း ၆ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၃ ရက်) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကုန်တင်ကုန်ချ အလုပ်သမားဥပဒေအာဏာတည်သည့်နေ့ရက်သတ်မှတ်ခြင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကုန်တင်ကုန်ချ အလုပ်သမားဥပဒေသည် ယင်းဥပဒေပုဒ်မ ၁၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)အရ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၃ ရက် (၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ကဆုန်လဆန်း ၆ ရက်)နေ့မှစ၍ အာဏာတည်သည်ဟု သတ်မှတ်လိုက်သည်။ (၃)မြင့်ဆွေ ဝန်ကြီးချုပ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့



ဥတုရာသီ တောက်ပိုမို၏

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဘန်ဒေါင်းမြို့၌ ကျင်းပသည့် နှစ် (၆၀) ပြည့် အာရှ-အာဖရိကထိပ်သီးညီလာခံသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၄
ဂျပန်ဘာသာဖြင့် ရောက်ရှိနေသော နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် နှစ်(၆၀)ပြည့် အာရှ-အာဖရိကထိပ်သီးညီလာခံသို့ တက်ရောက်ရန် ဧပြီ ၂၄ ရက် နံနက် ပိုင်းတွင် ဂျပန်ဘာသာဖြင့် လေကြောင်း ခရီးဖြင့် ထွက်ခွာရာ ဘန်ဒေါင်းမြို့သို့ နံနက် ၇ နာရီ ၅၅ မိနစ်တွင် ရောက်ရှိ ကြသည်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် နှစ်(၆၀)ပြည့် အာရှ-အာဖရိကထိပ်သီး ညီလာခံတက်ရောက်စဉ်။ (ပြန်/ဆက်)

နှစ် (၆၀) ပြည့် အာရှ-အာဖရိက ထိပ်သီးညီလာခံကို နံနက် ၉ နာရီခွဲ တွင် ဘန်ဒေါင်းမြို့ Gedung Merdeka ရှိ အာရှ-အာဖရိက ထိပ်သီးညီလာခံပြတိုက်တွင် ကျင်းပရာ ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အာရှ-အာဖရိကနိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီး အကဲ၊ အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများ၊ တာဝန်ရှိသူများသည် စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ပြည်သူများကိုလည်း များစွာကျေးဇူး တင်ရှိကြောင်း။

ပထမအကြိမ် ဘန်ဒေါင်းအစည်း အဝေးတွင် မိမိတို့၏ ခေါင်းဆောင်ကြီး များသည် ဘန်ဒေါင်းမြို့ကြီးများကို မဟာဗျူဟာအမြင်ဖြင့် အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီ ချမှတ်ရန် ပြတ်သားစွာ ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြပါကြောင်း။ ကမ္ဘာ

တောင်ပိုင်းလည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကြီးအပြီးနှင့် စစ်အေးတိုက်ပွဲ အစပိုင်းကာလများ တွင် အာရှ အာဖရိကနှင့်လက်တင် အမေရိကနိုင်ငံများသည် လွတ်မြောက် ရေးလှုပ်ရှားမှုနှင့် လွတ်လပ်ရေးရရှိရန်

နှစ်(၆၀)ပြည့် အာရှ-အာဖရိက ထိပ်သီးညီလာခံ၏ အဓိကရည်ရွယ်ချက်မှာ ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ကြွယ်ဝချမ်းသာမှု မြှင့်တင်ရန်၊ အာရှ-အာဖရိက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ခိုင်မာအားကောင်းစေရန် တို့ဖြစ် သည်။

ယနေ့ သမိုင်းဝင်အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူ့တစ်ရပ်လုံးကလည်း နွေးထွေး စွာ နှုတ်ခွန်းဆက်သပြီး ဆုမွန်ကောင်း

အခမ်းအနားတွင် အင်ဒိုနီးရှား နိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ဂျိုကိုဝီဒိုဒိုက

နောက်ကျခြင်း၊ ကူးစက်ရောဂါများ၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု၊ သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်များ၊ ရေရှားပါးမှုနှင့် သဲကန္တာရ ပေါ်ထွန်းခြင်းစသည်တို့ သည် အများက စိုးရိမ်ပူပန်လျက်ရှိ ကြသည့် ပြဿနာများဖြစ်ပြီး ပူးပေါင်း ဖြေရှင်းသွားရမည့် ကိစ္စရပ်များဖြစ်ပါ ကြောင်း။



မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အာဖရိကနိုင်ငံများ ကိုယ်စား ဇင်ဘာဘွေနိုင်ငံ သမ္မတ ရောဘတ်မူဂါဘီက မိန့်ခွန်းပြောကြား သည်။

များ ပို့သလိုက်ပါကြောင်း၊ မိမိအနေ ဖြင့် ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် တန်းတူ ညီမျှရေး ပိုမိုတောင့်တင်းခိုင်မာလာ ရန် အစဉ်တစိုက် ကြိုးပမ်းအားထုတ်ခဲ့ ကြသည့် အာရှနှင့်အာဖရိက ခေါင်းဆောင်အဆက်ဆက်ကိုလည်း အထူးပင် လေးစားဂုဏ်ယူပါကြောင်း၊ ၎င်းတို့၏ စွမ်းဆောင်မှုများကို ကျေးဇူးတင်လျက်ရှိနေပါကြောင်း။

ကြီးပမ်းခဲ့ကြပါကြောင်း၊ ယင်းကာလ အတွင်း လွတ်လပ်ရေးရ စဉ် နိုင်ငံ များ၏ တူညီထက်သန်သည့် ဆန္ဒမှာ တန်းတူညီမျှမှုနှင့် အပြန်အလှန်လေးစား မှုကိုအခြေခံသည့် နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေးပုံစံသစ် တည်ဆောက် ရေးနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု များ ရရှိရေးတို့ပင်ဖြစ်ပါကြောင်း။

၁၉၅၅ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၄ ရက်တွင် ပထမအကြိမ် အာရှ-အာဖရိက အစည်းအဝေးကို ကျင်းပခဲ့ကြပါ ကြောင်း၊ ပထမအကြိမ် ဘန်ဒေါင်း ညီလာခံဖြစ်မြောက်ရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့ သည့် နိုင်ငံငါးနိုင်ငံထဲတွင် မြန်မာ နိုင်ငံကလည်း တစ်နိုင်ငံအနေဖြင့် ပါဝင်ခဲ့သည်ကို မိမိတို့အနေဖြင့် များစွာ ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း။

ကုန်သွယ်ရေး၊ စက်မှုလုပ်ငန်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ ဘဏ္ဍာရေး၊ ခရီးသွား လုပ်ငန်း၊ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေး၊ နည်းပညာ၊ စွမ်းအင်၊ ကျန်းမာရေး၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် ငါးလုပ်ငန်းစသည့် ကဏ္ဍများတွင် လည်း အာရှနှင့်အာဖရိကတိုက်ကြီး နှစ်ခုအကြား လက်တွေ့ကျသည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးမြှင့် လုပ်ဆောင်သွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

မိမိတို့ ပြီးခဲ့သည့်နှစ်ရက်က ဂျပန်ဘာသာဖြင့် ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေး နှင့် သာယာဝပြောရေးအတွက် ဖွံ့ဖြိုး ဆဲနိုင်ငံများအချင်းချင်း ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုခိုင်မာရေး ခေါင်းစဉ် အောက်တွင် ၂၀၁၅ ဘန်ဒေါင်း ကြေညာချက်၊ အာရှ-အာဖရိက မဟာ ဗျူဟာမိတ်ဖက်သစ် ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုအား ပြန်လည်အားသစ်လောင်း သည့် ကြေညာစာတမ်းနှင့် ပါလက် စတိုးဆိုင်ရာ ကြေညာစာတမ်းစသည့် ကြေညာစာတမ်းသုံးခုကို အတည်ပြုခဲ့ ကြပါကြောင်း။

ထို့အတူ ၁၉၅၅ ခုနှစ် အာရှ- အာဖရိက အစည်းအဝေး အပြီးသတ် ကြေညာစာတမ်းပါ ကိုယ်ကြမ္မာ ကိုယ်ဖန်တီးပိုင်ခွင့်ဆိုသည့် မူဝါဒကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းသွားကြရန်နှင့် ၂၀၀၅ ခုနှစ် ဧပြီလတွင် အတည်ပြု ခဲ့သည့် အာရှ-အာဖရိက မိတ်ဖက်သစ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဘန်ဒေါင်း ကြေညာချက်တို့ကို ဆက်လက်လုပ် ဆောင်သွားကြရန် ထပ်လောင်း ကတိ ပြုခဲ့ကြပါကြောင်း။

ဘန်ဒေါင်းစိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ ချစ်ခင်ရင်းနှီးမှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအခြေခံများ သည်လည်း အာရှ-အာဖရိကနိုင်ငံများ

အကြား ထိရောက်ခိုင်မာသည့် အခြေခံ အုတ်မြစ်တစ်ခုအဖြစ် ဆက်လက် တည်ရှိနေမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း ဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ လေ့လာသူနိုင်ငံများ ကိုယ်စား ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံ ဒုတိယ သမ္မတ မစ္စတာ ဟော်ဟဲယားရစ်ဇောက မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဆွာဇီလန်ဘုရင် တတိယမြောက် ဆာတီ၊ တရုတ်ပြည်သူ သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ရှီကျင့်ဖျင် နှင့် အင်ဒိုနီးရှား သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာဂျိုကို ဝီဒိုဒိုတို့က ဘန်ဒေါင်း ကြေညာချက်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးကြ သည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြ သည့် အာရှ-အာဖရိကနိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲ၊ အစိုးရအဖွဲ့အကြီး အကဲများအား ယဉ်ကျေးမှုရိုးရာအက များဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ပြီး အခမ်းအနားကို ရပ်သိမ်းလိုက်သည်။

မွန်လူပိုင်းတွင် အာရှ-အာဖရိက နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲ၊ အစိုးရ အဖွဲ့အကြီးအကဲများအား အင်ဒိုနီးရှား နိုင်ငံသမ္မတနှင့် အနောက်ဂျာဗား မြို့တော်ဝန်တို့က နေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံသည်။ ညနေပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဘန်ဒေါင်းမြို့မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာလာရာ ရန်ကုန်မြို့သို့ ည ၈ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် ပြန်လည်ရောက်ရှိကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ အား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ တိုင်း ဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ သံရုံးယာယီတာဝန် ခံနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌ ကြိုဆိုကြသည်။ (အပေါ်ပိုင်း)

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကို၊ ဦးဏ္ဍမောင်လွင်၊ ဦးအောင်မင်း၊ ဒေါက်တာကလေး၊ ဦးရဲထွန်းနှင့်တာဝန်ရှိသူများ ပြန်လည် လိုက်ပါလာကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထွင်းရေးမှ

* ရှေးဦးစွာ ညှိနှိုင်းအကဲဖြတ်၍ အမှတ်ပေးမည် ဖြစ်သည်။

တတိယအဆင့်တွင် ပြိုင်ပွဲဝင်စွန့် များအားလုံး၏ ရမှတ်များကို အမှတ် ပေးအဆင့်အတိုင်း အကဲဖြတ်၍ ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ သတ်မှတ်ရွေးချယ် ဆုများ ချီးမြှင့်သွားမည်ဖြစ်သည်။ စွန့်အလှူလွှတ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင် ရှစ်ဦးပါဝင်ပြီး ဂဠုန်ရုပ်စွန့်ဖြင့် ဦးသန်း ကျော်ဌေးနှင့် ဦးအောင်မြင့်မြတ်၊ ပစ်တိုင်းထောင် ဒေါ်ဌေးဌေးအောင်၊ ဘီ-၂ ရက် ဦးမင်းခန့်နိုင်၊ ဆဌဂံမီးပုံး ဦးသန်းကျော်ဌေး၊ ငါးလိပ်စွန့် ဦးမြတ် အောင်၊ ဒေါင်းဦးခင်ဇော်၊ သိန်းငှက် ဦးခင်မောင်မြင့်တို့က ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ ကြသည်။

ငါးလိပ်စွန့်ဖြင့် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သူ ဦးမြတ်အောင်က “ကျွန်တော်အဖေက နှစ်တိုင်း ငွေစွန့်ခွင့်ရောက်ယှဉ်ပြိုင် နေတာပါ။ အဖေအသက်ကြီးလာတော့ ကျွန်တော်က ပထမအကြိမ် အဖေ့ ကိုယ်စား လာရောက်ယှဉ်ပြိုင်တာပါ။ အချိန်ကတစ်ရက်ပဲရတော့ ငါးလိပ်စွန့် ကိုပဲ နည်းပညာသုံးပြီး လေဝင် လေထွက် ပေါက်တွေနဲ့ လေနည်းရင်တောင်မှ လေထဲငြိမ်နေအောင် ပြုလုပ်ထားပါ တယ်။ နောင်နှစ်ကျရင် ဒီထက်ကောင်း တဲ့ စွန့်တွေနဲ့ ယှဉ်ပြိုင်သွားဖို့ရှိပါတယ်” ဟု ပြောသည်။

မြန်မာ့ရိုးရာ တစ်ဦးချင်းစွန့်ဖြတ် ပြိုင်ပွဲ အသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲနှင့် စွန့်အလှူ ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးပွဲစဉ်များကို ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် ကျင်းပပြီး ဆုများချီးမြှင့်ပေး သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျောဖုံးမှ

မြန်မာယူ-၂၀ အသင်း-ခုနစ်ရိုး မြန်မာယူ-၁၈ အသင်း-တစ်ရိုး

မြန်မာယူ-၂၀ အသင်း၏ ဆီးဂိမ်း မတိုင်မီ ပထမဆုံးကစားသည့် ခြေစမ်း ပွဲတွင် ရိုးပြတ်အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ ယူ-၁၈ အသင်းမှာ မြန်မာယူ-၂၀ အသင်း ကို ယှဉ်ကစားနိုင်ခြင်းမရှိသလို အမှား များခဲ့သောကြောင့် ရိုးပြတ်ရှုံးသွားရ ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာယူ-၂၀ အသင်း မှာ ပထမပိုင်းတွင် လေးဂိုး၊ ဒုတိယ ပိုင်းတွင် သုံးဂိုးသွင်းယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းမှာ ပွဲစ ကတည်းက ခြေအသာဖြင့် ကစားနိုင် ခဲ့ပြီး တောင်ပံကစားသမား အောင် ကျော်နိုင်က ဟက်ထရစ်သွင်းကာ နေလင်းထွန်းက တစ်ဂိုးသွင်းယူခဲ့သော ကြောင့် ပထမပိုင်းတွင် လေးဂိုးပြတ် အနိုင်ရနေသည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင် ယူ-၂၀ အသင်းမှာ ကစားသမားအချို့ ပြောင်းလဲခဲ့သော်လည်း ဆက်လက် ဖိကစားနိုင်ခဲ့သည်။ ယူ-၂၀ အသင်း အတွက် အနိုင်ရိုးများကို သီဟဇော်က နှစ်ဂိုးနှင့် ရှိုင်းသူရက တစ်ဂိုးတို့ ထပ်မံ သွင်းယူခဲ့ပြီး ယူ-၁၈ အသင်းအတွက် ချေပဂိုး တစ်ဂိုးကို ဟိန်းဖြိုးဝင်းက သွင်းယူပေးခဲ့သည်။

ယူ-၁၈ အသင်းသည် ယခုနှစ် အတွင်း ယှဉ်ပြိုင်ရမည့် နိုင်ငံတကာ ပြိုင်ပွဲများအတွက် ပြင်ဆင်နေသည့် အသင်းဖြစ်ပြီး လက်ရှိတွင် MNL လူငယ်ပြိုင်ပွဲကို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်လျက် ရှိသည်။ **သတင်း၊ ဓာတ်ပုံ-ချစ်ကိုကို**

ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ

အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်ဘီလီယံရရှိမည်ဖြစ်သည့်အပြင် နည်းပညာ အထောက်အပံ့တွင်လည်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၂၀ ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် ၁၉၈၄ ခုနှစ်မှစ၍ ကမ္ဘာ့ဘဏ်၏ မြန်မာ နိုင်ငံအတွက် ပထမဆုံးသော မဟာဗျူဟာမြောက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု လည်းဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာ့ဘဏ်အုပ်စုအနေဖြင့် ပုဂ္ဂလိကရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကဏ္ဍဆိုင်ရာ ကောင်းမွန်သည့် စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းဖန်တီးခြင်းဖြင့် ပုဂ္ဂလိကရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုတွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၅၀ အကူအညီပေးရန်လည်း ရည် ရွယ်ထားကြောင်း သိရသည်။ **(နိုင်လင်းကြည်)**

အင်းလေးဖောင်တော်ဦးဘုရားဝန်းကျင် ရေများသည့်အတွက် ဘုရားပူးစက်လှေများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိ

တောင်ကြီး ဧပြီ ၂၄
ညောင်ရွှေမြို့နယ် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနတို့သည် ဧပြီ ၂၄ ရက် နံနက်က အင်းလေးကန်ရေတည်ရှိမှုအခြေအနေကို ဓာတ်ပုံမှတ်တမ်းတင်ရိုက်ကူးခဲ့ပြီး အင်းလေးကန်အတွင်း ထင်ရှားသော အင်းလေးကန်ဖောင်တော်ဦး ဘုရားသို့ သွားရာရေလမ်းကြောင်း၊ အလိုတော်ပေါက်ဘုရားသို့ သွားရာရေလမ်းကြောင်း၊ အင်းပေါ်ခုံ ရက်ကန်းရုံသို့လေ့လာရာ ရေလမ်းကြောင်းတို့မှာ ယခုအခါ ရေများစွာရှိပြီး သွားလာရေးအဆင်ပြေ လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။

ရေခဲတောင်ဒေသတိုင်းရင်းသားကျေးရွာများတွင် သဘာဝခေါ်သံဖောင်ဒေးရှင်းက လူမှုအကျိုးပြုလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်

တက္ကသိုလ် ခြေလျင်နှင့်တောင်တက် အသင်း သဘာဝခေါ်သံဖောင်ဒေးရှင်း မှ ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုကူညီရေး တောင်တက် ခရီးကြမ်းအဖွဲ့ သည် ကချင်ပြည်နယ် ဒါကာဘိုရာဇီတောင် သို့ တက်ရာလမ်းကြောင်းတစ်လျှောက် ပူတာအိုခရိုင်အတွင်းရှိ တိုင်းရင်းသား ကျေးရွာ ၁၅ ရွာနှင့် စခန်း သုံးခုရှိ လိုဆေး၊ ရဝမ်မြန်မာတီဗက်၊ ဂျိမ်းဖော စသည့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူများအား ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေး၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ လူမှုအကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“ခြေလျင်တောင်တက်အသင်းရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ထဲမှာပါတဲ့ တိုင်းရင်းသား စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို အကောင် အထည်ဖော်တဲ့အနေနဲ့ရော ၂၀၁၄ ခုနှစ်က နှစ်(၁၀၀) ပြည့်သွားတဲ့ မြန်မာ နိုင်ငံ ခြေလျင်နှင့်တောင်တက်အဖွဲ့ကို ဦးဆောင်ခဲ့တဲ့ ဗိုလ်မှူးကြီးလှအောင် ရဲ့ မွေးနေ့၊ နောက်ပြီး ပျောက်ဆုံးသွား တဲ့ ကိုအောင်မြင်မြတ်နဲ့ ကိုဝေယံမင်းသူ တို့ကို ဝိုင်းဝန်းကူညီရှာပေးတဲ့ တိုင်း ရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမတွေကို ကျေးဇူးတုံ့ပြန်တဲ့အနေနဲ့ ဆေးကုသ ပေးချင်လို့ပါ” ဟု သဘာဝခေါ်သံ ဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးသန့်က ပြောသည်။
ဒေသခံ တိုင်းရင်းသားများအား ဆေးဝါးစောင့်ရှောက်မှုပေးရာတွင် ဘာသာစကား အခက်အခဲမှလွတ်၍ မည်သည့်အခက်အခဲမျှမရှိကြောင်း နှင့် လိုလားလား ဆေးဝါးကုသမှုခံယူ ကြကြောင်း သိရသည်။
“ပူတာအိုမှာ သွားဆရာဝန်လုံး ၀



မရှိဘူး။ ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့မှာ ဆရာဝန် သုံးယောက်ပါပါတယ်။ ဆေးဝါးကျွမ်း ကျင်အဖွဲ့တွေ၊ သူနာပြုတွေနဲ့ အားလုံး ပေါင်း ၁၁ ယောက်က ဆေးဝါးကုသ ပေးတာပါ။ အခက်အခဲ မရှိပါဘူး။ အသက်ကြီးတဲ့ တိုင်းရင်းသားတွေပဲ စကားပြန်ကူရပါတယ်။ ရွာတွေက သူတို့ကို အခုလို လာပြီးဆေးကုပေး မယ်ဆိုတာ တစ်ခါမျှ မျှော်လင့်မထား ပုံမရဘူး” ဟု ဦးမျိုးသန့်က ဆိုသည်။
ပူတာအိုခရိုင်အတွင်းရှိ တိုင်းရင်း သားကျေးရွာများတွင် အိမ်ခြေအများ ဆုံး ၄၀ ခန့်သာရှိပြီး အချို့ကျေးရွာ များမှာ အိမ်ခြေအလွန်နည်းပါး ကြောင်း သိရသည်။ ဂျိမ်းဖော၊ လိုဆေး၊ ရှမ်း၊ ရဝမ်၊ တီဗက် စသည့် လူမျိုး ပေါင်းစုံနေထိုင်ကြပြီး ပူတာအိုမြောက် ပိုင်းရှိ ကျေးရွာအများစုမှာ ရဝမ်များ ဖြစ်ပြီး ရဝမ်များတွင် မျိုးနွယ်စု ခြောက်ခုခန့်ရှိကာ မျိုးနွယ်ခွဲများလည်း ရှိသေးကြောင်း သိရသည်အပြင် လိုဆေး ရွာများလည်းရှိကြောင်း သိရသည်။
ထို့ပြင် အဆိုပါဒေသတွင် ပညာရေး ကဏ္ဍအနေဖြင့် များစွာဖွံ့ဖြိုးမှု နောက် ကျနေသေးကြောင်းနှင့် ရဝမ်ရွာနှင့် တီဗက်ရွာများရှိ ဒေသခံများက ၎င်း တို့၏ သားသမီးများကို နောင်မွန်ရွာ၊ ပူတာအိုမြို့များရှိ ကျောင်းများသို့ ပို့၍ ပညာသင်ကြားစေခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ “လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးခက်တဲ့နေရာ၊ စားနပ်ရိက္ခာရှားပါးတဲ့ နေရာဆိုတော့ မူလတန်းကျောင်းရှိပေမယ့် ဆရာက မရှိဘူးဖြစ်နေတယ်။ ဒါကို အပြစ် တင်လို့မရဘူး။ လူ့တို့ဆပ်တို့ တောက် လျှောက်စားပြီးနေဖို့က မလွယ်ဘူးလေ။

ဒါပေမယ့် ပညာရေးကို လိုလားကြ တော့ မြို့ပေါ်ထိကျောင်းထားကြ တယ်” ဟု ဦးမျိုးသန့်က သုံးသပ်သည်။
တောင်တက်ခရီးကြမ်းအဖွဲ့သည် ပူတာအိုခရိုင်အတွင်းရှိ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူ ၅၀၀ ခန့်အား အထွေထွေ ရောဂါများ ကုသပေးခြင်း၊ သွားကျန်း မာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်း၊ တစ် ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးနှင့် ပတ်ဝန်း ကျင်သန့်ရှင်းရေး ပညာပေးလုပ်ငန်း များဆောင်ရွက်ပေးခြင်းစသည့် ကျန်း မာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ပြုလုပ်ပေး ခဲ့သည့်အပြင် ကျေးရွာများအတွက် လူမှုရေးနှင့် ပညာရေးရန်ပုံငွေများ လှူဒါန်းခြင်း၊ ခရစ်ယာန်ကျေးရွာများ အတွက် ဘုရားကျောင်းရန်ပုံငွေများ၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများအတွက် အလှူငွေများ လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ ပူတာအိုမြို့၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓ သာသနာပြုကျောင်းနှင့် ပူတာအိုမြို့၊ နာရေးကူညီမှုအသင်းသို့လည်း အလှူ ငွေများ လှူဒါန်းခဲ့ကာ မြန်မာတီဗက် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များ နေထိုင်သည့် ဂူဘားရွာ၊ မဒိန်းရွာ၊ တအွန်ဒိန်းရွာ

များတွင် စေတီတော်များ တည်ထား ကိုးကွယ်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ကချင်ပြည်နယ် ပူတာအိုခရိုင် အတွင်းရှိရွာများသို့ အသွားအပြန် မိုင် ၁၇၀ ကျော် ခြေလျင် တောင်တက် ခရီးကြမ်းကို ကြိုးတံတားများ၊ ချောင်း များ၊ လျှိုမြောင်များအား မိုးရွာသွန်း နေသည့်ကြားမှ ကျော်ဖြတ်၍ လူမှု အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများကို မတ် ၇ ရက်မှစတင်၍ ဧပြီ ၁၁ ရက်အထိ လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုကူညီရေး တောင်တက်ခရီးကြမ်း

သတင်း-သိသိမင်း ဓာတ်ပုံ-သဘာဝခေါ်သံ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါ ခုံးကျော်တံတားများ တည်ဆောက်ရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်း ရှင်များအား ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-

- (က) မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ရှစ်ပိုင်လမ်းဆုံ ခုံးကျော်တံတား(ပြည်လမ်း တစ်လျှောက်-၄ လမ်းသွား)
- (ခ) ဗဟန်းမြို့နယ် ကုက္ကိုင်းလမ်းဆုံ ခုံးကျော်တံတား(ကမ္ဘာအေးဘုရား လမ်းတစ်လျှောက်-၄ လမ်းသွား)
- (ဂ) တံတားဒီဇိုင်းတင်ပြရာတွင် အောက်ပါအချက်အလက်များနှင့်ကိုက်ညီရမည်-
 - (က) Minimum Lane Width-3~3.25 m
 - (ခ) Vertical Clearance-4.9m(16ft)
 - (ဂ) Maximum Vertical Gradient-5%
 - (ဃ) Movable Design Load-75 Ton(AASHTO-HS-25)
 - (င) Minimum Design Speed-50km/hr
- (ဃ) တံတားများဆောက်လုပ်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နည်းပညာ၊ စံချိန်စံညွှန်းအဆိုပြု လွှာ(Technical Proposal) နှင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Financial Proposal) တို့ အား တံတားတစ်ခုချင်းစီအလိုက် သီးခြားစီချိပ်ပိတ်လျက် ၂၅-၅-၂၀၁၅ ရက် (သောကြာနေ့)၊ (၁၆:၀၀)နာရီ နောက်ဆုံးထားပြီး တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံးရှိ တင်ဒါပေးများအတွင်းသို့ တာဝန်ရှိသူကိုယ်တိုင် မှတ်ပုံတင်စာရင်းရေးသွင်း၍ တင်သွင်းရမည်။
- ၄။ သတ်မှတ်တင်ဒါပုံစံများကို ယနေ့ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ၃၀-၄-၂၀၁၅ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး(ရုံးချိန်အတွင်း) တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံးတွင် ဝယ်ယူ နိုင်ပါသည်။
- ၅။ တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများအား အများရေမှောက်၌ ဖွင့်လှစ်မှတ်တမ်းတင်၍ သတ်မှတ်ထားသော နည်းပညာ၊ စံချိန်စံညွှန်း၊ ဈေးနှုန်းတို့နှင့်ကိုက်ညီသည့် ကုမ္ပဏီ ကို ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်အဖွဲ့ဖြင့် စိစစ်ရွေးချယ်ပါမည်။
- ၆။ တင်ဒါဖွင့်ဖောက်ရက်အား ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပါမည်။ အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံးတွင်(ရုံးချိန်အတွင်း)လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ www.eyangon.gov.mm/news တွင်ဖြစ်စေ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့

မော်လမြိုင်ကျွန်း ဧပြီ ၂၄

ရန်ကုန်မြို့မှ မော်လမြိုင်ကျွန်းသို့ ဧပြီ ၂၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲက ထွက်ခွာလာသော မဟာဗန္ဓုလ ပုဂ္ဂလိက နှစ်ထပ်ရေယာဉ်သည် ညနေ ၅ နာရီ ၄၅ မိနစ်က ရန်ကုန်-တွံတေးတူးမြောင်း အတွင်း ရှစ်မိုင်ခွဲအရောက်တွင် ရုတ် တရက် သဲမုန်တိုင်းကျရောက်တိုက် ခတ်ခံခဲ့ရသည်။
ယင်းသဲမုန်တိုင်း တိုက်ခတ်လျှင် တိုက် ခတ်ခြင်း ရေယာဉ်ပေါ်ပါခရီးသည် ၇၄

မော်လမြိုင်-မဟာဗန္ဓုလရေယာဉ် ရန်ကုန်-တွံတေး ရှစ်မိုင်ခွဲတွင် သဲမုန်တိုင်းတိုက်ခတ်ခံရသော်လည်း ခရီးသည်များ ဘေးအန္တရာယ်မှကင်းလွတ်

ဦးတို့ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရေးအတွက် ရေယာဉ်ဝန်ထမ်းများက ခရီးသည်များ အား အသက်ကယ်အင်္ကျီများ ဝတ်ဆင် စေပြီး အသက်ကယ်ဗောများ အသင့် ပြင်ဆင်ထားခဲ့သည်။
သဲမုန်တိုင်းမှာ ညနေ ၅ နာရီ ၄၅ မိနစ်မှ ညနေ ၆ နာရီ ၀၅ မိနစ်အထိ မိနစ် ၂၀ ကြာ သဲရေလေပါ တရစပ် တိုက်ခတ်ခဲ့မှုကြောင့် ခရီးသည်များ၏ မျက်စိ၊ နားနှင့် ပါးစပ်များအတွင်းသို့ သဲများ ဝင်ရောက်ခဲ့သည်။
ယင်းမဟာဗန္ဓုလရေယာဉ်သည် သဲ မုန်တိုင်းမှ သက်သာမှုရရှိစေရန် ရေယာဉ် ညာဘက်ခြမ်း ချွန်းထိပ်သစ်ပင်တစ်ပင် အနီးသို့ ရေယာဉ်ကိုထိန်းသိမ်းမောင်း နှင်ပြီး ရေယာဉ်အထွေရပ်နားခဲ့သည်။
“သဲမုန်တိုင်းလို့တော့ ပြောရမှာပဲ။ သဲရေလေပါ ခပ်ပြင်းပြင်းတိုက်ခတ် ခဲ့တာ ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုလုံး သဲသဲ

ကဲ့ကဲ့ မမြင်ရဘူး။ သဲမုန်တိုင်းက မိနစ် ၂၀ လောက်တိုက်ခတ်ခဲ့တာ။ ရေ ယာဉ်မတိမ်းမှောက်ရေးနဲ့ ခရီးသည်များ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရန် ကျွန်တော်တို့ ရေယာဉ်ဝန်ထမ်းတွေ ကြိုးပမ်းဆောင် ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ခရီးသည်အားလုံးကို လည်း အသက်ကယ်အင်္ကျီဝတ်ပြီး ငြိမ် သက်စွာထိုင်နေကြဖို့ မှာကြားရပါ တယ်” ဟု မဟာဗန္ဓုလရေယာဉ်ဝန်ထမ်း များဖြစ်သည့် ဦးဇော်ဦးနှင့် ဦးမင်းဇော် တို့က ပြောသည်။
ယင်းမဟာဗန္ဓုလရေယာဉ်သည် တစ်နာရီခန့် ရပ်နားပြီးနောက် တွံတေး တူးမြောင်း ရှစ်မိုင်ခွဲမှ မော်လမြိုင်ကျွန်း မြို့သို့ ပြန်လည်ခတ်မောင်းခဲ့ရာ ဧပြီ ၂၄ရက် နံနက် ၄နာရီခွဲတွင် မော်လမြိုင် ကျွန်းမြို့ဆိပ်ကမ်းသို့ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ဆိုက်ကပ်ခဲ့သည်။

(မော်ကျွန်းမြင့်အောင်)

ပြည်တွင်းရေးရာ



နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ တရားစခန်းသိမ်းအောင်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၄
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ သာသနာ့ဗဟိုဌာနက ဝိပဿနာ တရားတော်များကို စိတ်အေးချမ်းသာစွာ ကျင့်ကြံအားထုတ်နိုင်ရန် (၁၁)ကြိမ်မြောက် လယ်တီဝိပဿနာ (၇)ရက် တရားစခန်းသိမ်းအောင်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီခွဲက နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဥက္ကဋ္ဌ သီရိမြို့နယ် သတ္တသတ္တာဟတရား စခန်း၌ပြုလုပ်ရာ နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့ မဟာလယ်တီစံ ကျောင်းတိုက် နေပြည်တော်တိုင်း သံဃာ့မဟာနာယကအဖွဲ့ အကျိုးတော်ဆောင် မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဝေ လယ်တီကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ ဘဒ္ဒန္တ ကုန္ဒာဝေ အရှင်သုဗ္ဗိတိအမျိုးမြူသော

ဆရာတော်၊ သံဃာတော် အရှင်သု မြတ်များ ကြွရောက်တော်မူကြရာ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းညွန့်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ ဝန်ကြီး၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာ ရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ တရားစခန်းဝင်အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး ယောဂီများ တက်ရောက်ကြည့်ညှိ ကြသည်။ ထို့နောက် ဆရာတော် သံဃာတော် များထံ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက လှူဖွယ်ဝတ္ထုများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြပြီး ဆရာတော် သံဃာတော်များအတွက် အလှူရှင် များ စုပေါင်းလှူဒါန်းသည့် အလှူ တော်ငွေများ၊ တရားစခန်းဖြစ်မြောက် ရေးအတွက် နေပြည်တော်စည်ပင်

သာယာရေးကော်မတီက လှူဒါန်း သည့် အလှူတော်ငွေများကို ပေးအပ် လှူဒါန်းခဲ့သည်။ အဆိုပါ သတ္တသတ္တာဟတရားစခန်း တွင် မဟာသတ္တကရိုဏ်းပိတ်ရက်ကာလ အတွင်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီ ၁၁ ရက်မှ ယနေ့အထိ လယ်တီဝိပဿနာ (၇) ရက်တရားစခန်း နှစ်ကြိမ်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ (၁၀)ကြိမ်မြောက် (၇)ရက် တရား စခန်းတွင် ဝန်ထမ်းနှင့် မိသားစုယောဂီ ၂၂၁ ဦး၊ ဒေသခံ ယောဂီ ၅၂ ဦး စုစုပေါင်း ယောဂီ ၂၇၃ ဦး၊ (၁၁) ကြိမ်မြောက် တရားစခန်းတွင် ဝန်ထမ်းနှင့်မိသားစုယောဂီ ၂၀၄ ဦး၊ ဒေသခံယောဂီ ၆၆ ဦး စုစုပေါင်း ယောဂီ ၂၇၀ ဝင်ရောက် တရား အားထုတ်ကြကြောင်း၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဧပြီလ မဟာသတ္တကရိုဏ်းပိတ်ပြီး

သတ္တသတ္တာဟ တရားစခန်းတွင် လယ်တီ ဝိပဿနာတရားစခန်းများ စတင်ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ရာ ယခု (၁၁)ကြိမ် မြောက်အထိ ဝန်ထမ်းနှင့် မိသားစုဝင် များ၊ ဒေသခံယောဂီများ ၂၂၉၆ ဦး ဝိပဿနာတရားများ ကျင့်ကြံ အားထုတ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ သာသနာ ဗဟိုဌာနအသင်း၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် စေတနာရှင်အလှူရှင်များ၏ လှူဒါန်း ငွေများဖြင့် နေထိုင်စားသောက်မှု များကို စီစဉ်ပေးခဲ့ပြီး တည်ထားပြီးဖြစ် သည့် ဖွား၊ ပွင့်၊ ဟော၊ စံ သံဝေဇနိယ လေးဌာနကိုလည်း ကြည့်ညှိပြီးမြောက် နိုင်ရေးပါ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သဖြင့် ယောဂီများအနေဖြင့် စိတ်အေးချမ်း သာစွာ ဝိပဿနာတရားတော်များကို ကျင့်ကြံအားထုတ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ (၁၀၇)

အများပြည်သူသို့ အသိပေးပန်ကြားခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဓာတ်အားခွဲရုံများနှင့် ဓာတ်အား လိုင်းများ ကြိုခိုင်းမှုရှိစေရန်၊ ဓာတ်လိုက်မှုအန္တရာယ်မှ ကင်းဝေးစေရန်၊ ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုများ လျော့နည်းစေရန်အတွက် ဓာတ်အားလိုင်းများ နှင့် မလွတ်သော သစ်ပင်/သစ်ကိုင်းများ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းလုပ်ငန်း နှင့်ဓာတ်အားခွဲရုံများ ထိန်းသိမ်းပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို အပတ်စဉ် စနေ၊ တနင်္ဂနွေနေ့တိုင်း ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းမှ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။
၂။ သို့ဖြစ်ပါ၍ (၂၅-၄-၂၀၁၅) ရက်နေ့တွင် ရွှေပေါက်ကံ၊ ဒဂုံ(အရှေ့)၊ ဒဂုံ(ဆိပ်ကမ်း)၊ သာကေတ၊ ဗိုလ်တထောင်၊ တာမွေ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ သယ်န်းကျွန်း၊ ရန်ကင်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်၊ ကမာရွတ်၊ စမ်းချောင်း၊ အလုံ၊ မရမ်းကုန်း၊ လမ်းမတော်၊ အင်းစိန်၊ မင်္ဂလာဒုံ၊ လှိုင်သာယာ၊ ရွှေပြည်သာ၊ မှော်ဘီ၊ တိုက်ကြီး၊ ထောက်ကြန့်၊ ဖောင်ကြီးမြို့နယ်များ၏ ရပ်ကွက်အချို့၊ CNG ဆိုင်အချို့နှင့် စက်မှုဇုန်အချို့တွင် (၀၉း၀၀)နာရီမှ (၁၆း၀၀) နာရီအတွင်း အချိန်ပိုင်းဓာတ်အား ပြတ်တောက်မှုများရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ (၂၅-၄-၂၀၁၅) ဒဂုံ(အရှေ့)၊ ပုဇွန်တောင်၊ ဗိုလ်တထောင်၊ သယ်န်း ကျွန်း၊ မရမ်းကုန်း၊ လမ်းမတော်၊ အင်းစိန်၊ ရွှေပြည်သာ၊ မှော်ဘီ၊ လှည်းကူး၊ တိုက်ကြီး၊ ထန်းတပင်၊ ထောက်ကြန့်၊ ဥက္ကံ၊ အင်းတိုင်မြို့နယ်များ၏ ရပ်ကွက်အချို့၊ CNG ဆိုင်အချို့နှင့် စက်မှုဇုန်အချို့တွင် (၀၉း၀၀)နာရီမှ (၁၄း၀၀)နာရီအတွင်း အချိန်ပိုင်း ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုများရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။
၄။ ယင်းသို့ဓာတ်အားပြတ်တောက်၍ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးမှု စနစ်အတွင်းရှိ ဓာတ်အားခွဲရုံများနှင့် ဓာတ်အားလိုင်းများ ကြိုခိုင်းမှုရှိစေရန်၊ ဓာတ်လိုက်မှုအန္တရာယ်မှ ကင်းဝေးစေရန်၊ ဓာတ်အား ပြတ်တောက်မှုများ လျော့နည်းစေရန်အတွက် ပုံမှန်မဖြစ်မနေဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းဖြစ်၍ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဓာတ်အား ပြတ်တောက်မှုကြောင့် လူမှုရေးအခက်အခဲများ ပေါ်ပေါက်နိုင်မှုအပေါ် အနူးအညွတ် တောင်းပန်ပါကြောင်း၊ ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေး ကော်ပိုရေးရှင်းမှ အများပြည်သူသို့အသိပေး ပန်ကြားအပ်ပါသည်။
ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း

ရန်ကုန်မြို့တစ်ဝိုက် မီးဘေးအန္တရာယ်ကင်းစင်စေဖို့

ဝင်းဝင်းမော်

နေရာသိထွက်ကြုံရတတ်သည့် အကြီးမားဆုံး တောဝါတစ်ခုက အစွဲတောဝါတည်းဟူသော မီးဘေးအန္တရာယ်ပင်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မီးလောင်မှုကြီးများမဖြစ်ပေါ်စေရေး ပြည်သူတို့၏ အသက်အိုးအိမ်ပစ္စည်းများ၊ စက် ရုံ၊ အလုပ်ရုံနှင့် နိုင်ငံတော်ကုန်ထုတ်အရင်းအနှီးများကို မီးဘေးအန္တရာယ်မှ ကင်းဝေးစေရေးနှင့် မီးလောင်မှုဖြစ် ပွားပါက လျင်မြန်ထိရောက်စွာ စနစ်တကျမီးငြိမ်းသတ်နိုင်ရေး မည်ကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်မည် စသည်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းဝင်းနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့သည် များကို ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

မေး။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မီးဘေးအန္တရာယ်နဲ့ ပတ်သက်ပြီး ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားမှုအခြေအနေကို သိပါရစေ။

ဖြေ။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မီးဘေးလုံခြုံရေး အတွက် ရန်ကုန်မြို့အတွင်းမှာရှိတဲ့ အမြင့်ဆုံးအဆောက် အအုံ ရှစ်နေရာမှာ စိစစ်တိုက်ခတ်ရာ ရှစ်လုံး တပ်ဆင်ထား ပြီး မီးလောင်မှုအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားရင် အချိန်နဲ့တစ်ပြေးညီ သိရှိနိုင်ဖို့ မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်ဦးစီးဌာနချုပ် COMMON AND CONTROL CENTER က ၂၄ နာရီစောင့်ကြည့် လျက်ရှိပြီး မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားရင် မြန်မြန်သိ၊ မြန်မြန်သွား၊ မြန်မြန်ငြိမ်းသတ်အစီအစဉ်နဲ့ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ၄၅ မြို့နယ်အတွင်းမှာ မြို့နယ်မီးသတ်စခန်း ၃၅ ခု၊ နယ်မြေမီးသတ်စခန်း ၁၁ခု ရှိပါတယ်။ သန္ဓေမီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်၊ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်း စုစုပေါင်း ၆၇၉ ဦးရှိပါတယ်။ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ကတော့ အင်အားနှစ်သောင်းကျော်ရှိပါတယ်။ မြို့နယ်၊ နယ်မြေမီးသတ်စခန်းများရှိ စက်၊ ယာဉ်အင်အား အခြေ အနေက မီးငြိမ်းသတ်ယာဉ် ၁၀၃ စီး၊ ရေသယ်ယာဉ် ၂၃ စီး၊ အထောက်အကူပြုယာဉ် ၁၆ စီး၊ ကွပ်ကဲမှုယာဉ် သုံးစီး၊ မီးသတ်စက်ယာဉ်ငါးစီး၊ အပေါ့စားစက် ၇၆ လုံး ထားရှိ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ပွင့်လင်းရာသီတွေမှာ သန္ဓေနဲ့ အရန် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်တွေက မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင် ကာကွယ်ရေးအတွက် တစ်အိမ်တက်ဆင်းစစ်ဆေးခြင်းမျိုး ကို အဓိကထားဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ရေရရှိရေးအတွက် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ဆောင်ရွက်ပေးထားတဲ့ မြေအောက်ရေပိုက်ခေါင်းတွေ ရေအားကောင်းမွန်ရေး၊ သဘာဝရေကန်တွေက အမှန်

တကယ်ရေရရှိရေး၊ မီးသတ်ကန်တွေက အလွယ်တကူ ရေရရှိရေးအတွက် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခြင်းတွေ ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပါတယ်။ အလွယ်တကူ သယ်ယူပြီးမီးငြိမ်းသတ် နိုင်တဲ့ အပေါ့စား မီးသတ်စက်တွေ၊ မီးသတ်ယာဉ်တွေ အဆင့်မြင့်မီးငြိမ်းသတ်ရေးကိရိယာတွေ၊ ပိုက်လိပ်၊ ပိုက်ခေါင်းတွေ အသက်ရှူကိရိယာတွေကို ပြည်ထောင်စု ဘတ်ဂျက်က တစ်နိုင်ငံလုံးဖြန့်သလို တိုင်းဒေသကြီး ဘတ်ဂျက်ကလည်း သူ့အစီအစဉ်နဲ့ သယ်ယူပေးထားမှုတွေ ရှိပါတယ်။ ပြည်သူလူထုနဲ့ အဖွဲ့အစည်းတွေက လှူဒါန်း ထားတဲ့ အပေါ့စားမီးသတ်စက် ၆၆ လုံးလည်း အလှူခံရရှိ ထားပြီးဖြစ်ပါတယ်။ တစ်နိုင်ငံလုံးအနေနဲ့ အရင်က မီးငြိမ်း သတ်ယာဉ် ၁၃၀၀ ကျော်ကနေ အခု ၂၆၀၀ ကျော်ရှိနေ ပြီဖြစ်ပါတယ်။ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်အရ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ၊ မြို့နယ်တွေမှာ အိမ်တိုင်း မီးသတ် ဆေးဘူးများထားရှိနိုင်အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ သက်ဆိုင်ရာ အိမ်ပိုင်ရှင်၊ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုအဖွဲ့၊ မီးသတ်ဦးစီးမှူးတွေရဲ့ စုပေါင်းပံ့ပိုးမှုနဲ့ ဆောင်ရွက်ပေးမယ့် အစီအစဉ်ကို အခုနှစ်အတွင်း စီစဉ်နေပါတယ်။ လတ် တလော သာကေတမြို့နယ်အတွင်းမှာ အဲဒီစီစဉ်ချက်ကို စတင်နေပါပြီ။

မေး။ ဘယ်လိုအခြေအနေမျိုးတွေက မီးဘေးအန္တရာယ်ကို ဖြစ်ပေါ်စေပါသလဲ။

ဖြေ။ ဆင်ခြေဖုံးမြို့နယ်/ရပ်ကွက်/ကျေးရွာတွေမှာ အိမ် အများစုက မီးလောင်လွယ်တဲ့ သက်ငယ်၊ ဝါး၊ ဓနိ စတာ တွေနဲ့ တည်ဆောက်ထားခြင်း၊ လူတစ်ဦးတစ်ယောက်ရဲ့ ပေါ့ဆမှုကြောင့်ဖြစ်တဲ့ လမ်းသွားရင်း ဆေးလိပ်တိုမီး အမှတ်တမဲ့ စွန့်ပစ်ခြင်း၊ ဘုရားမီးပူဇော်စဉ် အမှတ်တမဲ့ ချန်ထားခဲ့တဲ့ ဖယောင်းတိုင်း၊ အမွှေးတိုင်စတာတွေနဲ့



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းဝင်း။

ကျောင်းသား ကျောင်းသူ၊ လူငယ်တွေ အိပ်ရာ၊ ခြင်ထောင် တွေနားမှာ ဖယောင်းတိုင်း၊ မီးခွက်စတာတွေနဲ့ စာကြည့် ရာကဖြစ်စေ၊ ထမင်း/ဟင်းချက်ပြုတ်ပြီး မီးဖို၊ မီးကြွင်း မီးကျန်ထားရှိရာကဖြစ်စေ၊ မီးဖိုအနီးလောင်စာဆီများ ထားရှိအသုံးပြုရာကဖြစ်စေ၊ လျှပ်စစ်မီးသုံးစွဲရာမှာ မီးခလုတ်နဲ့မီးကြိုးခွေတွေ ဆွေးမြည့်ခြင်း၊ ဓာတ်အား ပိုသုံးခြင်းက လျှပ်စစ်ပစ္စည်းတွေ ချွတ်ယွင်းပြီး အပူပိုက် ရာက ဖြစ်စေ၊ မသမာသူတွေက တမင်မီးရှို့မှုကြောင့် မီးလောင်နိုင်ခြင်းနဲ့ မီးလောင်လွယ်တဲ့ စပဲ၊ ဖွဲနု၊ ကောက်ရိုးစတဲ့ ပစ္စည်းတွေ သိုလှောင်ထားစဉ် စနစ်တကျ မရှိတဲ့အတွက် အလိုအလျောက် မီးလောင်နိုင်ခြင်း၊ တောမီးကတစ်ဆင့် မြို့ရွာများသို့ ကူးစက်လောင်နိုင်ခြင်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပြတ်တောက်ချိန်တွေမှာ အသုံးပြုတဲ့ မီးစက်တွေကို စနစ်တကျဆီဖြည့်တင်းမှုမပြုတဲ့အတွက် မီးလောင်နိုင်ခြင်း အခြေအနေတွေဖြစ်ပါတယ်။ မီးဘေး ဖိုးရိမ်ရတဲ့ မြို့နယ်တွေကတော့ အင်းစိန်၊ မြောက်ဥက္ကလာပ၊ သာကေတ၊ ဒေါပုံ၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)၊ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း)၊ ရွှေပြည်သာ၊ လှိုင်သာယာတို့ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် စက်မှုဇုန်တွေမှာရှိတဲ့ စက်ရုံ/အလုပ်ရုံတွေမှာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပိုမိုသုံးစွဲမှု၊ စက်ရုံသုံး ကုန်ကြမ်း/ ကုန်ချောတွေကို စနစ်တကျ သိုလှောင်မှုမရှိခြင်းတို့ကြောင့် မီးဘေးဖိုးရိမ်ရတဲ့ စက်ရုံ/အလုပ်ရုံတွေရှိပါတယ်။

မေး။ ပြည်သူတွေကို အကြံပြုပြောကြားချက်တွေရှိရင် သိချင်ပါတယ်။

ဖြေ။ မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းတွေကိုလည်း

ပြည်သူတွေအနေနဲ့ ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ထားစေချင်ပါ တယ်။ မီးသတ်ဦးစီးဌာနအနေနဲ့ မီးသတ်မှုရေးအပိုင်း၊ မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေး၊ မီးငြိမ်းသတ်မှုအပိုင်းဆိုင်ရာ ရှိတယ်။ ပြည်သူတွေအနေနဲ့ မိမိတို့ရဲ့အိမ်၊ စီးပွားရေး လုပ်ငန်း ဘယ်နေရာတွေက မီးအန္တရာယ် စတင်နိုင်တယ် ဆိုတာ သတိမူပြီး မြင်အောင်ကြည့်စေချင်တယ်။ မီးသတ် ဆေးဘူးတွေ၊ မီးသတ်ပစ္စည်းကိရိယာတွေ ပြည့်ပြည့်စုံစုံနဲ့ စနစ်တကျထားရှိစေဖို့ အကြံပြုချင်ပါတယ်။ ကျွန်တော် လုပ်ငန်းခွင်အချို့မှာ မြင်တွေ့တာက မီးသတ် ဆေးဘူးတွေ ကို စက်ရုံအလုပ်ရုံတွေမှာ ဌာနရဲ့လိုအပ်ချက် အရသာ ထားရှိပြီး တကယ်တမ်းအရေးပေါ်အခြေအနေနဲ့ ကြုံတွေ့တဲ့အခါ စနစ်တကျ ကိုင်တွယ်အသုံးပြုနိုင်တာ မတွေ့ရဘူး။ ကိုယ်တိုင်လည်း စစ်ဆေးပါ။ သက်ဆိုင်ရာ မီးသတ်ဦးစီးဌာနရဲ့ စစ်ဆေးမှုကိုလည်း ခံယူပါလို့ပြောချင် တယ်။

မီးသတ်ဦးစီးဌာနအနေနဲ့ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာတွေမှ သန္ဓေမီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်တွေ၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် တွေက မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအပိုင်းကို ဆောင်ရွက် တဲ့အခါ ပြည်သူလူထုအနေနဲ့ ဆောင်ရွက်နေတဲ့အပိုင်းကို နားလည်သဘောပေါက်ပြီး ကူညီဆောင်ရွက်ပေးဖို့ပြော ချင်ပါတယ်။ မီးသတ်ဦးစီးဌာနရဲ့ အကြံပြုချက်တွေကို လိုက်နာပါလို့ တိုက်တွန်းချင်ပါတယ်။ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားလို့ မီးငြိမ်းသတ်တဲ့အခါမှာလည်း မီးလောင်မှုဖြစ်ပြီးဆိုရင် မီးလောင်ပြင်က ပွဲကြီးတစ်ခုလို ပြည်သူလူထုတွေ ဝိုင်းအုံ ကြည့်နေတဲ့အတွက် မီးသတ်ယာဉ်တွေ အဝင်/အထွက် အနှောင့်အယှက်ဖြစ်ကြတယ်။ ဒီလိုအချိန်မှာ ပြည်သူ လူထုကို ပြောချင်တာက မီးသတ်ယာဉ်တွေလာရင် အဝင်/အထွက်လမ်းတွေကို အတတ်နိုင်ဆုံးရှင်းပေးပါ။ မီးလောင်တဲ့နေရာကို အနီးစပ်ဆုံးသွားနိုင်အောင် ပြသ ပေးပါ။ မီးငြိမ်းသတ်တဲ့အခါမှာလည်း မီးသတ်ဦးစီးဌာန အနေနဲ့ လိုအပ်ချက်တွေရှိရင် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါ။ ရေရရှိရေးအတွက် အနီးစပ်ဆုံးနေရာကို လမ်းညွှန်ပေးပါလို့ ပြည်သူလူထုကို အကြံပြုချင်ပါတယ်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် မီးလောင်မှု(၂၃၅)ကြိမ်ဖြစ်ပွားခဲ့သည့်အနက် ဆုံးရှုံးမှု တန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၇၇၃၉၉၂၀၀၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း မီးလောင်မှု(၂၆၆)ကြိမ်ဖြစ်ပွားခဲ့သည့်အနက် ဆုံးရှုံးမှု တန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၂၈၇၈၂၃၀၀၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ ယနေ့အထိ မီးလောင်မှု (၉၉)ကြိမ်ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ဆုံးရှုံးမှု တန်ဖိုးငွေကျပ် ၉၉၆၅၀၀၀၀ ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

မူးယစ်ဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ

ဝန်းသိုမြို့နယ်

ကသာခရိုင် ဝန်းသိုမြို့နယ် နမ်းခမ်းကျေးရွာရှိ နေအိမ်အတွင်းမှ ဘိန်းဖြူ ၂ ဒဿမ ၁၁ ဂရမ် သိမ်းဆည်းရမိမှု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဧပြီ ၂၂ ရက် ညနေ ၆ နာရီခွဲက ကသာခရိုင် ဝန်းသိုမြို့နယ် နမ်းခမ်းခရိုင်မှ ဝန်းသိုမြို့နယ် နမ်းခမ်းကျေးရွာ နေအိမ်အတွင်းမှ ဘိန်းဖြူ ၂ ဒဿမ ၁၁ ဂရမ် သိမ်းဆည်းရမိမှု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဧပြီ ၂၁ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု (၂၄) လားရှိုးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် နောင်ချိုမြို့အဝင် အေးရွာဒေသလယ်ပိုင်းတွင် ထည့်လျက် ဘိန်းဖြူဟု ယူဆရသော ဖြူဝါရောင်အမှုန့် အလေးချိန် သုည ဒဿမ ၂၄ ဂရမ် ခန့် တွေ့ရှိရကြောင်း သိရသည်။

သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် မြင့်ဆွေနှင့် ကျော်မျိုးသူတို့ နှစ်ဦးအား အရေးယူပေးပါရန် ဒုရဲအုပ်သန်းဝေဦးက တရားလိုပြုလုပ် တိုင်တန်းသဖြင့် မြင့်ဆွေ(၅၅)နှစ် ကျားနှင့် ကျော်မျိုးသူ(၂၉)နှစ် ကျားတို့အား ဝန်းသိုမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

(ရန်နောင်-ကသာ)

လားရှိုး

ဧပြီ ၂၁ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု (၂၄) လားရှိုးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် နောင်ချိုမြို့အဝင် အေးရွာဒေသလယ်ပိုင်းတွင် ထည့်လျက် ဘိန်းဖြူဟု ယူဆရသော ဖြူဝါရောင်အမှုန့် အလေးချိန် သုည ဒဿမ ၂၄ ဂရမ် ခန့် တွေ့ရှိရကြောင်း သိရသည်။



ဝိုင်းအောင်ပန်းအား သိမ်းဆည်းရမိမူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

ထည့်လျက် ဘိန်းစိမ်း သုည ဒဿမ ၁ ကီလိုနှင့် ထိုင်ခုံအတွင်းမှ သံဘူး ငါးဘူးဖြင့် ထည့်လျက် ဘိန်းစိမ်း ၁ ဒဿမ ၅ ကီလို စုစုပေါင်း ဘိန်းစိမ်း ၁ ဒဿမ ၆ ကီလိုတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ဝိုင်းအောင်ပန်း (၃၇)နှစ် အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများနှင့် ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

မြစ်ကြီးနား

ဧပြီ ၂၀ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု (၂) မြစ်ကြီးနားမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဖားကန်မြို့နယ် ဆိပ်မူကျေးရွာအုပ်စု ကောင်ဆန်ကျေးရွာ ရပ်ကွက်(၄)နေ ကျော်မျိုးအောင်၏နေအိမ်ကို ရှာဖွေရာ အိမ်ခေါင်းရင်း ကြမ်းခင်းအောက်ရှိ မြေကြီးပေါ်မှ ကြွပ်ကြွပ်အိတ်အတွင်း ပင်နီဆလင်ပုလင်းဖြင့် ထည့်လျက် ဘိန်းဖြူ သုည ဒဿမ ၀၀၀၈ ကီလိုနှင့် ခြံဝင်းအတွင်းရှိ အိမ်သာတံခါး ရွက်ကြားမှ စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၇၀၊ အိမ်သာရွေးမြေကြီးအတွင်းမှ စိတ်ကြွ

ရူးသွပ်ဆေးပြား ၈၀ စုစုပေါင်း စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၁၅၀ တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ကျော်မျိုးအောင် (၂၀)နှစ် အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများနှင့် ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

မောက်မယ်

ဧပြီ ၁၉ ရက်က မောက်မယ် မြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် မိုးနဲမြို့နယ် မိုက်ဟိုင်းကျေးရွာအုပ်စု ဆိုက်ဖယ်ကျေးရွာနေ ဒေါ်ပါနီ၏နေအိမ်ကို ရှာဖွေရာ အိပ်ခန်းအိပ်ရာပေါ်ရှိ ပလတ်စတစ်ဘူးအတွင်းမှ ကပ်ခွာ အိတ်ဖြင့်ထည့်လျက် စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၁၂၀ ပြားနှင့် မြန်မာငွေ ၃၄၀၀၀ ကျပ်တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ဒေါ်ပါနီ (၇၀)နှစ်အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများနှင့် ရာဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

မိုးလေဝသအခြေအနေ

ဧပြီ ၂၄ ရက် နေအပူချိန်များ

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်	အမြင့်ဆုံး	အနိမ့်ဆုံး
နေပြည်တော်နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်	၃၂°C	၂၀°C
ရန်ကုန်မြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်	၃၇°C	၂၂°C
မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်	၃၁°C	၂၀°C
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	၃၈°C	၂၀°C
ချင်းပြည်နယ်	၂၄°C	၁၅°C

ဧပြီ ၂၄ ရက် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်း ရေတက်ရေကျ အခြေအနေ

ရေကျ	နံနက်	၂:၀၈ နာရီ	၆. ၁၀ ပေ
ရေတက်	နံနက်	၈:၀၉ နာရီ	၁၅. ၇၈ ပေ
ရေကျ	မွန်းလွဲ	၂:၂၂ နာရီ	၈. ၀၁ ပေ
ရေတက်	ည	၈:၂၅ နာရီ	၁၆. ၁၁ ပေ

ဧပြီ ၂၄ ရက် ရန်ကုန်မြို့ နေဝင်နေထွက်ချိန်

နေထွက်	နံနက်	၅:၄၃ နာရီ
နေဝင်	ညနေ	၆:၂၂ နာရီ

ပြန်မာနိုင်ငံအောက်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးဆက်လက်ထစ်ချရန်ရှာမည်

လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်းက စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအောက်ပိုင်းတွင် တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းခဲ့ပြီး မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတွင် နေရာကွက်ကျား၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ချင်းပြည်နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်နှင့် ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချရန်ရှာမည် ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် နေရာကွက်၍ မိုးကြီးခဲ့သည်။

နောက်နှစ်ရက်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံအောက်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးဆက်လက်ထစ်ချရန်ရှာမည်။

လေပြင်းများ တိုက်ခတ်

ဘားအံ
ဧပြီ ၂၃ ရက် ည ၇ နာရီခန့်တွင် ဘားအံမြို့နယ်အတွင်းမိုးသက်လေပြင်းတိုက်ခတ်ပြီး ရန်ကုန်-ဘားအံ ကားလမ်းဘေးရှိ သစ်ပင်များကားလမ်းပေါ်သို့ ပြိုလဲမှုကြောင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှု နှစ်နာရီခန့်ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လင်းသို့ကားလမ်းပေါ်သို့ ပြိုလဲနေသောသစ်ပင်များကို မာယလူမှုကူညီရေးအသင်း (သံလွင် အနောက် ခြမ်း)လူငယ်များနှင့် သံလွင်တံတားလုံခြုံရေးတာဝန်ကျ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ယာဉ်မောင်းများ စုပေါင်းပြီး ပိုင်းဝန်းရှင်းလင်းခဲ့သည့်အတွက် ည ၉ နာရီခန့်တွင်မော်တော်ယာဉ်များ ဆက်လက်ထွက်ခွာနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းထွန်းထွန်း(ဘားအံ)
နောင်ချို
နောင်ချိုမြို့နယ်တွင် ဧပြီ ၂၂ ရက် ညနေ ၃ နာရီခွဲက တစ်နာရီလျှင် မိုင် ၈၀ နှုန်းခန့်ဖြင့် လေပြင်းများတိုက်ခတ်ခဲ့သည်။

မသင်္ကာ၍ မေးမြန်းရာမှ ဆိုင်ကယ်ခိုးမှုပေါ်ပေါက်

ပဲခူး ဧပြီ ၂၄
ဧပြီ ၂၁ ရက် ၁၂ နာရီခွဲက ပဲခူးအမှတ် (၂) ရဲစခန်း အပိုင်မင်းရပ်ကွက် မင်းတိုးချဲ့(၂) အပိုင်းတွင် နယ်ထိန်းအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဒုရဲအုပ်ကျော်မင်းထွန်းနှင့်အဖွဲ့သည် သက်သေများနှင့်အတူ လှည့်ကင်းတာဝန်ဆောင်ရွက်စဉ် တိုးချဲ့(၂) (၄) လမ်းထိပ်၌ ဆိုင်ကယ်တစ်စီးအား တွန်းလာသော မသင်္ကာဖွယ် လူတစ်ဦးအား တွေ့ရှိ၍ စစ်ဆေးရာ ၎င်းမှာ စောသူရ(ခ) ချမ်းအေး (၂၃)နှစ် တိုးချဲ့(၂) တစ်လမ်းမင်းရပ်ကွက် ပဲခူးမြို့နေသူဟု သိရပြီး ၎င်းတွန်းလာသော ဆိုင်ကယ်အမှတ် ၂၅၂/... Wave 100 အဖြူရောင်ဆိုင်ကယ်နှင့် ပတ်သက်၍ စစ်ဆေးမေးမြန်းရာ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ခိုင်လုံစွာပြောဆိုနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ အိမ်အဆောက်အအုံတစ်ခုခုမှ ခိုးယူလာသည်ဟု မသင်္ကာဖွယ်စစ်ဆေးတွေ့ရှိ၍ သက်သေများရှေ့တွင် ဒုရဲအုပ်ကျော်မင်းထွန်းက ရှာဖွေပုံစံဖြင့် သိမ်းဆည်းပြီး အရေးယူပေးပါရန် တိုင်တန်းသဖြင့် ပဲခူးမြို့ အမှတ်(၂) ရဲစခန်းက အမှုဖွင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဆိပ်ဖြူမြို့နယ် ကဏ္ဍန်းမကျေးရွာအနီးတွင် ယာဉ်တစ်စီးတိုက်မောက် တစ်ဦးသေဆုံး၊ ခြောက်ဦးဒဏ်ရာရ

ဆိပ်ဖြူ ဧပြီ ၂၄
ဆိပ်ဖြူမြို့နယ် ဆော-ဆိပ်ဖြူကားလမ်းမိုင် တိုင်အမှတ် (၃၁/၃) နှင့် (၃၁/၄)အကြား ကဏ္ဍန်းမကျေးရွာ အဝင်လမ်းအတက်တွင် ဧပြီ ၂၃ ရက်မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ ၄၅ မိနစ်က ယာဉ်တစ်စီးတိုက်မောက်သဖြင့် အမျိုးသမီးတစ်ဦး အခင်းဖြစ်နေရာတွင်သေဆုံးခဲ့ပြီး လူခြောက်ဦး (မစိုးရိမ်ရ) ဒဏ်ရာအသီးသီးရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မူးယစ်ကင်းစင် အောင်ပွဲဆင်

မိုးဝင်း(နောင်ချို)

အနုပညာ

အသက် (၁၉) နှစ်အရွယ် ကလေးသရုပ်ဆောင် ဆော်ရာ ဆွီတန် ကွယ်လွန်

Everybody loves Raymond ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားမှ ကလေးသရုပ်ဆောင် ဆော်ရာ ဆွီတန်သည် ဧပြီ ၂၃ ရက်က သေကြောင်းကြေညာခဲ့သည်။ မိဒီယာများ၏ ဖော်ပြချက်အရ အသက် (၁၉) နှစ်အရွယ်ရှိ ဆွီတန်သည် တက္ကဆက် ပြည်နယ်ရှိ မိသားစုများထံ အလည်လာစဉ် ဦးခေါင်းကို သေနတ်ဖြင့် ပစ်ခတ်ကာ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် အဆုံးစီရင်သွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆွီတန်၏ မိသားစုများက “မိသားစုအတွက် ထိတ်လန့်စရာကောင်းတဲ့ ဒီဖြစ်ရပ်ဆိုးကြီးက ဒီနေ့ မနက်ပဲ ဖြစ်သွားခဲ့တာပါ။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ချစ်လှစွာ သော အစ်ကိုဟာ အခုတော့ သူ့ဘဝကို စွန့်သွားခဲ့ပြီ။ သူ့ရဲ့ (၂၀) နှစ်ပြည့်မွေးနေ့တောင် မကြုံတွေ့လိုက်ရတော့ဘူး” ဟု ဝမ်းနည်းစရာသတင်းကို အတည်ပြုထုတ်ပြန်ပေးခဲ့သည်။

အသက် (၂၃) နှစ်အရွယ်ရှိ ဆွီတန်၏ အစ်မဖြစ်သူ မက်ဒီလင်ကလည်း ၎င်း၏ ဖွဲ့စည်းပေးထားတဲ့ “အခုအချိန်မှာ အားလုံးကို တိုက်တွန်းချင်တာတော့ ကိုယ့်ချစ်တဲ့သူတွေနဲ့ လက်လှမ်းမီတဲ့ နေရာမှာပဲ ရှိနေကြပါ။ ပြီးတော့ သူတို့ကို အလေးအနက်ထားပေးပါ” ဟု ရေးသားခဲ့သည်။ ဆော်ရာ ဆွီတန်သည် Everybody Loves

Raymond ဇာတ်ကားတွင် ဂျော့ဖရီတာရွန်အဖြစ် သရုပ်ဆောင်ခဲ့ကာ အဆိုပါ ဇာတ်လမ်းတွင် သူ၏ မွေးချင်းများဖြစ်ကြသော အစ်မဖြစ်သူ မက်ဒီလင် ဆွီတန်နှင့် အမြွှာအစ်ကို ဆူလီဗန်ဆွီတန်တို့လည်း အတူပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားကြသည်။ [ခင်ခင်သက်]



ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ် 25 - 4 - 2015 (paeach)

မြဝတီ

Table with 2 columns: Time slots and Program names. Includes programs like English For Myanmar, Myanmar Masterclass, and various news and entertainment shows.

MRTV - 4

Table with 2 columns: Time slots and Program names. Includes programs like Secret Garden, Star, and various news and entertainment shows.

mitv

- List of programs on mitv including Great Shwedagon, Simple Living With High Spirit, Thread Charm, etc.



DC က အမျိုးသမီးသူရဲကောင်း ဇာတ်ကောင်များကို အတွဲလိုက်တင်ဆက်သွားမည်

DC က အမျိုးသမီးသူရဲကောင်းဇာတ်ကောင်များဖြစ်သည့် Wonder Woman၊ Bad Girl၊ Super Girl၊ Katana၊ Bumblebee၊ Poison Ivy၊ Harley Quinn များအား အသက်ခြောက်နှစ်မှ (၁၂) နှစ်အရွယ် ကလေးပရိသတ်များအားရည်ရွယ်ကာ အတွဲလိုက်တင်ဆက်ပေးသွားမည်ဟု ကြေညာခဲ့သည်။ ယင်းဇာတ်ကောင်များ၏အရုပ်များ၊ အဝတ်အထည်များ၊ စာအုပ်များသည် ဆယ်ကျော်သက်အရွယ် မိန်းကလေးများအား အထူးဆွဲဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။

DC က “ပြီးပြည့်စုံတဲ့ အနုပညာလက်ရာမြောက်မှုပုံစံနဲ့ တင်ဆက်ပေးမှာဖြစ်ပါတယ်။ DC အနေနဲ့ ရေရှည် ဗျူဟာမြောက်ထောက်ပံ့မှုတွေနဲ့ အမျိုးသမီးသူရဲကောင်း ဇာတ်လမ်းတွေကို အတွဲလိုက်တင်ဆက်ပေးသွားမှာပါ။ မိန်းကလေးတွေကလည်း စွမ်းဆောင်နိုင်တယ်ဆိုတာကို ဇာတ်လမ်းစီတင်ဆက်နိုင်တဲ့အတွက်လည်း ကျွန်တော်တို့ရုဏ်ယူမိပါတယ်” ဟု ကြေညာခဲ့သည်။

ယခင်ကအမျိုးသားသူရဲကောင်းဇာတ်ကောင်များကိုသာ ဦးစားပေးတင်ဆက်ခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၀ နောက်ပိုင်း၌ အမျိုးသမီးသူရဲကောင်းဇာတ်ကောင်များကိုပါ ရိုက်ကူးတင်ဆက်လာကြသည်။ [ခင်ခင်သက်]



ပြင်သစ်ရုပ်ရှင်ကဏ္ဍမှ အနုပညာရှင်များ

မိတ်ဆက်ပေးပါမိန့်

ဟာဂျီဝန်

ဧပြီလအစပိုင်းတွင် ပြင်သစ်နိုင်ငံ တောင်ပိုင်း၌ ၁၀ ရက်ခန့် ရုပ်ရှင်သွားရောက် ရိုက်ကူးခဲ့သော ကိုရီးယား မင်းသမီးချောဟာဂျီဝန်သည် နိုင်ငံ၏ ရိုးရာအရက်တစ်မျိုးဖြစ်သော ဆိုဂျူကို မိတ်ဆက်ပေးခဲ့သည်။

“ကျွန်မ ပါတီပွဲမှာ ပျားရည်နဲ့ သံပုရာသီးတို့ ပေါင်းစပ်ပြီး ကော့တေးဆန်ဆန်ဆိုဂျူတစ်မျိုး ပြုလုပ်ခဲ့တယ်။ အဲဒါနဲ့ ဧည့်ခံတော့ ပြင်သစ်တွေ တော်တော်နှစ်သက်ခဲ့တယ်” ဟု မင်းသမီးက ဂုဏ်ယူစွာ ပြောခဲ့သည်။

ဟာဂျီဝန်သည် အပိုင်းရှစ်ပိုင်းပါသော ဇာတ်လမ်းတွဲတစ်ခုကို ပြင်သစ်တွင် ရိုက်ကူးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ ထိုဇာတ်လမ်းတွဲ၏ ထုတ်လုပ်သူ ကမ်ဂျီဝတ်ဒ်က “အသက် (၃၆) နှစ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ မင်းသမီးချောဟာဂျီဝန်အတွက် အချိန်အတွင်း အရက်တော်တော်သောက်ခဲ့တာပဲ” ဟု ပြောကြားခဲ့ရာ ဒါကမ္ဘာ့ပိုင်မြို့တော်ကြီးကို လည်ပတ်ရခြင်းရဲ့ အကျိုးဆက်ပါပဲဟု သူက တုံ့ပြန်ပြောဆိုခဲ့သည်။

လာမည့်အင်္ဂါနေ့ ၁၁ နာရီတွင် ဟာဂျီဝန်၏ ဇာတ်လမ်းတွဲ “Go Go with Sister” ကို ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ [ခင်ခင်သက်]



အောင်မြင်ဆုံး ဇာတ်လမ်းတွဲ Secret Garden မှ ဟာဂျီဝန်နှင့် ဟာဂျီဝန်တို့၏ သရုပ်ဆောင်ဟန်။

ဘရက်ဒလေကူးပါးနှင့် စီရီနယ်လ်ဒို၏ချစ်သူဟောင်း အီရီနာရေပြေတို့ တွဲနေပြီလား

အမေရိကန်စနိုက်ပါမင်းသား ဘရက်ဒလေကူးပါးနှင့် ဘောလုံးအကျော်အမော် စီရီနယ်လ်ဒို၏ချစ်သူဟောင်း ရုရှားမော်ဒယ်တို့နှစ်ဦးကို နယူးယောက်မြို့တွင် အတူတကွယှဉ်တွဲတွေ့ခဲ့ရပြီးနောက် သူတို့နှစ်ဦးတွဲနေပြီလားဆိုတဲ့သတင်းတွေ အမေရိကန် ဖျော်ဖြေရေးစာမျက်နှာများမှာ ဖျံ့နှံ့သွားခဲ့ပါတယ်။ အီရီနာရေပြေနှင့် ဘရက်ဒလေကူးပါးအတူတွဲနေခဲ့ကြပြီး ပြီးခဲ့တဲ့ ဇန်နဝါရီမှာတော့ သူတို့နှစ်ဦးလမ်းခွဲလိုက်ပြီဆိုတာကို ရိုနယ်လ်ဒိုဘက်ကစပြီး အတည်ပြုပြောကြားခဲ့ပါတယ်။



မိဒီယာတွေရဲ့ ဖော်ပြချက်မှာ ရုရှားသူအနေနဲ့ ဘရက်ဒလေနဲ့အတူ ရှိနေတာကို အရမ်းပျော်ရွှင်နေတဲ့ပုံပေါ်နေပြီး ရိုနယ်လ်ဒိုနဲ့ ကွဲကွာသွားပြီးနောက် သူ့ရဲ့ပျော်ရွှင်မှုတွေကို အသစ်တစ်ဖန်မွေးဖွားလာခဲ့ပြီလို့တောင် ရေးသားခဲ့ကြပါတယ်။

People မဂ္ဂဇင်းရဲ့ အဆိုအရ အီရီနာရေပြေဘရက်ဒလေတို့နှစ်ဦးဟာ နယူးယောက်မှာပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ Finding Neverland ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးပွဲမှာ စတင်တွေ့ခဲ့တာဖြစ်ပြီး နောက်ပိုင်းမှာ ဒီတလုပ်ခဲ့တယ်လို့ ဆိုပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဘရက်ဒလေနဲ့ချစ်သူ ဗြိတိန်အလှမယ် ဆူဂျီဝီးတားဟောက်စ်တို့နှစ်ဦးကတော့ ပြတ်စဲတယ်လို့သတင်းတွေ ထွက်နေပေမယ့် ဧပြီလအစမှာ ကိုချီရုံပွဲတော်ကို အတူတကွတက်ရောက်ခဲ့ကြပါသေးတယ်။

အသက်အရွယ်(၁၀) နှစ်ကျော်ကွာခြားနေတဲ့ သူတို့နှစ်ဦးဒီတလုပ်နေတယ်ဆိုတဲ့ သတင်းကိုနှစ်ဖက်စလုံးကခြင်းဆိုင်ခြင်းမပြုတာဟာ မှန်ကန်သလိုရှိနေတယ်လို့ မိဒီယာတွေက ပိုမိုအသားပေးရေးသားလာခဲ့ပါတယ်။ [မေလဲသင်း]

အားကစား

ကွင်းလယ်ကစားသမား ရှုမိုနိုးစတိုင်ဂါ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်မှ ထွက်ခွာမည်

ဂျာမန်ဘွန်ဒက်လီဂါကလပ် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းအနေဖြင့် ဇာဗီအလွန်ဆို အားခေါ်ယူခဲ့ရာ ကွင်းလယ်ကစားသမား ရှုမိုနိုးစတိုင်ဂါသည် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်း၏ ကွင်းလယ်ပိုင်းတွင် ပုံမှန် ပွဲထွက်ကစားခွင့် ဆုံးရှုံးခဲ့ခြင်းကြောင့် လက်ရှိကလပ် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းမှ ထွက်ခွာမည်သတင်းများ ထွက်ပေါ်လာခဲ့သည်။

ကွင်းလယ်ကစားသမား ရှုမိုနိုးစတိုင်ဂါသည် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းက ပေါ်တိုအသင်းအား ခြောက်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည့် ချန်ပီယံလိဂ်ကွာတားဖိုင်နယ် ဒုတိယအကျော့ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်ပွဲထွက်ခွင့် မရခဲ့သည့်အပြင် ယခင်နှစ်ဘောလုံးရာသီများထက် ပွဲထွက်ခွင့်ပျောက်ဆုံးခဲ့ခြင်းကြောင့် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီကုန်ပါက ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းမှ ထွက်ခွာရန်လည်း ရှိနေသည်။

ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းနည်းပြ ဂျီဒီယိုလာသည် အသင်း၏ ကွင်းလယ်ပိုင်းအတွက် ဇာဗီအလွန်ဆိုကိုသာ ဦးစားပေးပွဲထွက်ကစားစေခဲ့ခြင်းကြောင့် ကွင်းလယ်ကစားသမား ရှုမိုနိုးစတိုင်ဂါအနေဖြင့် လာမည့်ဘောလုံးရာသီတွင် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းမှ ထွက်ခွာရန်ရှိနေသည့်အပြင် ဆက်ကစားရန်အတွက်လည်း မစဉ်းစားရသေးကြောင်း ရှုမိုနိုးစတိုင်ဂါက ဆိုသည်။

(ဧွေကြယ်)



ဘာစီလိုနာအသင်း တစ်နှစ်တည်းပလားသုံးလုံး ဆွတ်ခူးရယူနိုင်မည်ဟု ဒေးဗစ်ဗီလာ ယုံကြည်နေ

စပိန်လာလီဂါ၏ ထိပ်တန်းအသင်းတစ်သင်းဖြစ်သည့် ဘာစီလိုနာအသင်းသည် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် ဖလားသုံးလုံးဆွတ်ခူးရယူနိုင်မည့် အနေအထားတွင် ရှိနေကြောင်း နယူးယောက်စီးတီးအသင်းတွင် ကစားလျက်ရှိသည့် ဘာစီလိုနာအသင်း တိုက်စစ်မှူးဟောင်းတစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေးဗစ်ဗီလာက ၎င်း၏ ယုံကြည်ချက်ကို ထုတ်ဖော်ပြောကြားလိုက်သည်။

နည်းပြ ဟင်နရီကေး၏ ဘာစီလိုနာအသင်းသည် လက်ရှိတွင် စပိန်လာလီဂါအမှတ်ပေးဇယားတွင် ထိပ်ဆုံးမှ ဦးဆောင်လျက်ရှိသည့်အပြင် ယူအီးအက်ဖ်အေချန်ပီယံလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင်လည်း ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့်သို့ တက်လှမ်းနိုင်ခဲ့သည့်အသင်းဖြစ်သည်။

“ဘာစီလိုနာအသင်းဟာ အသင်းကောင်းတစ်သင်းပါ။ ချန်ပီယံလိဂ်ပြိုင်ပွဲမှာ ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့်အထိ တက်လှမ်းနိုင်ခဲ့သလို ပြည်တွင်းလိဂ်ပြိုင်ပွဲနှစ်ခုလုံးမှာလည်း အောင်မြင်မှုရယူရယူဖို့ အလားအလာတစ်ခု

Table with 2 columns: Season and Achievement. Rows include 2011-2012 (Copa del Rey), 2012-2013 (Copa del Rey), 2013-2014 (Copa del Rey), 2014-2015 (Copa del Rey), 2015-2016 (Copa del Rey), 2016-2017 (Copa del Rey), 2017-2018 (Copa del Rey), 2018-2019 (Copa del Rey).

ကို ပိုင်ဆိုင်ထားတဲ့အသင်းပါ။ အဲဒါကြောင့် တိုက်စစ်မှူးဟောင်း ဒေးဗစ်ဗီလာက ဒီနှစ်မှာ ဖလားသုံးလုံးရယူနိုင်မယ်လို့ ပြောကြားခဲ့သည်။ ကျွန်တော်ယုံကြည်ထားတာပါ”ဟု ဘာစီလိုနာ

(ဧွေကြယ်)

လီဗာပူးကွင်းလယ်ကစားသမားဂျော့ဂျော့အိဂါဆင်အနေဖြင့် မိခင်ကလပ်အသင်းနှင့် တစ်ပတ်လုပ်ခပေါင်တစ်သိန်းရရှိမည့် စာချုပ်သစ်တစ်ရပ်ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့သည်ဟု ကလပ်အသင်းဝက်ဘ်ဆိုက်တွင်ဖော်ပြခဲ့သည်။ နှစ်ပတ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပြီးနောက် ၂၀၂၀ ခုနှစ်အထိသက်တမ်းရှိသောစာချုပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

ဟန်ဒါဆင်က “ကျွန်တော်တို့ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှု အနည်းငယ် ပြုလုပ်ပြီးတဲ့နောက်မှာတော့ စာချုပ်ကိစ္စလုံးဝအဆင်ပြေသွားခဲ့တယ်။ အခုဆိုလီဗာပူးမှာ အချိန်အကြာကြီး ဆက်ရှိနေမှာ ဖြစ်တဲ့အတွက် ကျွန်တော်တကယ်ကို ကျေနပ်မိပါတယ်။ ကျွန်တော်ထင်ပါတယ် ကလပ်အသင်းဟာ နောင်နှစ်အနည်းငယ်အတွင်းမှာဆုဖလားတွေကို စိန်ခေါ်နိုင်ပြီး အောင်မြင်မှုတွေကိုသိမ်းပိုက်နိုင်ပါလိမ့်မယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်တွေမှာ ထင်ရှားတဲ့ တိုးတက်မှုတွေကိုဖော်ဆောင်နိုင်ခဲ့သလို လာမယ့်နှစ်တွေမှာတော့ ချန်ပီယံစင်မြင့်ပေါ်ကို ပြန်လည်ရောက်ရှိလာမှာပါ” ဟု ကလပ်အသင်းဝက်ဘ်ဆိုက်မှတစ်ဆင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

နည်းပြဘရနဒိုခရစ်တိုဖော် “လီဗာပူးအနေနဲ့ ဒီနှစ်ဘောလုံးရာသီမှာ အရေးကြီးတဲ့ စာချုပ်သစ်တစ်ရပ်ကို အပြီးသတ်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ကလပ်အသင်းပိုင်ရှင်တွေက လက်ရှိကစားသမား



တွေစုစည်းစည်းနဲ့ အောင်မြင်မှုဆီအတူတကွသွားတာကို မြင်ချင်တယ်လို့ ပြောထားပြီး ဒီကိစ္စကို အခုလို ရုပ်လုံးပေါ်အောင် ဖော်ဆောင်နိုင်ခဲ့တဲ့အတွက် ကျေနပ်မိပါတယ်” ဟုဆိုသည်။

လီဗာပူးသည် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီအတွင်းမှာပင် တိုက်စစ်မှူးစတားရစ်ချ်၊ ကွင်းလယ်လူကော်တင်

ဟိုတို့အား စာချုပ်သစ်တစ်ရပ်ထပ်မံ တိုးမြှင့်ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့သည်။ ဟန်ဒါဆင်သည် ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် ဆန်းဒါးလန်းမှ လီဗာပူးသို့ ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင်သန်း ၂၀ ဖြင့် ရောက်ရှိလာခဲ့ပြီး လီဗာပူးအသင်းခေါင်းဆောင်စတီဗင်ဂျာရတ်မှာ ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီအကုန်၌ အယ်လ်အေဂလက်စီသို့ ပြောင်းရွှေ့ကစားမည်ဖြစ်ရာ ဟန်ဒါဆင်သည် အသင်းခေါင်းဆောင်သစ်ဖြစ်လာရန် ရေပန်းစားနေသူဖြစ်သည်။ ဟန်ဒါဆင်သည် လက်ရှိတွင် ဒုတိယအသင်းခေါင်းဆောင်အဖြစ် တာဝန်ယူထားကာ ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီ၌ လီဗာပူးအတွက် စုစုပေါင်း ၅၅ ပွဲ ဝင်ရောက်ကစားကာ သွင်းဂိုး ခုနစ်ဂိုးသွင်းယူပေးခဲ့သည်။

ရီးယဲလ်မု ဂါရတ်ဘေးလ်နှင့် ဟရာနီအတွက်ခေါ်ယူရန် ချယ်လ်ဆီးကြိုးပမ်း

ချယ်လ်ဆီးနည်းပြ မော်ရှင်ဟိုက်က ရီးယဲလ်မုတိုက်စစ်မှူးဂါရတ်ဘေးလ်နှင့် နောက်ခံလူဟရာနီတို့နှစ်ဦးအား ခေါ်ယူရန်ကမ်းလှမ်းခဲ့သည်။ ချယ်လ်ဆီးက အဆိုပါရီးယဲလ်မုတွဲဖက်ကစားသမားနှစ်ဦးအတွက် ပေါင်သန်းတစ်ရာဖြင့် ကမ်းလှမ်းခဲ့သော်လည်း ရီးယဲလ်မုက ပီရက်စ်က အဆိုပါကစားသမားနှစ်ဦးမှာ ရောင်းရန်မဟုတ်ဟု တုံ့ပြန်ခဲ့သည်။

မော်ရှင်ဟိုက်က လက်ရှိတွင် ချယ်လ်ဆီးအနေဖြင့် တိုက်စစ်ကစားသမားသုံးဦးလုံး ဒဏ်ရာပြဿနာများရှိနေကာ အာဆင်နယ်ကိုရင်ဆိုင်ရန် ခက်ခဲနေသည်ဟု ဆိုခဲ့သေးသည်။ ထို့ကြောင့် လာမည့်ဘောလုံးရာသီတွင် အသင်းတိုက်စစ်အင်အား တောင့်တင်းလာစေရန် ပရီမီယာလိဂ်ကစားဟန်နှင့် အဝင်ပြီးသား ဂါရတ်ဘေးလ်အား

ချယ်လ်ဆီးသို့ ခေါ်ယူလိုနေခြင်းဖြစ်သည်။ ရီးယဲလ်မုနည်းပြအဖြစ် ကိုင်တွယ်ခဲ့စဉ်ကမော်ရှင်ဟိုက်သည် ဟရာနီအား ခေါ်ယူခဲ့သည့်အပြင် အသက်အရွယ်ထောက်လှာသော ဂျွန်တယ်ရီ၏နေရာကို အစားထိုးရန် ခေါ်ယူလိုနေခြင်းဖြစ်သည်။

ဂါရတ်ဘေးလ်သည် ဧပြီ၂၃ ရက်က ကစားခဲ့သော ချန်ပီယံလိဂ်ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်ကို လွဲချော်ခဲ့ကာ ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီ၌ ၎င်း၏ ကစားပုံနှင့်ပတ်သက်၍ အပြင်းအထန် ဝေဖန်ခံခဲ့ရသည့်ဖြစ်ရပ်သည်။ သို့သော် ရီးယဲလ်မုက ပီရက်စ်အနေဖြင့် နည်းပြအန်စလော့တီ ယခုနှစ်ရာသီအကုန်တွင် ရီးယဲလ်မု ထွက်ခွာသွားလျှင်ပင် အဆိုပါကစားသမားနှစ်ဦးကို ရီးယဲလ်မုသို့ ဆက်လက်ကစားစေရန်ဆန္ဒရှိနေသည်။

[မေလွဲသင်း]

CONGRATULATIONS

Our heartiest welcome and warmest congratulations
on the successful opening of
"Bank of Tokyo Mitsubishi UFJ"
Yangon branch in Myanmar on 22nd April 2015.
Wishing you further success and achievements in
providing excellent banking services
for the benefit and economic development of Myanmar.



Chairman and Board of Directors
KBZ Bank Ltd.

CONGRATULATIONS

Our heartiest welcome and warmest congratulations
on the successful opening of
"Sumitomo Mitsui Banking Corporation"
Yangon branch in Myanmar on 23rd April 2015.
Wishing you further success and achievements in
providing excellent banking services
for the benefit and economic development of Myanmar.



Chairman and Board of Directors
KBZ Bank Ltd.

CONGRATULATIONS

Our heartiest welcome and warmest congratulations
on the successful opening of
"Oversea Chinese Banking Corporation"
Yangon branch in Myanmar on 23rd April 2015.
Wishing you further success and achievements in
providing excellent banking services
for the benefit and economic development of Myanmar.



Chairman and Board of Directors
KBZ Bank Ltd.



ပြည်တွင်းရေးရာ

လျှပ်စစ်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများ ၂၄ နာရီဆောင်ရွက်ပေး နိုင်ရန် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းဖွဲ့စည်း

မန္တလေး ဧပြီ ၂၄
လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဝန်ကြီးဌာန မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ် အားပေးရေးလုပ်ငန်းအား မန္တလေး လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းအဖြစ် ဧပြီလမှ စတင်ပြောင်းလဲ ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသုံးစွဲသူ ပြည်သူများ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြတ် တောက်မှုမရှိစေရေး သုံးစွဲစဉ် အန္တရာယ် ဖြစ်စေနိုင်သော အခြေအနေများအတွက် ၂၄ နာရီ ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိသည်။

လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသုံးစွဲသူပြည်သူများ အနေဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသုံးစွဲခြင်း နှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ရာ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်များ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရာ တွင် လျှပ်စစ်ဝိုင်းဆိုင်ရာဆောင်ရွက်

ပေးမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးမှုမရှိခြင်း၊ ကျေနပ်မှုမရှိ ခြင်းတို့အတွက် တိုင်ကြားပါက မန္တလေး လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးဌာနမှ စိစစ် ပြီး မှန်ကန်ပါက သက်ဆိုင်ရာခရိုင်နှင့် မြို့နယ်ရုံးများရှိ တာဝန်ရှိသူများကို ဥပဒေစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ယာယီကြီးကြပ်မှုကော်မတီ ထံမှ သိရသည်။

ရပ်ကွက်ပြည်သူများ နေအိမ်အဆောက် အအုံများတွင် အိမ်သုံးမီတာတပ်ဆင်လို ပါက သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်လျှပ်စစ် မန်နေဂျာရုံးသို့ ဆက်သွယ်အကြောင်း ကြားပြီး မြို့နယ်လျှပ်စစ်မန်နေဂျာရုံးမှ လာရောက်ပြီး မီတာတပ်ဆင်မည့် အဆောက်အအုံသည် ကျူးကျော်ရပ်



ကွက် သို့မဟုတ် ဒေသအာဏာပိုင်က ခွင့်ပြုသည့်နေရာဖြစ်ခြင်း၊ ဓာတ်အား သုံးစွဲမည့်အဆောက်အအုံသည် လျှပ် စစ်ကြောင့် အန္တရာယ်မဖြစ်နိုင်ခြင်း၊ ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ပေ ၃၀၀ အတွင်း ရှိခြင်း၊ ဆက်သွယ်မည့်ဓာတ်အားလိုင်း နှင့် ထရပ်စဖော်မာဝန်အားခိုင်ခံ့ခြင်း

ရှိပါက တပ်ဆင်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား တပ်ဆင်ခြင်းနှင့် တိုင်ကြားလိုပါက မန္တလေးလျှပ်စစ် ဓာတ်အားပေးရေးရုံးချုပ် ဖုန်း-၀၉ ၂၀၀၂၇၅၇၊ ၀၉ ၂၀၀၄၂၉၅ သို့ဆက် သွယ်နိုင်သည်။

မောင်မြည့်သူ(မန္တလေး)

ကောလင်းတွင် လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် အမျိုးသမီးတစ်ဦး သေဆုံး

ကောလင်း ဧပြီ ၂၄
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ကောလင်းမြို့ နယ်တွင်းရှိ ညောင်ကိုင်းရွာ၊ လက်ပံခုံရွာ၊ တောင်ပေါ် ရွာ၊ ဆည်ရွာတို့တွင် ဧပြီ ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲက မိုးသက်လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် လူနေအိမ်နှစ် လုံးပြိုကျပြီး လူနေအိမ် ၂၃ လုံး အမိုးများလန်ခဲ့ပြီး အမျိုးသမီးတစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကသာခရိုင် ကောလင်းမြို့နယ်တွင်းရှိ မြေခိုအုပ်စု ညောင်ကိုင်းရွာတွင် လူနေအိမ်တစ်လုံးပြိုကျ၍ လူနေ အိမ် ၇ လုံး နှင့် စပါးတိုက်တစ်လုံး အမိုးများလန်

ထွက်ခဲ့သည်။ တောင်မော်အုပ်စု လက်ပံခုံရွာတွင် လူနေအိမ် ၁၅ လုံး အိမ်အမိုးများလန်ထွက်ပြီး လျှပ်စစ်ဓာတ်မီးတိုင် ခြောက်တိုင်ခန့် ကျိုးကျခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တောင်မော်ရွာတွင် လူနေအိမ်တစ်လုံး သက်ငယ်မိုး များလန်ထွက်သွားပြီး ဆည်တိုအုပ်စု ဆည်တိုရွာ မြောက်ဘက်တစ်မိုင်ခန့်အကွာ လယ်ထဲရှိ ၄ ပေ ၃ လေ သွပ်မိုး ထရံကား ဝါးခင်း ပြိုကျမှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ မရိရိုင်း ၄၅ နှစ် ဆည်တိုရွာနေသူသည် အခင်းဖြစ်နေရာတွင် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကောလင်းမြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးရဲမြတ်တင့်က "ဧပြီလ ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲ လောက်မှာ လေတွေတိုက်ပြီး လူနေအိမ် ၁၆ လုံး လောက် အမိုးတွေလန်သွားတယ်။ ကျွန်တော်တို့ အနေနဲ့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲ မှုကော်မတီ၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့နဲ့ ဒေသခံ တွေပူးပေါင်းပြီး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းတွေ ကို ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ဆည်တိုရွာမှာ အမျိုးသမီး တစ်ယောက်တော့ တဲပြိုကျတဲ့နေရာမှာ သေဆုံးသွားပါ တယ်" ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

ကိုနိုင်(အင်းတော်)

(ကြေးမုံ)

ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၆၂)မှ
ကျောင်းဆင်းဖက်သူငယ်ချင်းများ
တို့တစ်တွေရဲ့ (၃၃)နှစ်မြောက် ဆရာကန်တော့ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲကို အောက်ပါအတိုင်းပြုလုပ်သွားပါမည်။
နေ့ရက်၊ အချိန် - ၃၀-၄-၂၀၁၅ရက်၊ ညနေ(၅း၀၀)နာရီ
နေရာ - Panda Hotel ၊ ဝါးတန်းလမ်းနှင့် မင်းရဲကျော်စွာ လမ်းထောင့်
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉ ၅၀၀၀၃၈၇၊ ၀၉ ၅၀၀၃၉၆၄၊
၀၁-၃၈၀၀၆၄

ပိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦးစေတီတော်
ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
၁။ ကွန်ပျူတာစာစီ/စာရိုက်(ကျား+မ) ၁ဦး
၂။ လျှပ်စစ်အကူ (ကျား) ၂ဦး
အမှတ်စဉ်(၁)အတွက် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီး ကွန်ပျူတာစာစီ၊ စာရိုက် ကျွမ်းကျင်၍ ကွန်ပျူတာစာရင်းကို ကျွမ်းကျင်သူ (ကျား+မ) အသက်(၂၅)နှစ်မှ (၄၀)နှစ်အတွင်း ဖြစ်ရမည်။
အမှတ်စဉ်(၂)အတွက် B.E(E.P), G.T.I (EP) ဘွဲ့ရရှိပြီး အသက်(၂၅)နှစ်မှ(၄၅)နှစ် အတွင်း ဖြစ်ရမည်။
လုပ်သက်နှင့်လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုကိုမူတည်၍ အသက်အတွက် လျော့ပေါ့စဉ်းစားပါမည်။
အထက်ပါသတ်မှတ်အရည်အချင်းနှင့် ကိုက်ညီသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင် အကျဉ်းချုပ်ကောင်းမွန်ကြောင်း (၁)လအတွင်း ရုံးခန်းထောက်ခံ ချက်၊ (၂)လအတွင်းရိုက်ကူးထားသော ရောင်စုံဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်းလက်မှတ်၊ ထောက်ခံချက်မိတ္တူများနှင့်အတူ ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ မေလ ၇ရက်(ကြာသပတေးနေ့)နံနက်၁၁နာရီ နောက်ဆုံးထားပြီး ဂေါ်ကအဖွဲ့၊ ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦးစေတီတော်ကို လိပ်မူလျက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ ဂေါ်ကအဖွဲ့၊
ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦးစေတီတော်၊ ဖုန်း- ၂၉၂၀၆၉၊ ၂၀၁၇၆၄

ဆွေတောင်းပြည့်မယ်လမူစေတီတော်မြတ်ကြီး
ရွှေထီးတော်တင်လှူပွဲနှင့်
ဗုဒ္ဓပူဇော်အနုကဇာတင်အခမ်းအနား
မိတ်ကြားလွှာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အရှေ့ပိုင်းခရိုင်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တွင် တည်ထားကိုးကွယ်လျက်ရှိသော ဆွေတောင်းပြည့် မယ်လမူစေတီတော်မြတ်ကြီးအား ဂေါ်ကအဖွဲ့၊ဩဝါဒါစရိယဆရာတော်ကြီးများ ဩဝါဒဗျူဟာ၊ နာယကလူကြီးများ လမ်းညွှန်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ဂေါ်ကအဖွဲ့မှဦးဆောင်၍ လုံးတော်၊ဉာဏ်တော်မြင့်တင်မှု ဖော်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးပြုဖြစ်ပါသောကြောင့် ရွှေထီးတော်တင်လှူပွဲဖော်ပြခြင်း ကို (၁၃)ရက်ခန့်၊ ကဆုန်လဆန်း ၁၃ရက်၊ ၃၀-၄-၂၀၁၅(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၇ နာရီတွင် စတင်ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ လှူဒါန်းပူဇော်ပြီး ကုသိုလ်တော်ရှင် စေတနာရှင်များနှင့် လှူဒါန်းပူဇော်လိုသော ကုသိုလ်တော်ရှင် စေတနာရှင်များ ကြွရောက်ကြည့်ညှိပူဇော်လှူဒါန်းနိုင်ရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ဂေါ်ကအဖွဲ့

မြေညီထပ်ရွာမည်
(25'x50')
Ph : 421149401

တိုက်ခန်းရောင်းမည်
၁။ လှိုင်မြင့်မိုရ်အိမ်ရာ၊ မြေညီထပ်၊ (လမ်းမ တန်း၊ စီးပွားလုပ်ရန်ကောင်း)၊ ကန်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်။
၂။ ပြည်ရိပ်မုန်အိမ်ရာ၊ (၆)လွှာ၊ လှည်းတန်း Ph:09-254392341, 09-420053122

အပိုင်မြို့သစ်
(တောင်ပိုင်း) (ဆိပ်ကမ်း)
(အရှေ့ပိုင်း)မြေကွက်များ
ဝယ်လိုသည်။
ဖုန်း- ၀၉၄၃၀၇၅၁၂၉

ရောင်းမည်
မြေကွက်ကျယ်ကျယ်၊ နတ်ရေကန်ရပ်၊ အမရပူရမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်-မန္တလေး လမ်းမကြီး ပေါ် မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း-၀၉၅၀၂၀၉၀၀၊ ၀၉၇၉၉၃၃၃၃၃

အမည် အဖ ဦးသိန်းဦး [၁၂/သယက(နိုင်) ၀၀၉၄၄၇၇]၏သမီးဖြစ်သူ မသီတာအောင်
ပြောင်း အား မသျှင်သွန်းနန္ဒာဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မသျှင်သွန်းနန္ဒာ

REALLIVES REALSTORIES
ordinary people with extraordinary stories
volume - 26
ဧပြီလ ၂၅ ရက် ထွက်ပြီ
၀၉-၇၀၇၃၀၆၃၄၊ ၀၉-၃၀၂၃၂၃၂၀
၀၉-၇၀၀၈၇၇၅၀

- ရွာသာကြီး စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံမှာ ၇-ရက်တိတိ ရူးချင် ယောင်ဆောင်ပြီး အရူးကွက်နင်းနေခဲ့သူတစ်ယောက်၏ ကိုယ်တွေ့ ဖြစ်ရပ်များ TRUE INVESTIGATED STORY
- ဧရာဝတီမီဒီယာကို ထုဆန်ပုံဖော်ခဲ့သူ ဦးအောင်ဇော် ■ ဥရောပတိုက်မှ တောင်၍ ကားများဖြင့် ထွက်ခွာလာသည့် ဂျက်ပစီတိုးရစ်များ ■ အဖေဆုံးခေါ်နိုးမှာ အဖေမသိအောင် အဖေယူလိုက်တဲ့သား ■ အမျိုးသားပြည့်တန်ဆာ ကိုတက်ခေါင်၏ လေဆန်ခရီး ■ ကဗျာဆရာအောင်ချို၏ မှတ်ပုံတင်ထဲက အလုပ်အကိုင်၏ ကယားပြည်နယ် ကျောင်းဆရာဘဝမှ တောရီသွားပြီး လက်ရှိ KNFP အဖွဲ့အစည်း၏ ပြည်ထဲရေး ဒုတိယဦးစီးချုပ် ဦးညွှန်းလှိုင်၏ နိုင်ငံရေးယုံကြည်ချက်နှင့် တောတွင်းအတွေ့အကြုံများ ■ သူရဲကောင်းတို့ နှလုံးသား စိုးလွင်လွင်ရဲ့မိသားစု

MBE မှ တည်ထောင်ထားသော BCB Centre တွင်
Business Management Course Part (2)
သင်တန်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ (၉) ရက်နေ့တွင် ဖွင့်လှစ်ပါမည်။
မိမိစီးပွားရေးလုပ်ငန်းကို နည်းစနစ်ကျသော စီမံခန့်ခွဲမှုနည်းလမ်းများဖြင့် အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး၊ အလားအလာကောင်းသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းရှင်များ ဝယ်ယူခွင့်ရရှိရန်နှင့် မိမိအဖွဲ့အစည်း၏ စွမ်းဆောင်ရည်အဆင့် မြှင့်တင်တိုးတက် လာစေရေးအတွက် နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံရှိသော MBA ဘွဲ့ရ ဆရာ၊ ဆရာမများ ကိုယ်တိုင် ဖော်ပြပါဘာသာရပ်များကို သင်ကြားပို့ချပါမည်။
❖ Economics, Introduction to Business Law, International Business Management, Human Resource Management, Business Communication, Industrial Management, Financial Management
❖ သင်တန်းချိန် - ညနေ ၅း၀၀ နာရီ မှ ၈း၀၀ နာရီ (၀၉န၊ တနင်္ဂနွေ)
Ph: 01 538531, 01 505972, 09 795834038

ရောင်းမည်
Bank, Hotel, Company, Store နှင့် အခြား
စီးပွားရေးလုပ်ငန်းမျိုးစုံလုပ်ရန် နေရာအကောင်းဆုံးဖြစ်သည်။
(၄၀ပေx၆၀ပေ)အတွင်း အသင့်နေထိုင်နိုင်သော (၂)ထပ် RC
နှင့် ၃၂ထပ် RC ၂လုံးပါရှိပြီး အိမ်ရှေ့ကားပါကင်ရှိသည်။
နှစ်(၆၀)ဂရန်၊ ရေ၊ မီး၊ ဖုန်း၊ Aircon
နှုန်းခွဲချေးနှင့် အင်းပုတ်တိုင်ကြား သုမင်္ဂလာလမ်းကြီးပေါ်၊ ဧရာဝတီ၊ ပုသိမ်တိုင်း၊
ဖုန်း- ၀၉-၃၀၁၆၇၇၉၄၊ ၀၉-၉၇၄၀၉၃၇၇၇

၂၀၁၅ ခုနှစ် ကျေးလက်ဒေသစွမ်းဆောင်ရည်ဆုရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

တာချီလိတ် ဧပြီ ၂၄

တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်အတွက် ပေါင်းစည်းလယ်ယာ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ထားရှိပြီး မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းကို စိတ်အားကိုးအား ပါဝင်လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသော အကောင်းဆုံးလုပ်ငန်းရှင်နှင့် မွေးမြူရေးထုတ်လုပ်မှု အကောင်းဆုံးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေးနှင့်အဖွဲ့က ဧပြီ ၂၀ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းခွင်များသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မွေးမြူထုတ်လုပ်မှုအကောင်းဆုံးမွေးမြူ

ရေးသမားဆုပေးရန်အတွက် မြို့နယ်၊ ခရိုင်၊ ပြည်နယ် အဆင့်ဆင့်မှ ရွေးချယ်ခြင်းခံထားရသော တာချီလိတ်မြို့နယ် ဖန်မင်ကျေးရွာအုပ်စု ဟာကျေးမုနိုးကျေးရွာရှိ ဦးကျဟေး၏ နွားမွေးမြူရေးခြံ၊ ကြက်ခြံနှင့် ငါးမွေးမြူရေးခြံများသို့ သွားရောက်ပြီး လုပ်ငန်းများ အမှန်တကယ် ဆောင်ရွက်ထားမှု ရှိ-မရှိနှင့် လိမ္မော်၊ ရော်ဘာ လယ်ယာ စိုက်ပျိုးရေး ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်နေမှုအခြေအနေများ၊ လုပ်ငန်းများ အမှန်တကယ်အောင်မြင်မှု ရှိ-မရှိတို့ကို သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့သည်။

အဆိုပါရွေးချယ်ခံရသူတစ်ဦးကို ဗဟိုအဆင့်ပြိုင်ပွဲများသို့ ဆက်လက်ပို့ဆောင်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မွေးမြူသူမှာ စုစုပေါင်းတိရစ္ဆာန်မွေးမြူရာခိုင်နှုန်း၊ မွေးမြူ

ရေးသုံးစက်ကိရိယာများသုံးစွဲနိုင်မှု၊ သိပ္ပံနည်းကျ မွေးမြူနည်းစနစ်များ လိုက်နာဆောင်ရွက်နိုင်မှု၊ အဆင့်မြင့်မွေးမြူရေးခြံများ ဖော်ထုတ်မွေးမြူနိုင်မှု၊ လူမှုရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု၊ မွေးမြူရေးသမားများ၏ယုံကြည်အားကိုးမှုနှင့် ထူးခြားစွာဆောင်ရွက်နိုင်မှု စသည့် အချက်များနှင့်ကိုက်ညီသည့် မွေးမြူရေးသမားတစ်ဦးကို ရှမ်းပြည်နယ်ကိုယ်စားပြုအနေဖြင့် ရွေးချယ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

၎င်းအပြင် တာချီလိတ်မြို့နယ် လွယ်စိတ်ကျေးရွာအတွင်းရှိ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဖက်စပ်ဥစားကြက်မွေးမြူရေးလုပ်ကိုင်သူ ဒေါ်သီတာ၏ ဥစားကြက်မွေးမြူရေးခြံကို အားပေးကြည့်ရှုပြီး လိုအပ်သည်များ

ညွှန်ကြားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဒေသအတွင်း မွေးမြူရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများအား မျိုးကောင်းမျိုးသန့် ဖြန့်ဖြူးပေးခြင်း၊ နည်းပညာနှင့် အရင်းအနှီးများပေးအပ်ခြင်း၊ ကျေးလက်ဒေသအတွင်း တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လက်လှမ်းမီနိုင်စေရေး မွေးမြူရေးကျေးလက်လူငယ်များကို မွေးထုတ်ခြင်းအပြင် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းရှင်များအား မွေးမြူရေးတိုးချဲ့လာစေရန် တွန်းအားပေးခြင်း၊ လိုအပ်သော အရင်းအနှီးကို ထုတ်ချေးပေးခြင်း၊ ယှဉ်ပြိုင် မွေးမြူလာစေရန် မွေးမြူထုတ်လုပ်မှုကောင်းမွန်သည့် လုပ်ငန်းရှင်များအား နိုင်ငံတော်မှ ဆုချီးမြှင့်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ **မော်ကြီး(ကြိတ်နယ်မြေ)**

နွားစာပြောင်းများဈေးနှုန်းမြင့်နေသဖြင့် ပင့်ခွက်များကို နွားစာကျွေးနေရ

မကွေး ဧပြီ ၂၄

မကွေးမြို့နယ်တွင် ခိုင်းနွားများ အတွက် နွားစာရှားပါးမှုနှင့်ကြုံတွေ့နေကြရပြီး နွားစာပြောင်းဈေးမြင့်တက်နေခြင်းတို့ကြောင့် တောင်သူတို့မှာ နွားစာအဖြစ် ပင့်ခွက်၊ ကုက္ကိုရွက်များအပြင် ညောင်ရွက်အနုများ ခုတ်၍ ကျွေးနေကြရကြောင်း တောင်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။ “ကျွန်တော်တို့ရွာတွေမှာ နွားစာပြောင်းဈေးကောင်းနေတယ်။ ပြောင်းထုံးတစ်ရာကို တစ်သောင်းကျပ်ပေးဝယ်ရတယ်။ မနစ်က မိုးလေဝသ အခြေအနေမကောင်းခဲ့တော့ နွားစာပြောင်းအရနည်းကြတယ်။ တချို့ဆို ရိုးကြားချောက်ကြားက မြက်စပ်

ခြောက်ကို ရိတ်ကျွေးကြရတယ်။ အခု မြက်စပ်က ရိတ်လို့မရတော့ဘူး။ နွေးရာသီအချိန်မှာ ယာတွေကို နွားချေးချတာတို့ ထွန်ရေပြင်ဆင်ပြီး မိုးကျတာနဲ့ အဆင်သင့်စိုက်ပျိုးဖို့လုပ်ကိုင်စဉ်မှာ နွားစာအတွက် ပင့်ခွက်ကို အဓိကအားထား ကျွေးမွေးကြရတယ်။

“အခုအချိန်မှာ နွားစာစိုစိုဆိုလို့ ညောင်ရွက်နုနုနဲ့ ကုက္ကိုရွက် ကုက္ကိုသီး တွေးကျွေးရတယ်။ အာလူးခင်းကျတ်မှာစိုက်တဲ့ပြောင်းက အပင်အဖြစ်နည်းတော့ တောင်သူတချို့ နွားစာအတွက် အခက်အခဲဖြစ်ကြတယ်”ဟု ကြားပြည်အင်းကျေးရွာမှ တောင်သူတစ်ဦးကပြောသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏လူဦးရေ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သည် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကို အဓိကလုပ်ကြသည် တောင်သူလယ်သမားများဖြစ်၍ နိုင်ငံတော်မှလည်း လက်မှုလယ်ယာမှ စက်မှုလယ်ယာသို့ ကူးပြောင်းနိုင်ရန် လယ်ထွန်စက်များ၊ လက်တွန်းထွန်စက်များနှင့် စပါးရိတ်သိမ်းစက်များ၊ ခြွေလှေစက်များကို အရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးနေသော်လည်း တောင်သူလယ်သမားများသည် စိုက်ပျိုးချိန်နှင့် အသီးအနှံများပေါင်းရှင်းချိန်၊ ကြောင်းတင်ချိန်များတွင် နွားများဖြင့်သာ အဓိကအားထား၍ လုပ်ကိုင်နေကြရကြောင်း ဒေသခံများက ပြောသည်။

ခွဲထက်ရှင်



သရက်ခရိုင် ကံမမြို့ ပြည်သူ့အားကစားကွင်း လုံခြုံမှုရှိစေရန်နှင့် အဆင့်မြင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် အားကစားဝန်ကြီးဌာန အားကစားနှင့်ကုသပညာဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတင်ဝင်းသည် ဧပြီ ၂၁ ရက်က ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး မြို့နယ်အထောက်အကူပြုဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများအားတွေ့ဆုံ၍ လိုအပ်သည့်နှိုင်းဆေးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းခြံကြောင်း သိရသည်။ သတင်းနှင့် မာတ်ပုံ - ကော်စေယုဝင်း(ပြန်/ဆက်)

(၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတနာဆုတောင်းမင်္ဂလာ
 မေမေ ဦးဝင်းဟန်-CHIEF ENGINEER, LIZSTAR SHIPPING Co.,Ltd.
 နှင့်
 မေမေ ဒေါ်ဝင်းဝင်း- ဝင်းသရဖူအိလက်ထရွန်းနစ်၊ ဗိုလ်လမ်း၊ ဝင်းကမ္ဘာထီရောင်းဝယ်ရေး၊ ၂၇ လမ်းအထက် တို့၏ ၂၅-၄-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော (၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတနာမင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် အောင် ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါးအေးချမ်းစွာဖြင့် ချစ်သားချစ်သမီးတို့နှင့်အတူ ဘဝကို လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါသည်။
 သား မောင်ဝေယအောင် B.E (MECHANICAL) (Z.M.C.P)
 သမီး မခင်ရတနာဝင်း B.BM (Final Year) NMC
 ဝင်းသရဖူအိလက်ထရွန်းနစ်နှင့် ဝင်းကမ္ဘာထီရောင်းဝယ်ရေးမှ ဝန်ထမ်းများ

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
 ဦးပဉ္စင်းဦးဥက္ကဋ္ဌ၏ နိုင်ငံကျွတ်မှတ်အမှတ်(MA-၁၅၄၅၃၉)သည် ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
 ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၂၈၅၅

ခြံရောင်းမည်
 တိုက်ကြီး၊ မောင်ကြီး၊ ပဲခူးလမ်းမဘေး G မြေ (၂.၅) ဧက၊ ပိုင်ရှင်အမည်ပေါက် သိန်း ၃၅၀။
 ဖုန်း-၀၉-၉၇၄၇၅၀၈၉၅

မိခင်အလှူဖန်
 အ.ထ.က(၂)လမ်းမတော်၊ ဒဿမတန်း(က)မှ မောင်ဟန်မင်းသန့်၏ မိခင် အမည်မှန်မှာ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဓမ္မာ (ခ) ဓဦး (၇/ကတမ(မြ)၀၀၀၅၀)ဖြစ်ပါသည်။

၁။ ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ပြည်ပဆက်သွယ်ရေးဌာနတွင် ဆောင်ရွက်မည့် အောက်ဖော်ပြပါလုပ်ငန်းများအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

စဉ်	ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်း	ဆောင်ရွက်မည့်နေရာ
၁	Beach Man Hole တည်ဆောက်ခြင်း၊ အစိစိတွင်း၊ ရေကန်နှင့် ရေစင်တည်ဆောက်ခြင်း	ငွေဆောင်ဒေသ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
၂	လုံခြုံရေးဂိတ်အဆောက်အအုံ၊ ကွန်ကရစ်လမ်းခင်းခြင်း၊ Culvertနှင့် ကျောက်စီမျက်နှာပြင်ဆောင်ရွက်ခြင်း	ပုသိမ်မြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
၃	အစိစိတွင်း၊ ရေကန်နှင့် ရေစင်တည်ဆောက်ခြင်း	ကျောင်းကုန်းမြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
၄	အစိစိတွင်း၊ ရေကန်နှင့် ရေစင်တည်ဆောက်ခြင်း	ညောင်တုန်းမြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး

၂။ တင်ဒါပုံစံများအား ပြည်ပဆက်သွယ်ရေးရုံးချုပ်၊ (၈)မိုင်လမ်းဆုံအနီး၊ ကမ္ဘာအေးစေတီလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ထုတ်ယူနိုင်ပြီး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၈-၅-၂၀၁၅ရက်၊ ဇူလိုင်လ ၁၆၊ ၁၆:၀၀နာရီအတွင်း ပြည်ပဆက်သွယ်ရေးရုံးချုပ်တွင် ပေးသွင်းပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ကာလထက်ကျော်လွန်သော တင်ဒါများအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၉ ၄၅၀၀၀၀၄၂၊ ၀၁ ၆၅၀၁၀၈၀၅၀၅ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

၃။ ဈေးနှုန်းတင်ပြသူများအား ဈေးနှုန်းစိစစ်ရန် ခေါ်ယူသောနေ့မှသာ တစ်ပါးတည်းယူဆောင်လာ၍ တင်သွင်းရပါမည်။
 တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ

ဆုန်သင်းပါဂ် အထင်ကရတေးများ
 SATURDAY, APRIL 25, 2015
 MYANMAR EVENT PARK
 TICKETS : 30000 KYATS / 10000 KYATS
 5000 KYATS (FREE STANDING)
 GATES OPEN : 6:00 PM / SHOW START : 7:30 PM
 Tickets Available at Champion Store (in front of national theatre)[Ph:01 240142].
 ManThiri Recording , Ko Ko Beauty Saloon (Dagon Center/Taw Win Center)

Konica ချောမု Wedding Dress Photo Studio
မင်္ဂလာ ဓါတ်ပုံ၊ ဝတ်စုံ၊ မိတ်ကပ်
အိမ် ဓါတ်ပုံ၊ ဝတ်စုံ၊ မိတ်ကပ်
 * အမှတ် (၇၀)၊ လမ်းမတော် လှည်းတန်းလမ်း၊ ၁၀ လမ်း နှင့် ၁၁ လမ်းကြား၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၂၂၅၀၀၄
 * အမှတ် (၃၆)၊ လှည်းတန်းမီးဖိုခန်းအနီး၊ ရန်ကုန်အင်းစိန်လမ်းမ၊ ကမာရွတ်။ ဖုန်း-၅၂၅၀၀၄

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရေများခန်းခြောက်နေသည့်ကျေးရွာများသို့ ရေများလျှူဒါန်းရန် လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများတိုက်တွန်းလှုံ့ဆော်



ပဲခူးမြို့နယ်အတွင်းရှိ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများမှ ဦးဆောင်သူလူငယ်အချို့သည် ပဲခူးခရိုင် သနပ်ပင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ သောက်သုံးရေများခန်းခြောက်နေသည့်ကျေးရွာများသို့ ရေများလျှူဒါန်းရန် လှုံ့ဆော်ပေးလျက်ရှိကြောင်း ပဲခူးမြို့ခံပြည်သူများထံမှ သိရသည်။

ပဲခူးခရိုင် သနပ်ပင်မြို့နယ်အတွင်း ကသာကုန်း၊ ရွှေလှေစု၊ ကပင်ရွာ အစရှိသည့်ကျေးရွာအုပ်စုခန့်တွင် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကြောင့် ရွာအတွင်းရှိ သောက်သုံးရေကန်များ ခန်းခြောက်လျက်ရှိနေပြီး ကျေးရွာနေပြည်သူများအနေဖြင့် နောက်ကျီနေသည့်ရေကန်များမှရေကိုစစ်ပြီး သောက်သုံးနေရသောကြောင့် သောက်သုံးသူများ၏ကျန်းမာရေးကို စိုးရိမ်နေကြောင်း ဒေသခံများက ပြောသည်။ မိမိတို့ရွာများ၏ ရေအခက်အခဲကိုသိရှိပြီး လာရောက်လျှူဒါန်းကြသည့် ယခင်နှစ်က မြို့နယ်အသီးသီးမှ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများ၊ စေတနာရှင်ပြည်သူများကို ယခုစောင့်မျှော်နေရကြောင်း၊ မြို့ပေါ်ရှိ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များကလည်း ရေသယ်မော်တော်ယာဉ်များနှင့် လာရောက်လျှူဒါန်းကြပြီး ယခုကြုံတွေ့နေရသည့်သောက်သုံးရေအခက်အခဲကို ယခင်နှစ်ကအလှူရှင်များ သိစေလိုကြောင်းနှင့် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများကို လည်း သိစေလိုကြောင်း ရေပြသနာကြုံတွေ့နေရသည့် ပြည်သူများက ပြောသည်။

ကိုလတ်(ပဲခူး)

ယာဉ်ရပ်နားရန်နေရာပါရှိမှသာ လေးထပ်နှင့်အထက် ဟိုတယ်နှင့် အဆောက်အအုံများဆောက်လုပ်ခွင့်ပြုမည်

မန္တလေးမြို့တွင်းလမ်းမကြီးများတွင် မလိုလားအပ်ဘဲ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုများ မဖြစ်ပေါ်စေရန် လေးထပ်နှင့်အထက် ဟိုတယ်နှင့် အခြားအဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်လိုပါက မော်တော်ယာဉ်ရပ်နားရာနေရာအတွက် သတ်မှတ်စည်းကမ်းနှင့်အညီ လုံလောက်စွာပါရှိမှသာ အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက အသိပေးထားကြောင်း သိရသည်။

မန္တလေးမြို့တော်သည် မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ဗဟိုတွင်တည်ရှိပြီး အိမ်နီးချင်း အိန္ဒိယနှင့် တရုတ်နိုင်ငံများနှင့် ဆက်သွယ်သွားလာနိုင်ကာ ကုန်သွယ်မှုအချက်အချာကျသဖြင့် ဒေသအသီးသီးမှ အခြေချနေထိုင်မှု များပြားလာသည်။ ယင်းကြောင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာပြီး မြို့ပြအိမ်ရာများလည်း တိုးတက်များပြားလာခဲ့သည်။ လူဦးရေများပြားလာကာ ယာဉ်သုံးစွဲမှုများပြားလာသောကြောင့် ယာဉ်ရပ်နားရန် နေရာအခက်အခဲများရှိလာသည်။ ယင်းအပြင် ပြည်တွင်းပြည်ပခရီးသွားဧည့်သည်များ ဝင်ရောက်မှုမှာလည်း များပြားလာသဖြင့် ဟိုတယ်ကြီးများလည်း တည်ဆောက်မှုများပြားလာခဲ့သည်။ ဟိုတယ်လုပ်ငန်းရှင် အများစုသည် မော်တော်ယာဉ်ရပ်နားရန် နေရာများမရှိဘဲ အထပ်မြင့်ဟိုတယ်များ ဆောက်လုပ်မှုများလည်း ရှိလာကြောင်းသိရသည်။

မောင်မြင့်သူ(မန္တလေး)

အရက်အတူသောက်ရာမှလူသတ်မှုဖြစ်ပွား

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မူဆယ်မြို့နယ် မော်တောင်းအုပ်စု ကောင်းငှက်ကျေးရွာတွင် အရက်အတူသောက် ရာမှ လူသတ်မှုတစ်ခုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ ဧပြီ ၂၂ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီခန့်တွင် အောင်ထွန်း၊ အိုက်ဆိုင်၊ စွေပန်းဆန် သမီးယောက်ဖသုံးဦးသည် အိမ်နီးချင်းဖြစ်သူ ညီဒဲနှင့် အရက်အတူသောက်နေစဉ် အိုက်ဆိုင်က ညီဒဲအားအော်ဟစ် ဆူညံခြင်း မပြုရန် ဟန့်တားခဲ့သည်။ ညီဒဲမှာ စိတ်ဆိုး၍ အိမ်ပြန် ဝါးရင်းတုတ်ယူကာ အိုက်ဆိုင်အား စိန်ခေါ်သည်။ အိုက်ဆိုင်ထွက်သွားပြီးနောက် အော်ဟစ်ရိုက်နှက်သံများကြားသဖြင့် ကျန်ရှိသူများမှသွားရောက်ကြည့်ရှုရာ အိုက်ဆိုင်သည် ဦးခေါင်းနောက်ခေ့ဒဏ် ရာဖြင့် လဲနေပြီး ညီဒဲမှာကိုင်ထားသော အရှည် လေးပေခန့်ရှိ ဝါးရင်းတုတ်ကို လွှတ်ချထွက်ပြေးသွားသည်။ အိုက်ဆိုင်မှာ ရရှိသောဒဏ်ရာဖြင့်သေဆုံးခဲ့သဖြင့် အစ်ကိုဖြစ်သူ အောင်ထွန်းက တရားလိုပြုတိုင်ကြားခဲ့ရာ (ပ) ၁၃၈/၁၅၊ ပြစ်မှုပုဒ်မ (၃၀၂)ဖြင့် မူဆယ်မြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားသည်။

ဆရာမောင်(မူဆယ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရန်ပုံငွေဖြင့်မတည်၍ လူထုထည့်ဝင်ငွေဖြင့်ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း ဖွင့်လှစ်

တိုက်ကြီးမြို့နယ် ဖလုံကျေးရွာနှင့် ဂေါ်ရင်ကျေးရွာကိုဆက်သွယ်သည့် ကျေးရွာချင်းဆက် ကွန်ကရစ်လမ်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အဆိုပါမုခ်ဦးတွင် ဧပြီ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ လမ်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဟန်စိန်၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမင်းနိုင်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှတင်တို့က အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါကွန်ကရစ်လမ်းကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရန်ပုံငွေ ကျပ် ၅၀ သိန်းမတည်ပြီး ဒေသခံပြည်သူများမှ လှူဒါန်းငွေကျပ်သိန်း ၁၄၀ စုစုပေါင်းကျပ်သိန်း ၁၉၀ အကုန်အကျခံ၍ တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ လမ်းအကျယ် နှစ်ပေခွဲ၊ ဒု ခြောက်လက်မ၊ နှစ်လမ်းသွားကွန်ကရစ်လမ်းဖြစ်ပြီး ပေအရှည် ပေ ၁၉၀၀ ရှိကြောင်း သိရသည်။ ထွန်းထွန်း (မြိုင်)

Advertisement for Ayarwaddy Legend Travels & Tours. The ad features a yellow and green background with images of pagodas and a person. Text includes 'စိန်ရောင်ခြည်' and 'ဖန်ကောက် ကြီးကြီးကြီး'.

Advertisement for y&f and f&f (y&f/f&f). It lists services and contact information, including phone numbers and a website.

Advertisement for 6 ROOTS AIRCON SERVICES. The ad features a large '6 ROOTS' logo and text describing air conditioning services, including 'အဲကွန်းတပ်ဆင်ချင်သူများအတွက်အထူးဈေးနှုန်း' and 'ပိုက် ၁ပေ - 2000 ကျပ် (1HPအားအတွက်)'.

Advertisement for MYANMA RAILWAYS tender. It includes a table with columns for Tender No, Description, Tender Issuing Date, Tender Closing Date & Opening Date, and Tender Document Fee(per lot). The table lists 10 different tender items for machinery, locomotives, and track maintenance equipment.

— ဆောင်းပါး —

ရှေးဟောင်းပေစာ၊ ပုရပိုက်စာများ ထိန်းသိမ်းခြင်းဖြင့် အမျိုးဂုဏ် ဇာတိဂုဏ်မြှင့်တင်ပါ

ခဲ သန့်ဝင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ပြည်လမ်းရှိ အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်ခွဲ (ရန်ကုန်) တွင် မတ် ၁၃ ရက်ကကျင်းပခဲ့သော စာကြည့်တိုက်ပညာပို့ချပွဲတွင် ပေစာ၊ ပုရပိုက်စာများ ထိန်းသိမ်းခြင်းနှင့် သုတပညာရပ်များကို ဆရာမကြီးဒေါ်တင်အုန်းနွယ်၊ ဆရာကြီးဦးညွန့်မောင်၊ ဦးမောင်မောင်သိန်း၊ ဦးအောင်မြတ်ကျော်တို့က မျှဝေပေးခဲ့ကြသည်။

ပေစာများသည် လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း ၂၀၀၀ ကျော် သာသနာသက္ကရာဇ် ၄၅၀ မှစပြီး သီရိလင်္ကာနိုင်ငံမှတစ်ဆင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ သထုံပြည်၊ သထုံမှ ပုဂံခေတ်သို့ အနော်ရထာမင်းလက်ထက်ကပင် ပိဋကတ်ကျမ်းပေစာများ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး အင်းဝခေတ်တွင် ကျယ်ပြန့်စွာ ထွန်းကားလာခဲ့ကြောင်း ဦးမြတ်ကျော်ရေးသားထားသည့် စာပေဓာတ်စာမူဆရာ မြန်မာ့ရိုးရာအမွေအနှစ် ရှေးဟောင်းပေစာ ပုရပိုက်စာ စာအုပ်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

ပေစာကို ခူးယူပြီးသည့်နောက် ကြည့်ရှုစေရန်အတွက် အကျောသတ်ချောခြင်း၊ ပေစာအခြောက်ခံခြင်း၊ ရေစိမ်းခြင်းစသည်ဖြင့် အသင့်အဆင့်ဆင့် အချိန်ပေးလုပ်ဆောင်ခဲ့ကြသည်။ ပေစာကို ကြည့်ရှုစေရန်အတွက် ကျစ်လျစ်စွာဖြင့် ဘေးအနားညီစွာ ရေးသားခဲ့ကြသည်။ ပေစာများကို ရှေးဟောင်းထိန်းသိမ်းရာတွင် ရှေးယခင်ကတည်းက ရေခဲခန်းအတွင်းသို့ ထိန်းသိမ်းကာ သိမ်းဆည်းခဲ့ကြသော်လည်း နောက်ပိုင်းတွင် အဆင့်မြင့်နည်းများသုံးကာ ထိန်းသိမ်းလာကြသည်။

ပေစာပြုလုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ အနှစ်ချုပ်တွင် ကျမ်း-ပေစာရွက်များအား အထက်၊ အောက် ညှပ်ထိန်းပေးသည့်သစ်သားပြား၊ ပလတ်ပေါက်-ပေစာ၏ သုံးချိုးတစ်ချိုးတွင်ဖောက်ထားသည့် ထိန်းရန်အလယ်ပေါက်၊ ပလတ်တိုင်- ပလတ်ပေါက်တွင် စိုက်ထားသည့် ဝါးတူကဲ့သို့ ဝါးတိုင်လေးများ၊ ရှေ့ပလတ်-ပလတ်ပေါက်နှစ်ခုအတွင်းရေးသားထားသည့် ပထမစာချုပ်၊ နောက်ပလတ်-ပလတ်ပေါက်၏ နောက်ဆုံးစာချုပ်၊ ပလတ်ခံစသည်ဖြင့် များစွာပါဝင်ပါသည်။ ပေစာတွင်ပါဝင်သည့်ပစ္စည်းများမှာ စာထုပ်ကြိုး၊ စာထုပ်ပုဝါ၊ စာပလွေ၊ စာစည်းကြိုး၊ ကမ္ဘာတံ၊ ထန်းဖူးတစ်၊ တစ်ကြောင်း

စာချွန်၊ နှစ်ကြောင်းစာချွန်၊ စာခွေ၊ ပေခွာကိရိယာ (ပေခွာသန်လျက်)၊ စာတိုက်၊ စာထုပ်ကြိုးစာ စသည်တို့ပါဝင်ကြသဖြင့် ရှေးခေတ်ပေစာပြုလုပ်မှုအဆင့်ဆင့်မှာ ခက်ခဲနက်နဲလှသည်။

ပေစာများသည် ရှေးမြန်မာမင်းများလက်ထက်က ကျောက်စာများနောက်ပိုင်း အသုံးပြုလာသည့် စာရေးကိရိယာများဖြစ်ခဲ့သည်။ ပေစာများကို အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ တစ်ဆင့် ပါဠိစာပေများပြန့်ပွားလာရာမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိလာပြီးနောက် ကျယ်ပြန့်စွာအသုံးပြုလာခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဒေါ်တင်အုန်းနွယ်က ပြောသည်။ ပေစာပုရပိုက်စာများကို အပင်ပေါ်တွင် အခြောက်ခံ မြေမကျစေဘဲ ရရှိလာသည့်ပေစာသည် အရည်အသွေးကောင်း ကြာရှည်ခံနိုင်သည့်အတွက် ခက်ခဲစွာ ပေစာပြုစုခဲ့ကြရသည်။

ပေစာကိုထုပ်သည့် ပေထုပ်နှင့် ပေစာကိုထိန်းပေးသည့် ပေထိန်းများမှာ စည်းကမ်းကျနစွာ ရှေးမြန်မာတို့ အသုံးပြုခဲ့ပုံကို အထင်ကရစာကြည့်တိုက်များတွင် လေ့လာနိုင်ပေသည်။ အပင်မှရသော ပေရွက်မှာ ပါးလွှာလွန်းသဖြင့် အောက်တွင်ချမှရေး သံချောင်းချွန်ဖြင့် လက်ပေါ်တွင် သာရေးခဲ့ကြသဖြင့် မြန်မာပေစာရေးသူများကို အင်္ဂလန်တို့က လက်ကိုင်ဖြန့်ပြီး စာရေးနေသူများဟု အသိအမှတ်ပြုခဲ့ကြသည်။ ထိုသို့ ပေစာကို ခက်ခဲစွာပြုစုရေးသားခဲ့ကြရသလို တန်ဖိုးလည်းထားခဲ့ကြသည်။ ပေထိန်းများမှာ ဝါးတူကဲ့သို့ ပေစာရွက်အလယ်တစ်ဖက်တစ်ချက်တွင် ထိုးသွင်းထားသည့် ဝါးတူချောင်းနှစ်ချောင်းဖြစ်ပြီး ပေထုပ်များမှာ ရွှေပေထုပ်၊ ငွေပေထုပ်၊ ကြေးပေထုပ်များပင် ရှိခဲ့ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံမှ ပေစာများကို ဗြိတိန်နိုင်ငံသားတစ်ဦးက လေ့လာပြီး ပေထိန်းအကြောင်း စာအုပ်ရေးသားရာ ဗြိတိန်နိုင်ငံတွင် ရောင်းအားကောင်းပြီး အမြတ်များ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် မြန်မာပေစာများသည် ဗြိတိသျှနိုင်ငံများတွင် မည်သည့်ဘာသာကိုးကွယ်ရမည်မှန်းမသိသေးသည့်အချိန်တွင် ပေါ်ပေါက်ခဲ့သဖြင့် မြန်မာလူမျိုးများသည် စာပေတွင် အစောဆုံးသူများဟု ယူဆရမည်ဖြစ်သည်။

ပေစာများကို နှစ်ပေါင်း ၁၀၀၀ ကြာခံနိုင်မည်ဆိုသော်

လည်း လက်ရှိတွင် နှစ် ၅၀၀ ကျော်က ပေစာများကိုသာ တွေ့ရှိထိန်းသိမ်းနိုင်သည်ကို တွေ့ရသည်။ ပေစာများကို အင်းဝခေတ်တွင် မြန်မာတို့အများဆုံးအသုံးပြုခဲ့ကြောင်း ပေလေးပင် ရှင်လေးပါးဟုပင် တင်စားခဲ့သည့် အထောက်အထားများရှိခဲ့သည်။ ပေစာများကိုတွေ့ရှိပါက ထိန်းသိမ်းသည့်နေရာများသို့ အကြောင်းကြားပေးသင့်ကြောင်း ဖိုရမ်တွင် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ထိုရှေးဟောင်းပေစာများကို ထိန်းသိမ်းရန် အရေးကြီးသလို ထိန်းသိမ်းနည်းကိုလည်း သိရှိထားရန် လိုအပ်ပေသည်။ ပေစာများကို အကောင်းဆုံးထိန်းသိမ်းနည်းမှာ ကပ်နေသည့်ဖုန်မှုန့်ကို ပြောင်အောင် တစ်ဖက်သတ်သုတ်ကာသန့်စင်ပြီး စပါးလင်ဆီဖြင့် သုတ်လိမ်းထားပါက ကောင်းမွန်စွာ သိမ်းထားနိုင်ကြောင်း၊ စပါးလင်ဆီမရှိပါက

ပေစာအားသန့်ရှင်းပြီးနောက် ရေခဲခန်းနှင့် နှင်းခန်းသို့ တွဲဖြင့် သုတ်လိမ်းပြီးနောက် လေဝင်လေထွက်ကောင်းသည့် အလင်းရရှိသော၊ မိုးလုံ၊ နေလုံပြီး ပိုးမွှားရန်ကင်းသည့် အခန်းများတွင် ထိန်းသိမ်းထားသင့်ကြောင်း၊ ပေစာများကို မြတ်မြတ်နိုးနိုးနဲ့ တန်ဖိုးထားထိန်းသင့်ကြောင်း၊ ယခုအခါ ပေစာများကို စပယ်လင်ဆီသုတ်လိမ်းပြီး မိုက်ကရိုဖလင်များဖြင့်ပင် ထိန်းသိမ်းနေပြီဖြစ်ကြောင်း ဆရာမကြီး ဒေါ်တင်အုန်းနွယ်က ပေစာသုတမူဝေ ပြောကြားခဲ့သည်။

၁၃ ရာစုနှစ်မှာ အီတလီနိုင်ငံသားကုန်သည်များ လာရောက်သည့်အခါ ထိုပေစာပုရပိုက်စာများဖြင့် ကုန်စည်များရောင်းဝယ်ရာတွင် ရှေးမှတ်ရာ အဆင်ပြေကြောင်း၊

စာမျက်နှာ (၂၂) သို့



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး (မြောက်ပိုင်းခရိုင်) လှိုင်သာယာမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရွှေလင်ပန်း၊ အနော်ရထာ၊ ငွေပင်လယ်၊ ရွှေသံလွင် မွေးမြူရေးစုနှင့် စက်မှုစု (၁) မှ (၇) ထိ တည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ထားသည့် စက်မှုစုအသီးသီးတို့၌ ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်နေကြသည့် ဒေသခံလုပ်သားများနှင့် တိုင်းဒေသကြီးအမျိုးမျိုး ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများလိုအပ်လျက်ရှိသော အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်ကို အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့်လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန အလုပ်သမားညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန (မြို့နယ်ရုံး) လှိုင်သာယာမြို့နယ်တွင် ဝန်ထမ်းများ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီရရှိနိုင်စေရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးနေကြောင်း သိရသည်။

သတင်းနှင့် မာတ်ပုံ - မင်းထက်ဦး(လှိုင်သာယာ)



Hot Line:
700895,220555

- နယ်မှလာတက်ပညာသူများအတွက် နေထိုင်စားသောက်ရေး အဆင်ပြေစေရန် အဆောင်များ စီစဉ်ပေးထားပါသည်။
- သင်တန်းကြေးကို အရက်ကျငွေပေးချေစနစ်ဖြင့် ပေးသွင်းစာတိရောက်နိုင်ပါသည်။

၂၀၁၄ - ၂၀၁၅ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲကို ထူးချွန်စွာအောင်မြင်သော ကျောင်းသား/သူများအတွက် KMD မှပေးအပ်ချီးမြှင့်သော ပညာတော်သင်ဆု



First Year Diploma in Computing (NCC, UK)

အခြေခံပညာအထက်တန်းအောင်မြင်သူ/အောင်မြင်ပြီးသူများအတွက် (UK) နိုင်ငံ၏ ဆွန်ဒရီတက္ကသိုလ်မှ ဝင်တန်းပွဲများကို နိုင်ငံပညာအထွေထွေအဖွဲ့ ရရှိနိုင်မည့် ပညာတော်သင်ဆုများ -

ဘာသာစုံဂုဏ်ထူးရှင် - ၁၀၀%	၃ ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် - ၄၀%
၅ ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် - ၁၀၀%	၂ ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် - ၂၀%
၄ ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် - ၅၀%	၁ ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် - ၂၀%

Higher National Diploma (SQA, UK)

ပေါ်တန်ဒါနိုင်ငံမှ တိုက်ရိုက်ဝင်တန်းခံယူထားသော အောင်မြင်ပြီးသူများအတွက် KMD Star Award (ပုဂံခေတ်သို့ အထောက်အပံ့ဆု) ရရှိထားသော KMD Computer Centre တွင် သင်တန်းပို့ချပေးခြင်း

ပညာတော်သင်ဆု - ၅၀%



G-BOND
ALUMINIUM COMPOSITE PANEL

ISO 9001: 2008, ISO 14001 : 2004, OHSAS 18001

ခိုင်ခံ့အရွယ်အစား 8' X 4' အထူ 3mm(အတွင်းသုံး) 4mm(အပြင်သုံး)

NO.1 BEST SELLING BRAND IN MYANMAR

အကျောင်းဆုံး အရည်အသွေး နှင့် အကျင့်အဖုံဖုံလုံး အလှူပို့နယ် ကျင်စုံပြားများ



နှစ်ရောင် အရောင်အသွေးဖြင့် PVDF Coated အရောင်များလည်းရရှိနိုင်ပါသည်။

ကျွန်းကျွက်/ကျောက်ကျွက် ဒီဇိုင်းမျိုးစုံ အရောင် (RAL) ကျော် အမှန်တကယ် ဖွဲ့ချုပ်နိုင်ပါသည်။

- အဆင့်မြင့် ကွန်ပရိမိတ်အိမ်ရာများ၊ ခရီးဝယ်စင်တာများ၏ အတွင်းအပြင် မျက်နှာများ
- စက်သုံးထိအရောင်၊ ဆိုင်များ၊ ကားအရောင်ပြင်ပန်းများ၊ ကျောက်ရိုးခန်းများ၊ ကားကျန်တင်စားခန်း(၆)ပုံများ
- ပရိသေဘာ၊ မျက်နှာကြက် အလှဆင်ပစ္စည်းများအတွက် အထူးသင့်လျော်ပါသည်။

Authorized Sole Distributor

KING METAL TRADING COMPANY LIMITED.

Tel: (011) 8603198, 8603177, 548969, 09-43142593, 09-43157299 Fax: (011) 548969

Tel: (011) 851672, 851978, 09-43200790 Fax: (011) 851672

Tel: (011) 660694, 09-5142428, 09-420187999 Fax: (011) 660694

Tel: (02) 78859, 78879, 09-9742589 Fax: (02) 78859

ပြည်တွင်းရေးရာ

ယခုနှစ် မန်းရွှေစက်တော်ဘုရားပွဲတွင် အများပြည်သူ လှူဒါန်းသော အလှူငွေကျပ်သိန်း ၅၀၀၀ ကျော်ရရှိ

ရွှေစက်တော် ဧပြီ ၂၄

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူး(စက္) မြို့နယ် မန်းရွှေစက်တော်ဘုရားကြီးတွင် ယခုနှစ်ပွဲတော်ရက်များ၌ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဘုရားဖူးလာပြည်သူများမှ နဝမဂ္ဂဇေတိယအလှူငွေအဖြစ် လှူဒါန်းငွေကျပ်သိန်း ၅၀၀၀ ကျော် ရရှိခဲ့ကြောင်း ဂေါပကအဖွဲ့ထံမှ သိရသည်။

ယခုနှစ်ဘုရားပွဲတော်ချိန်တွင် ဂေါပကအသစ်ပြန်လည်ရွှေ့ချယ်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ဘုရားဖူးလာ ပြည်သူများ ပွဲတော်အတွင်း အခက်အခဲ စိတ်အနှောင့်အယှက်မရှိစေရန် မင်းဘူးခရိုင် စီမံကိန်း၊ မြို့နယ်စီမံကိန်း၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုအဖွဲ့၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာ၊ ဘုရားကြီးဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့ စသည့်ကော်မတီဝင်များဖြင့် စနစ်တကျဖွဲ့စည်းခဲ့သည်။ ပွဲတော်တွင်း ဘုရားဖူးလာသူများ၊ ဆယ်နှစ်ပွဲဈေးသည်များ၊ တည်းခို

ဆောင်လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေးကူညီစောင့်ရှောက်မည့်အဖွဲ့အစည်းများ၊ သဘာဝဘေးစသည့်ဘေးအန္တရာယ်များ မဖြစ်စေရန် ကူညီမည့်ဝန်ထမ်းများကို ဘုရားကြီးဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့မှ ဩဝါဒဆရာတော်ကြီးများ၏ လမ်းညွှန်ချက်ဖြင့် အခြေခံလစာသတ်မှတ်၍ ပွဲတော်ချိန်တွင်ခန့်အပ်ထားကြောင်း သိရသည်။

“ပွဲတော်ချိန်မှာ ဘုရားဖူးတွေနဲ့ဒေသခံတွေ အစစအရာရာပြေလည်အောင် မင်းဘူးသန္ဓေဇီးသတ် ၁၄ ဦးကိုတစ်နေ့ ၁၂၀၀ ကျပ်၊ မင်းဘူးမြို့နယ်အရန်ဇီးသတ် ၁၄ ဦး တစ်နေ့ ၃၀၀၀ ကျပ်၊ စက္ကမြို့နယ်အရန်ဇီးသတ် ၃၇ ဦး တစ်နေ့ ၃၀၀၀ ကျပ်၊ အရန်စောင့် ၁၁ ဦး တစ်နေ့ ၃၀၀၀ ကျပ်၊ ယာဉ်မောင်းလေးဦး တစ်နေ့ ၃၀၀၀ ကျပ်၊ ကျန်းမာရေးတွက် ဝမ်းနှင့်ပတ်သက်သောရောဂါ အချိန်မီကာကွယ်ရန် ကျန်းမာသန့်ရှင်းဝန်ထမ်း ၆၀ ဦးကိုတစ်နေ့ ၃၀၀၀

ကျပ်၊ ဘုရားဖူးများလှူဒါန်းသည့်ငွေများ စနစ်တကျ သိမ်းဆည်းနိုင်ရန် ငွေရေစာရေးမှ ၂၄ ဦးကို တစ်နေ့ ၃၀၀၀ ကျပ်နဲ့ ဝန်ထမ်း ၁၆၄ ဦးခန့်ထားပါတယ်။ ဂေါပကအဖွဲ့ ၁၀ ဦးလည်း လစာနဲ့ခန့်ထားတာ အရင်နှစ်က တစ်နေ့ ငွေကျပ် ၂၅၀၀ ပဲရတာ။ ဘယ်လိုမှမလောက်ဘူးလို့ ယခုနှစ်အစည်းဝေးမှာ တင်ပြလို့ ဒီနှစ် တစ်နေ့ ၅၀၀၀ ကျပ် ရပါတယ်။ တစ်လကို ဝန်ထမ်းလခ သိန်း ၁၄၀ ကျော်ရှိပါတယ်။ ဝန်ထမ်းများကို ပွဲတော်တွင်းတင်ခန့်ထားတာပါ။ ဒီကုန်ကျစရိတ်တွေကတော့ ဘုရားကြီးဘဏ္ဍာငွေ နဲ့သုံးရတာ။ မန်းရွှေစက်တော်ခြေတော်ရာမြတ် ဖွင့်ပွဲကနေ ဧပြီ ၁၇ ရက် ပိတ်ပွဲအပြီးထိ ဘုရားဖူးများလှူဒါန်းငွေ နဝမဂ္ဂဇေတိယကျပ် သိန်း ၅၀၀၀ ကျော် ရရှိပြီး ဘုရားကြီးဘဏ္ဍာငွေအဖြစ် ထားရှိပါတယ်” ဟု ဂေါပကအဖွဲ့ ဘဏ္ဍာရေးမှူးက ပြောသည်။

ပိုင်စေ(မကွေး)

လှိုင်းဘွဲ့တွင် အဘိုးအဘွား ၁၆၉ ဦးအား ပူဇော်ကန်တော့



လှိုင်းဘွဲ့ ဧပြီ ၂၄

ကရင်ပြည်နယ် လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ် ကြာအင်းဆိပ်ကြီးမြို့နယ်တွင် တတိယအကြိမ်မြောက် စုပေါင်းဒါနအနေဖြင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲကို ဧပြီ ၁၉ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ကြာအင်းဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းသက်ကြီးပူဇော်ပွဲတွင် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစော်မင်း၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်တင်မောင်ဝင်းနှင့် နယ်ခြားစောင့်တပ်အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဗိုလ်မှူးကြီးစောချစ်သူတို့က နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူး၊ နယ်ခြားစောင့်တပ် အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီဝင်များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များနှင့် စေတနာရှင်အလှူရှင်များက ကြာအင်းကျေးရွာ၊ ဝိုင်းထော်ကျေးရွာ၊ ကွမ်းတောကျေးရွာ၊ ကွီးလေးကျေးရွာများမှ အသက် ၁၀၀ နှစ်အထက်၊ အသက် ၉၀ နှစ်နှင့်အထက်၊ အသက် ၈၀ နှစ်နှင့်အထက်ရှိ အဘိုး၊ အဘွား ၁၆၉ ဦးအား လက်အုပ်ချီကန်တော့၍ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများနှင့် ထောက်ပံ့ငွေများ လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇေမျိုးလွင်(ပြန်/ဆက်)

ဓမ္မစကားလင်သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် ယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်းဖွင့်ပွဲကျင်းပ

လေးမျက်နှာ ဧပြီ ၂၄

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လေးမျက်နှာမြို့နယ် ကညင်တိုင်းကျေးရွာအုပ်စု တုံးတောကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ဓမ္မစကားလင်သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် လှော်ကထားကျေးရွာအုပ်စု လယ်ဦးစုကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းနှင့် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတို့တွင် နွေရာသီယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်း ဖွင့်ပွဲများကို ဧပြီ ၂၀ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သင်တန်းဆင်းပွဲတွင် တုံးတောဆရာတော်မှ သင်တန်းသူ၊ သင်တန်းသား ၃၀၀ ကျော်အား သင်တန်းဆင်း ဩဝါဒစကားမြွက်ကြားပြီး စိုက်ပျိုး

ရေးနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီး ဦးစန်းမောင်၊ စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီး ဦးကျော်ဝင်းနိုင်တို့က ဘာသာရေးဆိုင်ရာကိစ္စများလျှောက်ထားခဲ့သည်။

ယင်းနောက်စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီး၊ စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီးတို့က ဆရာတော်များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုငွေများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း၍ ဓမ္မစကားလင်သင်တန်းအတွက် အလှူငွေကျပ်နှစ်သိန်း လှူဒါန်းခဲ့သည်။

နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဝန်ကြီးများနှင့်အဖွဲ့သည် လယ်ဦးစုကျေးရွာတွင်ဖွင့်လှစ်သော နွေရာသီယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်းဖွင့်ပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် လယ်ဦးစုဆရာတော်နှင့်

ရန်ကုန် သရက်တော ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဦးသုမနတို့က ဩဝါဒမြွက်ကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီးက သင်တန်းအတွက် အလှူငွေကျပ်နှစ်သိန်း၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးသိန်းထွန်းက ဗလားစာအုပ်ဒါဇင် ၁၀၀ တို့ကို လှူဒါန်းခဲ့ပြီး ဒုတိယမြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးဌေးလွင်က ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနွေရာသီ ယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်းကို ရန်ကုန်မြို့ ဓမ္မစကားလိမ္မာနှင့် ဓမ္မရောင်ခြည်အဖွဲ့တို့မှ ဆရာ၊ ဆရာမများ လာရောက်သင်တန်းပို့ချခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သီဟ(လေးမျက်နှာ)

အရန်သားဖွားသင်တန်းလက်တွေ့ကွင်းဆင်း

လိပ်သို့ ဧပြီ ၂၄

လိပ်သို့မြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံ ဧပြီ ၂ ရက်မှစတင်၍ အရန်သားဖွားသင်တန်းလက်တွေ့ကွင်းဆင်းခြင်းပြုလုပ်သည်။ အဆိုပါ လက်တွေ့ကွင်းဆင်းခြင်းတွင် သင်တန်းသူ ငါးဦးတက်ရောက်ကြပြီး မြို့နယ်ဆရာဝန် ဒေါက်တာဇေယျာဦးနှင့် သူ့နာပြု ဆရာမများက လက်တွေ့သင်ကြားပြသကြသည်။ သင်တန်းကာလမှာ သုံးလကြာမြင့်မည်ဟုသိရသည်။

လိပ်သို့(ပြန်/ဆက်)

အရာ/အရာပဲအားပြည့်စုံရန် အပူ/အပူပူအားပြည့်စုံရန်

အထွေထွေအချက်အလက်များ

အားပြည့်စုံရန်

April 25

FAMILY BOARDER

အမှတ် (၇) မဟာအာဇာနည်လမ်း၊ ဧပြီမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ နယ်+09-863 7377 09-430 43455

အထွေထွေအချက်အလက်များ

ပညာမျိုးဆက်

အထွေထွေအချက်အလက်များ

အထွေထွေအချက်အလက်များ

Ferry

အမှတ် (၇) မဟာအာဇာနည်လမ်း၊ ဧပြီမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ နယ်+09-863 7377 09-430 43455

Since 2009

Yay Set Group

Computer Programming - Computer

အထွေထွေအချက်အလက်များ

Hot Line 09-421170193

Condo ငါးမည်။

ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်

1600 Sqft, 2MB, 1BR, LIVING, KICHEN, DINING

Ph : 09-5183656 09-5083539

HIWAY COMPLEX PROJECT

တိုက်ခန်းများအား ရောင်းချနေပြီးဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ - ယုဇနစင်တာ၊ အမှတ်-၁၃၀၊ တတိယလမ်း၊ ရွှေတိုက်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်။

ဖုန်း - ၀၁ ၅၄၀၇၄၂၊ ၅၄၀၇၄၇၊ ၅၅၀၉၇၃

apple

Ginseng Silky Hair Coat

FDA မှ အလှူကုန် တွင်လုပ်ခြင်း

မိသားစုအတွက် - 1308 PC 8021

“သင်္ကြန်အပြုံးပျက်စီးသွားသောဆံသားများအတွက်”

အဖိုးတန်လှိုင်ဆင်းမြစ်နှင့် ဗီတာမင်အီးတို့၏ အစွမ်းကြောင့် ဆံပင်နီခြင်း၊ ဆံပင်နှစ်ခွဲခြင်း၊ ဆံသားပျက်စီးခြင်းများကို ပြန်လည်ကောင်းမွန်စေပါသည်။

နေ့စဉ်ပုံမှန် လိမ်းပေးခြင်းဖြင့် ဆံပင်သားကို ပိုမိုသားကဲ့သို့ နက်မှောင်တောက်ပစေပါသည်။

ရန်ကင်း - အမှတ် (A-29)၊ ဦးဝိစာရလမ်း၊ (34) တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ ခမောက်ခရိုင်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ဖုန်း - (01) 581844 (09) 86 18081, (09) 49 316408, (09) 50 20489

ရှေးဟောင်းပေစာ၊ ပုရပိုက်စာများ မှ

ပုရပိုက်စာများကို အဖြူပုရပိုက်နှင့် အမဲပုရပိုက်ဟူ၍ နှစ်မျိုးခွဲခြားထားပြီး အမဲပုရပိုက်မှာ မိသားစုရေးရာသာမန်သုံးဖြစ်ပြီး၊ အဖြူပုရပိုက်မှာ နန်းသုံးပုရပိုက်များဖြစ်သည်။

ပုရပိုက်များကို လျှော်ပင်များမှ လျှော်ဖြူခေါက်များမှ ထုတ်ယူခဲ့ကြသည်။ မိုင်းကိုင်စက္ကူ (ရှမ်းပြည်အပေါ်)၊ လျှော်ပင်များသည် သစ်ပွအမျိုးအစားများဖြစ်ကြပြီး မိုးရေချိန် ၇၀ လက်မ၊ ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင် ၂၀၀၀ ပေကျော်တွင် ပေါက်လေ့ရှိကြသည်။

ပေစာပြုလုပ်ပုံတွင် အဆင့်များစွာရှိပြီး ထိန်းသိမ်းနည်းများတွင်လည်း သိမ်းဆည်းပုံနည်းအဆင့်ဆင့်ဖြင့် စည်းကမ်းကျနမူများစွာဖြင့် ရှေးဘိုးဘေးဘီဘင်များက ထားရှိခဲ့ကြသော်လည်း ခေတ်ပြောင်းလာသည်နှင့်အမျှ နောက်လူများက သိမ်းဆည်းနည်းများကို မေ့လာသည့်အပြင် ထိန်းသိမ်းရန်လည်း မသိတတ်ကြသဖြင့် တောရွာများတွင် ပေစာများစွာ ပျက်ဆီးခဲ့သည်။

၁၉၉၃ ခုနှစ်တွင် ပဲခူးမြို့နယ် ပေါက်တောကျေးရွာ ကျောင်းကြီးကျောင်းတိုက်တွင် ပေစာထုတ်များကို ဘုန်းကြီးကျောင်းသားကလေးများ ဆော့ကစားခဲ့ကြ၍ များစွာပျက်စီးခဲ့ကြောင်း မျက်မြင်သက်သေတစ်ဦးက ပြောသည်။ ထိုကဲ့သို့ပင် ပေစာများ မြောက်မြားစွာပျက်ဆီးခဲ့ကြရသည်။

အမွေအနှစ်ဟူသည် နောင်လာနောင်သားများအတွက်ဖြစ်သည့်အလျောက် ပေစာများကို ထိန်းသိမ်းခြင်းဖြင့် မြန်မာတို့၏ ဩဇာယဉ်ကျေးမှုနှင့် ဩဇာယဉ်ကျေးမှုအမွေနှစ်ရပ်လုံးကို ထိန်းသိမ်းရာရောက်၍ ရှေးဟောင်းပေစာ၊ ပုရပိုက်စာများ ထိန်းသိမ်းခြင်းဖြင့် အမျိုးဂုဏ်၊ ဇာတိဂုဏ်များကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ကြပါစို့ဟု တိုက်တွန်းရေးသား တင်ပြအပ်ပါသည်။

ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဖြင့် သစ်သားတံတားဆောက်လုပ်ပြီးစီး

မိတ္ထီလာ ၈ ဇူလိုင် ၂၀၁၅

မိတ္ထီလာမြို့နယ် ဆည်ကုန်း-ချုံရွာကျေးရွာချင်း ဆက်လမ်းပေါ်ရှိ ရေကျော်တံတားကို မတ် ၇ ရက်မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အလျားပေ ၃၀၀၊ အကျယ် ၁၄ ပေရှိ ကျောက်နံရံစီ သံပေါင်ရက်မ သစ်သားခင်းတံတားကို ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ သိန်း ၅၀ ဖြင့် မိတ္ထီလာမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ယူကြီးကြပ်၍ ဒေသခံပြည်သူများမှ လုပ်အားဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဧပြီ ၄ ရက်တွင် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စက်မှုဇုန်သို့ သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကြသည့် ရက်ကန်းလုပ်သားများနှင့် ဈေးသည်များ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ သွားလာရာတွင် အခက်အခဲများကြုံတွေ့ခဲ့ရကြောင်း၊ ဒေသထွက်သီးနှံများ သယ်ယူပို့ဆောင်ရောင်းဝယ်ရာတွင်လည်း ကားများ၊ ဆိုင်ကယ်များ သွားလာရခက်ခဲခဲ့ပြီး ကျန်းမာရေးတွင်လည်း သွားလာရခက်ခဲခဲ့ကြုံတွေ့နေကြရာမှ ယခုအခါ သစ်သားတံတားကြီးပြီးစီး၍ ရာသီမရွေး သွားလာနိုင်တော့မည် ဖြစ်သည်။

ရေးရန်ပုံငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀၀ ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုနိုင်ရန် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုအဖွဲ့မှ ထောက်ခံတင်ပြထားသော ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများက အမှန်တကယ်လိုအပ်လျက်ရှိသည့် လမ်းတံတားပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ၊ သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများ၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံပြုပြင်တည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းများ၊ မီးလင်းရေးဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည့်လုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သိန်းမြင့်ကျော်(မိတ္ထီလာ)

သုံးထပ် စာသင်ဆောင်သစ်ကြီး ဆောက်လုပ်မှု မကြာမီပြီးစီးမည်

ကလေး ၈ ဇူလိုင် ၂၀၁၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့ လှိုင်သာယာရပ်ကွက် ၉ မိုင်တွင်ဖွင့်လှစ်သော တက္ကသိုလ်မုခ်ဦး ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းအတွက် ဆောက်လုပ်သည့် အရှည် ၁၄၀ ပေ၊ အနံ ၃၀ ပေရှိ Steel Structure သုံးထပ်ကျောင်းဆောင်သစ်မှာ မကြာမီဆောက်လုပ်ပြီးစီးတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျောင်းဆောင်သစ်အဆောက်အုံဆောက်လုပ်ရန်အတွက် အလှူရှင်များက ဘီလပ်မြေအိတ် ၂၀၀၀ နှင့် အလှူငွေကျပ် ၁၆၁ သိန်း လှူဒါန်းခဲ့ကြပြီး ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်မှုအား အမြန်ပြီးစီးနိုင်ရန်အတွက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးချုပ်၏ လမ်းညွှန်မှုနှင့်အညီ ကလေးခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထူးက အနီးကပ်ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဧပြီ ၂၂ ရက်နံနက်ပိုင်းတွင် ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

တက္ကသိုလ်မုခ်ဦး ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းသည် အမျိုး၊ ဘာသာ၊ သာသနာ တည်တံ့ပြန်ပွားရေးကိုဦးတည်ပြီး ယဉ်ကျေးလိမ္မာသိမ်မွေ့သော သားကောင်း၊ သမီးကောင်းများ မွေးထုတ်နိုင်ရန်ရည်ရွယ်လျက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တသုန္ဒရီ (ဓမ္မာစရိယ B.A) က ဦးစီးပြီး ဆရာ၊ ဆရာမသုံးဦးနှင့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ ၅၇ ဦးတို့ဖြင့် ၂၀၀၄-၂၀၀၅ ပညာသင်နှစ်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ ယခုအချိန်အထိ ပညာသင်ယူသူ ၅၆၃၂ ဦးရှိပြီးဆရာ၊ ဆရာမ ၃၀ ဦးတို့က ပညာဒါနပြု သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

ရှေးဟောင်းပေစာများတွင် စက်ရေတွင်းများ တူးဖော်



မြန်အောင် ၈ ဇူလိုင် ၂၀၁၅

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင်တွင် နွေရာသီ ရေရှားသည့်ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများတွင် ဒေသခံပြည်သူများ၏တင်ပြချက်အရ မြန်အောင်မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု၍ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြန်အောင်မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီနှင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတို့၏ စီစဉ်မှုဖြင့် မြန်အောင်မြို့ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက် ရန်ခိုင်အေး (၃)လမ်းနှင့် မြန်အောင်မြို့ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက် စိန်ပန်းရပ်တို့တွင် တွင်းနက်စက်ရေတွင်းများတူးဖော်ခြင်း လုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဧပြီ ၂၁ ရက်တွင် ကော်မတီ ၃ ရပ်မှ တာဝန်ရှိသူများမှ စက်ရေတွင်းတူးခြင်းအား ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းမိုး(မြို့နယ်မြန်/ဆက်)

Advertisement for 'အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း' (Tender Opening) for road construction projects in 2015-2016. Includes details on project locations like Mandalay and Bhamo, and contact information for the tendering authority.

Advertisement for 'ကိုးမိုင်မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ ကဆုန်ညောင်ရေသွန်းပွဲကျင်းပမည်' (Kyaungmye Mahasadda Dhamma Water Sprinkling Festival). Details the festival dates (April 21-22, 2015) and location (Kyaungmye Mahasadda Dhamma Monastery).

Large advertisement for Chevrolet Cruze. Features the slogan 'CRUZE away this NEW YEAR.' and 'Enjoy USD 15,000 Discount when you buy the CRUZE'. Includes the Chevrolet logo and contact information for distributors in Myanmar.

ကြေး

ရွှေပြည်ဟိန်း ကုသိုလ်ပြင်ဆေးရုံ မေလ ၂၃- ၂၄ (၄၇)ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ်နှစ်သစ်အလင်းအိမ်ပေါင်းလှူဒါန်းနိုင်
 မေလ (၂၅)ရက် (၄၆)ကြိမ်အထိ မျက်စိဝေဒနာရှင် ဦးရေ (၅၀၀၀) ပြည့် အလင်းအိမ်ပြုလုပ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ မေလ (၂၃၊ ၂၄)ရက်တွင် ၄၇-ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ်အလင်းအိမ်ပြုလုပ်မည့် ခြစ်ရာ မျက်စိဝေဒနာရှင် (၁)ဦးအတွက် ခွဲစိတ်ခြင်းအလှူထောက်ငွေ ၄၀၀၀/- ကို အလင်းအိမ် အလှူရှင်အဖြစ်ခံယူကာ ကိုယ်တိုင်ထောက်ပံ့ပေးခြင်း၊ ဘယ်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်းပေးခြင်း၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းအပ်ပါသည်။
 လှူဒါန်းရန်အတွက် - သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်းကျေးဇူးတော်အိမ်၊ ရွှေပြည်ဟိန်းကျောင်း၊ ပြည်သာယာ၊ ရန်ကင်း။ (ILBC ၊ တာမွေလမ်း၊ သလင်းဘန်း) မှန်း - ၀၁-၅၄၁၄၉၃၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉
 ရွှေပြည်ဟိန်းကုသိုလ်ပြင်ဆေးရုံ - အခွင့်ခံစေရန်အတွက် (Account No. 007-50100701690301) ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်းပေးခြင်းကောင်း၊ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားကို စနစ်တကျ ခေမာရီဒီမာသုပ္ပာဒ်အတွက်



မြန်မာ့နံပါတ်: 537895, 502775
 ဘာဝေ: 549590, 09254148006
 www.getc-languageschool.com

Thingyan Promotion 25 % OFF in April! Enroll Now!

တို့ကျောင်းသား အခြေခံပညာစတုတ္ထတန်း
 တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ စာအုပ်ဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။
တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်အလိုက် စစ်ဆေးခဲ့သော မေးခွန်းဟောင်းများ
 ပြည့်ဝကျော် စာပေ အမှတ်(၄၅၆)၊ ရွှေဘိုသာလမ်း(အောက်)၊ ယန်ဘဲတန်း၊ ပြည်နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ နံပါတ်-၀၁-၃၀၅၃၆၀၉-၇၃၀၅၆၅၆

ဦးကြည်စိုးသောင်း (စေးတက္ကသိုလ်) M.A. (English), Dip. ELTM
Must ENGLISH LANGUAGE CENTRE
 □ Ph.D Entrance For Doctors and other Health Professionals
 □ M.Sc Entrance For Doctors and other Health Professionals
 □ IELTS (FOUNDATION / PREPARATION)
 □ FOUR SKILLS WITH GRAMMAR REVIEW May တန်းခွဲသစ်များ
 English is a *Must* for everyone. *Must* is a *Must* for the learners of English.
 32 A (ဒုတိယထပ်) ရှမ်းကုန်းလမ်း၊ မြေဦးကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 Ph : 09 5043424, 09 73152995, 09 73099562

မော်ဒယ်မြင့်ကားများနဲ့ခေတ်မီနည်းပညာတွေကိုစိတ်ဝင်စားတဲ့ လူငယ်များအတွက် ဘဝအာမခံချက်ပေးနိုင်သောပညာရပ် ကားကွန်ပျူတာစနစ်စစ်ဆေးပြုပြင်သင်တန်း
 အင်ဂျင်နီယာများကိုယ်တိုင်ကြီးကြပ်သင်ကြားသည့် စာတွေ့လက်တွေ့သင်တန်းကာလ(၃)လဖြစ်သည် နယ်ကျောင်းသားများအတွက်အဆောင်စီစဉ်ပေးသည်
Engine Doctor Engineering
No. 102, ground floor, 52nd st., Yangon
 မေလ(၃)ရက်နေ့ အမှတ်စဉ် (၇၀) (၇၁) တန်းခွဲသစ်များစတင်ပါမည်
 Call: EDE Engine Doctor 09421144495 09421144496 09421144497

Royal Material Co.,Ltd.
 နိုင်ငံတကာ အဆင့်အသွေးမီ အိမ်တွင်းအလှဆင်ပစ္စည်းများ အရောင်းပြခန်းနှင့် အိမ်တွင်းအလှဆင်လုပ်ငန်း



Royal Aluminium & Aluminium Grille

အမှတ် (၃၈၉)၊ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းမကြီး (၄၀၀လမ်းအနီး)၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း - 01 215 080, 01 508 132, 09 731 260 52, 09 5102423

ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံးဆုဆက်တိုက်ထပ်မံဆွတ်ခူးရရှိခြင်းနှင့် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်၍ ကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

EVER UP HUMAN RESOURCES INSTITUTE
 SINCE 2010

The Association of Business Executives (abe - UK) ၏ အသိအမှတ်ပြု College တစ်ခုဖြစ်သော EVER UP Human Resources Institute မှ 'မိုးသင်းချို' (1st Year, MBBS, စေး-၀) သည် 2014, abe - UK, December Exam တွင် [Level-5] Quantitative Methods for Business Management ဘာသာရပ်ဖြင့် ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံး (World First, Top Paper Prize) ရရှိခဲ့သည်အတွက် အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။ ဤဘာသာရပ်ကို ထူးချွန်စွာ ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံးဆုရှင်ဖြစ်အောင်သင်ကြားပေးခဲ့သော EVER UP HR Institute မှ ဆရာမ 'ဒေါ်ခန်းစန်းဌေး' အတွက်လည်း အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။ အဘက်ဘက်မှပံ့ပိုးပေးခဲ့သော မိုးသင်းချို၏ စိတ်ပိုင်းဖြစ်သည့် ဒေါက်တာသန်းစင်နိုင် (ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်/စီမံ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာထေရဝါဒပညာသင်တန်းပြုတက္ကသိုလ်) နှင့် ဒေါ်ခင်သန်းစွေး (ကထိက-ဦးစီး၊ ရန်ကင်းစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်)၊ EVER UP HR Institute မှ ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ Founder & Principal ဆရာ ဦးညိုညိုမောင်နှင့် EVER UP Management Team တို့အား အထူးပင်ဂုဏ်ယူတင်ရှိပါသည်။

abe | **ထာဝရတိုးတက်လှမ်းအားအရင်းအမြစ်သင်တန်းကျောင်း**
EVER UP Services Co., Ltd. BOD အဖွဲ့ဝင်များ

UK Qualifications:
 ● **Diploma in Business Management (4 Subjects)**
 (၁၀) စာမေးပွဲအရပ်များ အသက် ၁၆ နှစ်ပြည့်သူများ ...
 Introduction to Business, Introduction to Quantitative Methods, Introduction to Business Communication, Introduction to Accounting
 ● **Higher Diploma in Business Management (8 Subjects)**
 မြန်မာပြည်တက္ကသိုလ်များတွင် စာမေးပွဲအရပ်များ လုပ်သက် (၂) နှစ်ရှိသူများ ...
 Quantitative Methods for Business Management, The Business Environment, Financial Accounting, Human Resource Management, Marketing Policy, Planning and Communication, Organisational Behaviour, Managerial Accounting, Managing the Customer Relationship
 ● **Graduate Diploma in Business Management (5 Subjects)**
 ဘွဲ့ရရှိသူများ လုပ်သက် (၅) နှစ်ရှိသူများ ...
 Corporate Strategy and Planning, Managing in Organisations, International Business Case Study, Strategic Marketing Management, Strategic Human Resource Management

၁၀ တန်းဖြေဆိုထားသူများအတွက် SCHOLARSHIP ရှိသည်။



သင်တန်းသားသစ်များ မေလ (၂၅) ရက်ပထမကျောင်းအပ်ပါက သင်တန်းကြေး(၁) သိန်းနှင့်အထက်သက်သာနိုင်ပါသည်။

University Credit Transfer အတွက်ဆို abe-UK Group Diploma မှ စိတ်ချရမည်။
 Room 402, MGW Tower, Bo Aung Kyaw Street, Botahtaung Tsp., Yangon, Myanmar.

01-256523
 09 731 75137
 09 8630849



မြတ်ဗုဒ္ဓအဖွဲ့ သာသနာတော်နှစ် ၂၆၀၃ နှစ်ပြည့်
ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့ (၃)နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာတရားပွဲစိတ်ကြားလွှာ
ဒေါက်တာ အရှင်ဉာဏိသာရ ၁၃၇၇ခုနှစ်၊ ကဆုန်လဆန်း(၁၄)ရက်
(သီတဂူဆရာတော်ကြီး) ၁-၅-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့)
 ရွှေကျင်ရိုက်၏ဥပဒေပညာရှင်(သီတဂူဆရာတော်ကြီး) D.Litt.Ph.D အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ၊
 အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ၊ မဟာဓမ္မကထိက၊ ဗဟုဇနဟိတဓမ၊ အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝိစကပဏ္ဍိတ၊
 သီတဂူကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ်များ၏အမတ်ချုပ်
မနာပဒါယ် အရှင်ဝိစိတ္တ ၁၃၇၇ခုနှစ်၊ ကဆုန်လပြည့်နေ့
(ကိုရီးယားသာသနာပြုဆရာတော်) ၂-၅-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့)
 သာသနာတက္ကသိုလ်ဓမ္မာစရိယ B.A(Buddhism)၊ မဟာဓမ္မာစရိယ M.A(ကျမ်းပြု)
 B.A (Buddhist Studies, GGU, Korea)
အရှင်သုဇာတိ (မေတ္တာအေးဆရာတော်) ၁၃၇၇ခုနှစ်၊ ကဆုန်လပြည့်ကျော်(၁)ရက်
 သာသနဓမ္မာစရိယ၊ ကမ္ဘာ့ဓမ္မာစရိယ ၃-၅-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
 (ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပမဟာစည်နာယက)၊ မဟာစည်နယ်လှည့်ဓမ္မကထိက
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခု၊ ပညာသင်နှစ်အတွက် A.G.T.I ပထမနှစ်
ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများ ခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ အစိုးရ စက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ကျောက်ဖြူ)တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခု၊ ပညာသင်နှစ် အတွက် A.G.T.I ပထမနှစ်သင်တန်းသားများကို ခေါ်ယူမည် ဖြစ်ပါသည်။
- ၂။ **လျှောက်ထားသူသည်-**
 - (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
 - (ခ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ပြီး ကိုယ်လက်အင်္ဂါသန်စွမ်းကျန်းမာသူဖြစ်ရမည်။
 - (ဂ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် အောင်ပေးပြီး တာဝန်ထမ်းဆောင်ပြီး အောင်မြင်သူ ဖြစ်ရမည်။
 - (၃) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ဘောဂဗေဒ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
 - (၄) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ သမိုင်း၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
 - (၅) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ စိတ်ကြိုက်မြန်မာစာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
 - (၆) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒ။
 - (၇) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ပထဝီဝင်၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
 - (၈) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် ရရှိခဲ့သည့် အင်္ဂလိပ်စာနှင့် သင်္ချာစုစုပေါင်း ရမှတ်အပေါ်မူတည်၍ ရွေးချယ်မည်ဖြစ်သည်။
- ၃။ မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ စိတ်ကြိုက်မြန်မာစာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒ။
- ၄။ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ကျောက်ဖြူ)တွင် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးမည့် သင်တန်း များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်-
 - (က) မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာ
 - (ခ) လျှပ်စစ်စွမ်းအားအင်ဂျင်နီယာ
 - (ဂ) သူတနည်းပညာ
- ၆။ သင်တန်းကာလမှာ(၃)နှစ်ဖြစ်သည်။ သင်တန်းပြီးဆုံးပါက ဒီပလိုမာအောင် လက်မှတ်ပေးအပ်မည်ဖြစ်သည်။
- ၇။ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများကို အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ကျောက်ဖြူ)၌ ၂၂-၄-၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်ထုတ်ယူနိုင်သည်။ လျှောက်လွှာများကို ၃-၅-၂၀၁၅ ရက် နောက် ဆုံးထား၍ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ကျောက်ဖြူ)၌ ပြန်လည်တင်သွင်းရမည်။
- ၈။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါအချက်အလက်များကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်-
 - (က) လျှောက်ထားသူ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မိတ္တူ)။
 - (ခ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ထောက်ခံစာမူရင်းနှင့် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှ ထောက်ခံစာမူရင်း။
 - (ဂ) သက်ဆိုင်ရာမှ တရားဝင်ထုတ်ပေးထားသော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်မြင်သည့်အမှတ်စာရင်း (မူရင်းနှင့်မိတ္တူ)။
 - (ဃ) ပတ်စပို့အရွယ်ရောက်စုံစာတိုင်ပုံ(၃)ပုံ။
- ၉။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ (ကျောက်ဖြူ)သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်သည်။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

၂၆၀၃ နှစ်ပြည့် ဓမ္မစကားလင်္ကာအဖွဲ့
အရှင်ဉာဏိသာရ၊ **အရှင်ဝိစိတ္တ**၊ **အရှင်သုဇာတိ**
ကျင်းပမည့်အချိန်။ ■ ညစဉ် ညချမ်း ၇း၃၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ။ ■ ပြည်သူ့ရပ်ကွက် (ပြည်လမ်း) ခုန့်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ■ ၀၉-၄၄၈၅၄၀၇၂၊ ၀၉-၄၄၀၅၇၁၀၆၊ ၀၉-၄၄၈၀၀၂၇၆၁၉၊
 ၀၉-၄၂၀၂၀၆၇၆၊ ၀၉-၅၀၆၉၇၇၊ ၀၉-၅၀၅၅၆၉၁၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၉၈၆၂
 E-mail: rajinda.pandaung@gmail.com, Myanmar Apex Bank: No.0200 20 20000 73015
ဆက်သွယ်ရန်တည်းခွေရာ - မြတ်ကျေးကျောင်း၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ အိမ်တော်ရာ
 ဘုရားဝင်း၊ ခုန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှူဒါန်းရန် - (၁) ဓမ္မစကားလင်္ကာပေပေးသောပင်အလှူ၊ (၂) ဓမ္မပူဇော်၊
 (၃) ဝေယျာ ဝစ္စအလှူ။

Total Skin Repair ဆိုင်ခွဲ(5)
 ဝက်ခြံ၊ တင်းတိပ်၊ ပွဲခြောက်၊ မျက်နှာအမာရွတ် ချိုင့်ခွက်၊ အရေ အကြောင်းများ ပြုပြင်ရာဌာနမှ ရင်သားကြီးစေရန် ဖြည့်ပေးခြင်း၊ ရင်သား တွဲကျခြင်းကို တင်းပေးခြင်း၊ တင်ပါးချိုင့်ခြင်းကို ဖြည့်ပေးခြင်း၊ တင်ပါး လျော့ကျခြင်းကို ပြုပြင်ပေးခြင်း၊ မျက်ရစ်ဖော်ပေးခြင်း(မခွဲစိတ်)၊ မျက်နှာ တင်းရင်းစေရန် ကြိုးထိုးပေးခြင်း၊ အဆီချထိုးဆေးဖြင့် အဆီချပေးခြင်း၊ အသားဖြူဆေးသွင်းပေးခြင်းများကို ဝန်ဆောင်မှုပေးနေပါပြီ။
အမှတ်(11-C)၊ မြေညီတပ်၊ ကျောက်ကုန်းလမ်း၊
ရန်ကင်း အထက်(၂)ကျောင်းဘေး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
Ph:09-798734478, 09-258304048

နန်းဦးထိုင် ထုံးတီ - အကောက်တောင်၊ ပြည်
 ● ကျိတ်စွဲ ကဆုန်လဆန်း(၁၄)ရက်၊ နေလင်းတော်၊ ကျိတ်ထီး(၃)ရက်။
 ● ဝိပဿနာတော်၊ ကျိတ်ထီး(၁)ရက်၊ နေလင်းတော်၊ ကျိတ်ထီး(၁)ရက်။
 ● ထုံးတီ အကောက်တောင်နှင့် ပြည်ဘုရားစုံစု(၄)ရက်၊ တောင်ကြားအင်းလေး ဖွေတော်မူကြောင်းထမ်းစဉ် (၄)ရက်။
 ● ဗုဒ္ဓလေး စစ်ကိုင်း မုံရွာ၊ ပြည်ဘုရားစုံစု(၄)ရက်၊ ပုဏ္ဏား၊ ပုဏ္ဏား၊ ဗုဒ္ဓတော်လေးသုပဏ္ဍိတ(၃)ရက်။
 (၃၀-၄-၂၀၁၅)နေ့နှင့်အပတ်စဉ်(သောကြာ)တွက်သည်။ ● ငွေပေး(၄)ရက်၊ ● ရွှေပေး(ရက်စွဲ) **01-391577**
 အမှတ်(၄၂)၊ လမ်းမတော်လမ်း၊ မြို့မကျောင်းအောက်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ **09-5122961**
 အမှတ်(၂၅၁)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(အထက်)၊ ကျောက်တောင်၊ မြို့နယ်၊ **09-254340569**
 အမှတ်(၁၇)၊ ကျောက်တောင်လမ်း၊ ကျောက်တောင်၊ မြို့နယ်၊ **09-254821597**

ဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်
 ၁။ ကိုဗြူးမူ (ကျား) - (၂၀) ဦး
 အရပ် ၅၀၀၊ ၂၀၀၀၊ ကိုယ်အလေးချိန်အနည်းဆုံး ၅၀ (၁၀၀) နီယွန်၊ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်၍ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရမည်။ သွက်လက်မှုရှိရမည်။
 ၂။ သန်လျင်မြို့နယ် (မ) - (၁၀) ဦး
 ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်၍ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရမည်။ သွက်လက်မှုရှိရမည်။
 ၃။ အရောင်းကိုင်ထမ်း (ကျား/မ) - (၅) ဦး
 အခြေခံပညာအထက်တန်းအဆင့်ရှိသူ၊ ပညာရေးဆောင်ရွက်ပြီးသူ၊ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်၍ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရမည်။ အရောင်းကိုင်ထမ်း လုပ်ငန်းကို စိတ်ပါဝင်စားသူ၊ လုပ်ကိုင်လိုသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
 လျှောက်ထားသူများသည် ကိုယ်ရေးဝင်အတွက် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်းသက်ဆိုင်ရာမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ထောက်ခံစာမူရင်းနှင့် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှ ထောက်ခံစာမူရင်း တွင် ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
 အမှတ် ၂၅၅၊ တာဝန်ခံလမ်း၊ မြို့မကျောင်းအောက်၊ မြို့နယ်၊ **၀၁-၅၀၆၉၇၇-၆** သို့၊
 (၂)ပတ်အတွင်းလျှောက်လွှာများပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

Avigwef zWkZkpnt kpmay avVmpk

t wZGwifgc, jciif

- ၁။ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ၂၀၁၅-၁၆ ဘဏ္ဍာရေး နှစ်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ အဆောက်အအုံသစ် ဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လိုပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်ကုမ္ပဏီများသည် သတ်မှတ် စည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါသွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
 - (၁) သာယာဝတီမြို့တွင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူးရုံးဝင်းအတွင်း ပေ(၆၀x၃၀x၂၀) အရွယ်အစား RC (၂)ထပ် (၄)ခန်းတွဲ ဝန်ထမ်း အိမ်ရာ (၁)လုံး
 - (၂) ရွှေတောင်၊ ထန်းတပင်မြို့များတွင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ် ဦးစီးမှူးရုံးဝင်းအတွင်း ပေ(၃၅x၂၅x၁၂) အရွယ်အစား Brick Local (၁)ထပ် မြို့နယ်ဦးစီးမှူးရုံးအိမ် (၂)လုံး
 - (၃) ပဲခူးမြို့တွင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ တိုင်းဦးစီးမှူးရုံးဝင်းအတွင်း ပေ(၁၀၀x၄၅x၁၂) အရွယ်အစားရှိ RC (၁)ထပ် စိုက်ပျိုးရေး ဆိုင်ရာဓာတ်ခွဲခန်း (၁)လုံး

- တင်ဒါပုံစံများရောင်းချမည့် - ၂၈-၄-၂၀၁၅ရက်မှ ၁၄-၅-၂၀၁၅ရက်ထိ
- ရက်နှင့်နေရာ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ တိုင်းဦးစီးမှူးရုံး၊ သန်ပင်လမ်း၊ ပဲခူးမြို့။
- တင်ဒါတင်နေရန်ဆုံးသွင်းရမည့် - ၁၆-၅-၂၀၁၅ရက် ညနေ (၁၆:၀၀) နာရီ
- နေ့ရက်/အချိန်နှင့် နေရာ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဦးစီးမှူးရုံး
- တင်ဒါဖွင့်မည့်နေ့ရက် - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန အချိန်နှင့် နေရာ
- ၁၈-၅-၂

ဖုန်းခေါ်ခ အနည်းဆုံး

တစ်မိနစ် ၂၀ကျပ်နှုန်းဖြင့် မြန်မာပြည်တွင်း ကြည့်လင်ပြတ်သားတဲ့ အသံနှင့် ဖုန်းခေါ်ဆိုခ အနည်းဆုံးကို ရယူရန် 5555 ကို RED ဟု မက်ဆေ့ချ် SMS အခုပဲ ပေးပို့လိုက်ပါ။ အတာနစ်ကူး လက်ဆောင်အနေဖြင့် ဧပြီလအတွက် စာရင်းသွင်းကြေး ၅၀၀ ကျပ် ပေးရန်မလိုတဲ့အပြင်ပထမအကြိမ်စာရင်းသွင်းသူများမှာလည်း အခမဲ့အစမ်း ၁၅ ရက် သုံးစွဲနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ooredoo



စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း၊ အသေးစိတ်ကို
www.ooredoo.com.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါတယ်။

ooredoo.com.mm
f t in



စွယ်တော် စီးတီး အိမ်ရာ

မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်



■ ရန်ကုန်မြို့တော်၏မြောက်ဘက် အဓိကဝင်ပေါက်၊ အမှတ် (၃) လမ်းမကြီးအနီး၊ အောင်မင်္ဂလာ အဝေးပြေး ကားဂိတ်၊ သီရိရတနာလက်လီလက်ကားဈေး၊ ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ် တို့နှင့် အနီးဆုံးနေရာတွင် တည်ရှိပြီး ရန်ကုန်စက်မှုဇုန် ၊ မင်္ဂလာဒုံစက်မှုဇုန် ၊ Royal Mingalardon Golf Resort တို့ တည်ရှိသော မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့တော်၏ အလယ်တွင်တည်ရှိသည့် စီးပွားရေးအရ အချက်အချာကျသောနေရာ ဖြစ်သည်။

■ မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့တော်ရှိ မြေဧက (၃၀) ပေါ်တွင်တည်ဆောက်သွားမည့် စီမံကိန်း ဖြစ်ပြီး တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်များ အနေဖြင့် အချိုးကျ မြေပိုင်ဆိုင်မှု ရစေမည့် စုပေါင်းအိမ်ရာ ဖြစ်သည်။

■ ထိုင်းနိုင်ငံ G4 Architect မှ ရေးဆွဲသော ဝိသုကာဒီဇိုင်း၊ ခေတ်မီ Post-Tensioned ဝန်စ်ဖြင့် 10" Concrete Slab ၊ ငလျင်ဒဏ် ခံနိုင်သည့် Shear wall များ ထည့်သွင်း ဆောက်လုပ်မည့် (ဂ)ထပ် အဆင့်မြင့် ကွန်ဒိုမီနီယံဖြစ်ပြီးအဆောက်အအုံတိုင်းတွင် 2500 sq-ft ခန့် ကျယ်ဝန်းသော Lobby ပါရှိပါမည်။



900 sq-ft for 2 Bedrooms
1300 sq-ft for 3 Bedrooms

■ အဆောက်အအုံတိုင်းတွင် Schindler အမျိုးအစား ဓာတ်လှေကား (၄)စီး၊ Security System, CCTV, Fire protection & Fire alarm system, Back up Generator system များ ပါဝင်ပြီး အိမ်ရာဝင်း တစ်ခုလုံး အတွင်း Under ground cable များ ကိုသာအသုံးပြုသွားပါမည်။

■ ရေကူးကန်များ၊ စားသောက်ဆိုင်၊ Fitness center ၊ SPA ၊ Steam ၊ Sauna ၊ Jacuzzi ၊ Convenience Store ၊ ကလေးကစားကွင်း၊ ဘတ်စကက်ဘောကွင်းနှင့် လူ (၃၀၀) ခန့် စုဝေးနိုင်သော မြက်ခင်းပြင် / ခန်းမများ ပါဝင်သော Clubhouse တစ်ခု ပါဝင်ပါမည်။



■ (၃)ဧကခန့် အကျယ်အဝန်းရှိ သဘာဝရေကန် ပတ်လည်တွင်လမ်းလျှောက်လေ့ကျင့်ခန်းပြုလုပ်ခြင်း၊ စက်ဘီးစီးခြင်းများ ပြုလုပ်နိုင်သည့် လမ်းများနှင့်အဆောက်အအုံပတ်လည်တွင်သာယာလှပသောပန်းခြံ ဥယျာဉ်နှင့် ယာဉ်ရပ်နားရန် နေရာများ အလုံအလောက် ပါဝင်ပါသည်။



Starting from (တစ်)ပေတံလည်လျှင် ကျပ် ၇၅,၀၀၀

Early Register Now!

ဆက်သွယ်ရန် - ဂမုန်းပွင့်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ အမှတ် (၂၄၅)၊ ဟေးကရာလမ်း၊ မြေနီကုန်း၊ စမ်းချောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း ၀၁-၅၆၅၃၃၊ ၅၆၅၃၄၊ ၅၆၅၃၅၊ ၅၆၅၃၆

Golden Palace Tower (Citadines Serviced Residence)

**ရွှေနန်းတော်စိန်ရွှေရတနာဆိုင်
ခေတ္တခဏ ဆိုင်ခန်းမြောင်းရွှေ့ပွင့်လှစ်ရန်
အသိပေးကြေညာခြင်း**

မြောင်းရွှေ့ပွင့်လှစ်မည့်နေရာ
အမှတ်-၆၈၅

၁၉လမ်းနှင့်မဟာမန္တလလမ်းထောင့်
မြောင်းရွှေ့ပွင့်လှစ်မည့်နေရက်
2-5-2015 (စနေနေ့)

(ကဆုန်လပြည့်ညောင်ရေသွန်းပွဲတော်)

ရွှေနန်းတော်စိန်ရွှေရတနာဆိုင် (၃)ဆိုင်ခန်းတွင်

၂-၅-၂၀၁၅ မှ ၃၀-၆-၂၀၁၅ ထိ

- ၂ ကျပ်သားရွှေဆွဲကြီး (၃) ဆူ
- ၁ ကျပ်ခွဲသားရွှေဆွဲကြီး (၃) ဆူ
- ၁ ကျပ်သားရွှေဆွဲကြီး (၅) ဆူ
- သုံးမတ်သားရွှေဆွဲကြီး (၅) ဆူ
- ငါးမူးသားရွှေဆွဲကြီး (၅) ဆူ
- တစ်မတ်သားရွှေဆွဲကြီး (၁၀) ဆူ
- နှစ်ပဲရွှေဆွဲသီး (၂၀) ဆူ
- တစ်ပဲရွှေဆွဲသီး (၃၀) ဆူ

နှင့်အခြားအပိုးတန်ဆူမဲများစွာ

၂၀၁၅၊ မတ်လ ၂၅ရက်နေ့မှစ၍ ခါရိုက်တာခေတ်ကို ချိတ်ကူးပြီး
ရဲအောင်၊ ကောင်းပြည့်၊ ကာရာ၊ မေသဉ္ဇာဦး၊ ယွန်းယွန်း၊ တန်သီ၊ ဝိုင်းလေး၊ ရွှေပိုးအိမ်၊
နှင်းထက်ထက်၊ ဝေပြတ်ပုဏ္ဏမိနိုင်း၊ နန်းစန္ဒာလှထွန်း၊ ဇွန်သံစင်တို့
ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားသော

ရွှေနန်းတော်စိန်ရွှေရတနာဆိုင်မှ လှပဆန်းပြားသော ကိစ္စကြော်ငြာအသစ်ကို
မိခင်နှစ်ဦးရဲ့ ခေတ္တခဏ Series (1) (MRTV-4) ညစဉ် ၆:၁၅ မှ ၇:၁၅ အတွင်း
မိတပြည်သူများ ကြည့်ရှုခံစားနိုင်ရန်အတွက်

ထုတ်လွှင့်ပြသပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။
မြောင်းရွှေ့ပွင့်လှစ်မည့်လမ်းညွှန်ဖြေပို့



မြန်မာ



TWO ELEPHANT ASIAGROUP CO., LTD



DISTRIBUTOR FOR



Two Elephant Asiagroup co., Ltd (Myanmar)
Add : No. 116, Bayintnaung Road (or)
Pearl Road, Shwe Pyi Thar Industrial Zone (4),
Insein Township, Yangon, Myanmar
Tel : +95 161 8732 / +95 161 8733
Fax : +95 161 8677
Email : tecf116@gmail.com
Teasiagroup.co@gmail.com



Asiagroup Leasing Pte Ltd (Singapore)
Add : No.3 Pioneer Place,
Singapore 627804
Tel : +65 6756 2288 / +65 6363 2288
Fax : +65 6756 8822 / +65 6861 9559
Email : info@asiagroup.com.sg



Asiagroup Sdn Bhd (Malaysia)
Add : Lot D7 PT 2480, Nilai Industrial Estate,
Phase II
71800 Nilai, Negeri Sembilan Khusus,
West Malaysia
Tel : +606 799 7777
Fax : +606 799 1313
Email : enquiry@asiagroup.com.my

Cranes and Transportation Specialist



CERT N : 2014-0624 CERT N : OHS-2014-0519 CERT N : 2011-2-2022
ISO 14001 : 2004 BS OHSAS 18001 : 2007 ISO 9001 : 2008

TWO ELEPHANT ASIAGROUP

ကုမ္ပဏီသစ်ဖွင့်လှစ်ကြောင်း မိဘပြည်သူများအား သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

